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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 34 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 29.01.2010 

г. /петък/ от 10.00 часа в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 32 общински 

съветници. 

По уважителни причини отсътва общински съветник Пейчо Георгиев. 
 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 28 общински 

съветника. 
 / В хода на заседанието се включиха общинските съветници: Иво 

Хаджииванов; Радостин Киров, Стоян Стоянов и Стоян Димитров. 

  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 
Разград; г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград, г-жа Кина 
Дякова – зам. кмет на Община Разград, служители от общинска 
администрация, кметове на населени места, журналисти, граждани. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата. 
Предлагам да започнем нашата работа. 

 Уважаеми колеги, общински съветници, 

 Уважаеми г-н Кмет на Община Разград, 

 Уважаеми представители на общинска администрация и кметове на 
кметства, 

Уважаеми представители на средствата за масова информация, 
 Скъпи съграждани, 

 

 Предвид присъствието на  28 общински съветника в залата и съгласно 

чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет- 
Разград обявявам заседанието на Общински съвет Разград за открито. 

  

 Секретар на днешното заседание е общинският съветник г- н Хами 

Хамиев. 

 

 Ще си позволя от тази трибуна да поздравя от ваше име колегите 
общински съветници, които са имали рождени дни през месец януари: 
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колегата Иво Димитров, празнувал своя рожден ден на 22 януари, да е жив и 

здрав той и неговото семейство; също на 22 януари колегата Наско 

Анастасов и на 24 януари колегата Божинел Христов.  
 

 Преминаваме към разглеждане на Дневния ред, с който съгласно 

нашия Правилник предварително сте запознати: 

1. Докладни записки. 

 2. Отчет за дейността на Общински съвет - Разград и Постоянните 

комисии за периода  м. януари 2009 – м. декември 2009 г.  

 3. Отчет на Кмета на Община Разград за изпълнение на 

Програмата за управление за 2009 г. Мандат 2007 – 2011 г. 

   4. Текущи. 

  

Колеги, имате ли предложения за изменение и допълнение на към 

така прочетения Дневен ред ?  

 

Не виждам, подлагам на гласуване така прочетения Дневния ред, моля 
гласувайте. 

 

С 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

Дневния ред се приема.  

 

Преминаваме към разглеждане на първа точка. 
 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ 1 

 

Докладна записка от  Иво Бориславов Илиев - общински съветници 

Относно : Даване съгласие на търговско дружество с общинско 

участие „Общински пазари - Разград” ЕАД за избор на изпълнител на 

проект за изграждане на модернизиран покрит пазар на територията на 

Централен общински  пазар Разград 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Илиев, имате думата. 
 

Г-н Иво Илиев – вносител, общински съветник от ПП „ДПС” 

Колеги, докладната записка, която внасям е с цел да се, знаете, че 
бяхме приели решение да се избере банка от която „Общински пазари” да 
изтеглят кредит и за да не се губи излишно време, моля да подкрепите и 
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тази докладна за да може ръководството на „Пазарите” да подготвят 
тръжните документи. Знаете доста е муден процеса, за да може успоредно с 
избирането на банка от която ще се изтегли одобрения от нас кредит да се 
излъчи изпълнител и да се започне да се строи по – бързо.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол, ще 
помоля нейния председател да ни запознае с решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и 2 – „въздържали се”, 

комисията подкрепя проекта за решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси. Заповядайте. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Какво ще представлява този модернизиран пазар? 

 

Г-н Иво Илиев – вносител, общински съветник от ПП „ДПС” 

Проекта е изработен преди 4 – 5 години мисля. Ще се покрие голяма 
част от пазара, където са масите и павилионите с метална конструкция. 
Който от колегите желае да се запознае по – обстойно може да им 

предоставим проекта. Проекта е много хубав. Одобрен е от архитектурния 
съвет на Общината. Ще стане един модерен пазар.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други въпроси? Не виждам. Колеги, преминаваме към мнения, 
предложения, разисквания. Заповядайте. Заповядайте, г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми г-н Добрев, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз искам остро да протестирам против погазването на приетия от нас 
Правилник и недобрата организация на деловодството в Община Разград и 

Общинския съвет. Сега искам да ви поясня защо: В нарушение на 
Правилника тази докладна записка беше внесена за разглеждане в 
постоянната комисия, без да присъства вносителя на докладната записка. В 

други случаи когато не присъства вносителя се спазва Правилника и тя не 
бива разглеждана. Този път за да излязат от това неудобно положение, 
мнозинството от БСП и от ДПС набързо скалъпиха още един вносител на 
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тази докладна записка – г-н Стоян Ненчев, който каза, че внася докладната 
записка и от свое име и промениха докладната записка. Това обаче, не е 
отразено и в раздадените материали сега както виждаме, вносител е отново 

само г-н Илиев. Така, че смятам тази докладна записка в този вид, в който е 
дадена на Общинския съвет не е разглеждана на постоянна комисия. Така, 
че това което председателя на постоянната комисия каза, съвсем не е вярно. 

Тя не е получила подкрепата тъй като в този си вид, с този вносител, тя не е 
разглеждана.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други, желаещи да вземат отношение по докладната записка?  

  

Г-н Иво Илиев – вносител, общински съветник от ПП „ДПС” 

Аз само мога да отговоря на г-н Иво Димитров, че се обадих на г-н 

Председателя на Общинския съвет, че ще отсъствам и го упълномощих да 
ме представлява при обсъждането на докладната.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други, желаещи? Не виждам. Прекратявам процедурата по 

разисквания и подлагам на гласуване докладната записка. Моля, гласувайте. 
 

Общинският съвет взе  следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 600 

 

 В обществен интерес е да се изгради  модернизиран покрит пазар 

на територията на Централен общински пазар в Разград , което ще 

доведе до подобряване качеството на търговската услугата, предлагана 

на гражданите и до създаване на по- естетизирана градска среда . 

 За реализиране на тази идея от страна на Общински съвет 

Разград и ръководството на търговското дружество „Общински пазари 

-Разград” ЕАД, в чийто предмет на дейност е включено управлението 

на общинските пазари, са предприети редица действия   : изработване 

на архитектурен проект, вземане на решение за финансиране на 

строителните дейности чрез кредит ,за получаването на който има 

Решение на общинския съвет № 426 по Протокол  № 27/28.07/09.г.. 

 Предстои провеждане на процедура по избор на изпълнител на 

проекта за изграждане на модернизиран покрит пазар . 

 До председателя на Общински съвет Разград е депозирано искане 

от изпълнителния директор на „Общински пазари - Разград” ЕАД с 

вх.№ 15/12.01/10.г.за получаване на съгласие от общинския съвет във 
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връзка с предстояща процедура по избор на изпълнител на 

строителните работи. 

 Предвид изложеното и на основание чл. 21 ал.1 т.23   ЗМСМА , чл. 

33 ал.1    Наредба № 3 на Общински съвет Разград за осъществяване на 

търговска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 

общинско участие и чрез общински предприятия, чл. 7 т.3 във вр. с пар. 

1 т.21 Допълнителни разпоредби на ЗОП, Общински съвет Разград, с 24 

гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 4, 

  

     РЕШИ : 

 

1.Дава съгласие търговско дружество с общинско участие 

„Общински пазари - Разград” ЕАД да проведе процедура по реда на 

ЗОП за избор на изпълнител на проект за изграждане на модернизиран 

покрит пазар на територията на Централен общински пазар в Разград . 

2.Възлага на изпълнителния директор на „Общински пазари -

Разград” ЕАД да подготви документацията и проведе процедурата за 

избор на изпълнител, като за резултата и условията за избора на 

изпълнител  уведоми своевременно общинския съвет . 

3.Решението да се изпрати на кмета на Община Разград и на 

областния управител на област с административен център Разград в 

седемдневен срок от  приемането му. 

 

СТАТИЯ 2 

 

Докладна записка от Симеон Асенов Захариев, общински съветник  

Относно : Изменение на Решение № 233 по Протокол № 14 от 

проведено заседание на 29.07/08.г.на Общински съвет Разград за избор 

на контрольор на „ДКЦ І-РАЗГРАД” ЕООД. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Ще помоля г-н Захариев, да ни запознае с докладната записка. 
 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „ БСП” 

Уважаеми колеги, на всички е раздадена молбата от г-н Юлиян 

Йорданов Стойчев, който иска да бъде освободен от изпълняваната функция 
контрольор към „ДКЦ – І Разград” и в тази връзка се внася тази докладна 
записка.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Вие, като председател на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол моля да ни 

запознаете с решението на комисията. 
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Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

На 18.01. 2010 г. комисията разгледа докладната записка и с 10 гласа 
„ЗА”, без „против” и „въздържали се” подкрепя проекта за решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата за въпроси. Заповядайте госпожо Карагьозова. 
 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Захариев, имам един въпрос към Вас: В тази докладна 
записка, както е видно и в молбата на г-н Стойчев ние го освобождаваме от 
заеманата му длъжност към „ДКЦ – І”.  

Въпроса ми към Вас е: Защо на негово място например не е назначена 
госпожата, която е визирана в следващата докладна записка – г-жа Разиля 
Мухамедовна Радева, а там в следващата докладна както виждате долу – 

горе замяната е на политически принцип. Ще си позволя само да кажа, че 
вчера слушах по първа програма на Българската телевизия г-н Младен 

Червеняков,  който обвиняваше ПП „ГЕРБ” в политически чистки, спрямо 

останалите партии. Аз бих помолила, да го поканите на една наша сесия, да 
види какво означава все пак политическа чистка.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви за въпроса. Г-н Захариев. 
 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „ БСП” 

Аз мисля, че трябва да уважаваме молбата на г-н Стойчев и това няма 
никаква връзка със следващата докладна записка. Едното е за „Общински 

пазари”, другото е за „ДКЦ – І Разград”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други колеги. Не виждам. Преминаваме към разисквания, мнения и 

предложения. Заповядайте. 
 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Правя формално предложение въпреки, че знам, че няма да се приеме: 
като втора точка – да се назначи г-жа Разиля Мухамедовна Радева на 
мястото на г-н Стойчев.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други колеги, желаещи да вземат отношение по докладната записка?  

Колеги, чухте предложението на Д-р Карагьозова, което подлагам на 
гласуване. Моля, гласувайте. 
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Със 7 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 12. 

Предложението не се приема. 

 

Заповядайте г-н Димитров.  
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Имам процедура: да стане прегласуване. Аз моля за прегласуване за 
да гласувам. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добре. Отново подлагам на гласуване предложението на Д-р 

Карагьозова. / В залата се изказват негодувания от повторното гласуване/ 

Моля, да се успокоите колеги. Предстои ни едно голямо заседание днес. 
Общинският съветник има възможност да поиска прегласуване на 
предложението и затова го подлагам на повторно гласуване, вместо да 
водим дебати. Моля, подлагам на прегласуване предложението на г-жа 
Карагьозова.  

 

С 10 гласа „ЗА”, „против” – 8, „въздържали се” – 10. 

Предложението не се приема. 

 

Колеги, други желаещи. Не виждам. Прекратявам процедурата по 

обсъждане и предложения по тази докладна записка и я подлагам на 
гласуване. Приемането на тази докладна записка изисква и нашето 

поименно гласуване. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   
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11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 601 

 

С Решение № 233.т.13 по Протокол № 14 от проведено заседание 

на 29.07/08.г. Общински съвет Разград е избрал за контрольор на 

търговско дружество с общинско участие „ДИАГНОСТИЧНО-

КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР І – РАЗГРАД”ЕООД  ЮЛИЯН 

ЙОРДАНОВ СТОЙЧЕВ от гр. Разград, ул. „Анани Явашев”23 ап.4. 

По лични съображения и позовавайки се на предвидената 

възможност в сключения между него и дружеството Договор за контрол 

върху дейността на „ДКЦ І –РАЗГРАД”ЕООД за предсрочното му 

прекратяване по взаимно споразумение между страните ,контрольорът 

е депозирал искане с писмо № 13/12.01/10.г. пред председателя на 

общинския съвет и пред кмета на общината за освобождаването му от 

заеманата длъжност, считано от 01.01/10.г. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал.1 т.9  ЗМСМА , 

чл.144 ал.3 ТЗ и чл. 10 ал.1 т.6 от Наредба № 3 на Общински съвет 

Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община Разград 

чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 
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предприятия,  Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
            

Р Е Ш И : 

 

1.Изменя свое Решение № 233 по протокол № 14 от проведено 

заседание на 29.07/08.г. в частта му по т. 13 за избиране  на  ЮЛИЯН 

ЙОРДАНОВ СТОЙЧЕВ  за контрольор на „ДИАГНОСТИЧНО-

КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР І-РАЗГРАД” ЕООД, като освобождава 

същия по негова молба и постигнато взаимно споразумение с 

контролираното дружество, считано от 01.01/10.г. 

2.Задължава управителя на „ДКЦ І- РАЗГРАД” ЕООД да изготви 

анекс към договора с контрольора за предсрочното му прекратяване по 

реда на чл. 9 ал.2 на същия по взаимно споразумение между страните, 

считано от 01.01/10.г. и да оформи всички необходими документи , 

произтичащи от този факт. 

3.Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община Разград 

и на областния управител на област с административен център Разград 

в седемдневен срок от приемането му. 

 

СТАТИЯ 3 

 

 Докладна записка от Симеон Асенов Захариев, общински съветник 
Относно: Промяна в състава на Съвета на директорите на 

„Общински пазари -Разград” ЕАД. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Захариев, заповядайте. 
 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги, 

С цел по – добро функциониране на предприятието „Общински 

пазари” тъй като има сериозни задачи поставени пред него, които касаят 
заеми, работа с банки и други проблеми считаме, че е по – целесъобразно да 
бъде направена промяна в Управителния съвет и предлагаме на мястото на 
сегашният член на Управителния съвет Звездомир Илиев Илиев да бъде 
избрана г-жа Разиля Мухамедовна Радева. Искам да изправя една 
техническа грешка. Много моля да погледнете след РЕШЕНИЕТО, втория 
ред да се зачеркне текста „в контекста на актуалните обществено -

икономически характеристики” тъй като има повторение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Г-н Захариев, като Председател да ни запознаете с решението на ПК 

по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 На 18.01. 2010 г. комисията разгледа докладната записка и със 7 гласа 
„ЗА”, „против” – 4 и 1 – „въздържал се” проекта за решение се приема.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси. Заповядайте г-н Обрешков. 
 

 Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

 Аз имам един въпрос към вносителя г-н Захариев: В Какво се 
изразяват, цитирам „актуалните обществено -икономически 

характеристики”, които налагат да се подмени един член от Съвета на 
директорите, а не челият борд? С какво е по – добра г-жа Разиля 
Мухамедовна Радева от г-н Илиев, или само разликата в техните 
политически пристрастия е мотив за тази подмяна?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Захариев, имате думата. 
 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Не знам, какви са политическите пристрастия на г-н Звездомир Илиев, 
но мога да кажа, че от чисто икономическа гледна точка считам аз, че г-жа 
Мухамедовна Радева е по – добра по отношение на развитието на 
„Общински пазари”.   

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Божинел Христов, заповядайте. 
 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
Аз бих искал да задам няколко въпроса, като някои от тях може би ще 

допълнят и г-н Обрешков: В началото аз виждам, че вносител на докладната 
записка е г-н Симеон Захариев – общински съветник, а в краткото 

представяне на докладната г-н Захариев, казва „ считаме, „предлагаме”. Бих 

искал да попитам г-н Захариев: Кои сте вие? Като допълнение искам все пак 
г-н Захариев да наблегне на тези актуални обществено -икономически 

характеристики на дейността на „Общински пазари”. Тъй като аз не 
познавам госпожата Мухамедовна дали е в залата и ако не е в залата моля  
г-н Захариев за едно кратко СиВи на кандидата, като аз бих искал да науча: 
Как кандидата ще се впише в актуалните обществено -икономически 

характеристики на дружеството? Как кандидата ще развива своите 
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способности като виждаме, че той е работил в публичните финанси, как ще 
се развива в специфичните търговски такива и какви конкретни ползи ще 
донесе тази смяна? И, ако е тука госпожата все пак искам и нея да попитам: 

Знае ли, кои са продуктите предлагащи се на „Общинския пазар” в гр. 

Разград, които са включени в потребителската кошница и имащи отношение 
при определяне на инфлацията?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Захариев. 
 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Уважаеми г-н Христов, 
 Аз мога да говоря от първо лице и тъй като съм съгласувал въпроса и 

съм разговарял и с други общински съветници по този въпрос мога да 
употребявам и „ние”. Но конкретно се извинявам, ако съм употребил думата 
„ние”, ще говоря само от първо лице, както е внесена докладната записка. 
Това е по първия въпрос, който задавате. За съжаление не знам наизуст 
СиВито на г-жа Радева. Достатъчно са тези неща, че тя е работила в банки и 

в бюджетната организация. Мисля, че връзката между бюджет и 

финансиране сега на „Общински пазари” чрез кредит ще бъде добре за 
развитието на „Общински пазари”. А, как тя ще се намесва, тя ще се 
намесва само със вземане на отношение и в решенията на „Общински 

пазари”. Друг начин няма, да се намесва в актуалните обществено -

икономически характеристики на търговското дружество. Това мога да кажа. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Димитров, заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров  - общински съветник от групата „Обединени  

демократи - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, Демократическа 
партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Два уточняващи въпроса: Г-н Захариев, бихте ли ми казали, каква е 
специалността на г-н Илиев, който смятате вече за ненужен на това 
дружество? И втория ми уточняващ въпрос е: кога г-жа Разиля Радева е 
работила в БНБ клон Разград? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Захариев. 
 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Кога е работила в БНБ клон Разград, сега не мога да Ви кажа, но е 
работила там. Специалността на г-н Илиев не я знам.  
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Обрешков. 
 

Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

От всички отговори, които ни даде г-н Захариев за мен е видно, че ние 
ще утежним финансовите показатели … / Г-н Добрин Добрев – Председател 

на ОбС прекъсва г-н Обрешков – Само се извинявам, въпрос ли ще зададете 

защото след като приключим с въпросите/ 

 Г-н Обрешков продължава. Право на отговор.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Какъв отговор. Ние сме на въпроси. Други желаещи да зададат 
въпроси? Заповядайте г-н Братованов. 
 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Във връзка с направеното предложение аз се постарах да погледна, 
какви са икономическите резултати на „Общински пазари” през последните 
няколко години и виждайки тенденцията на постоянно, трайно увеличаване 
на печалбата и на финансовите резултати, смята ли вносителя, че смяната на 
един човек от Борда на директорите ще доведе до по – добро или до по – 

лошо? Аз смятам, сегашния състав на Борда на директорите …. 

Г-н Добрин Добрев – Председател на Общинския съвет прекъсва г-н 

Братованов. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, още един път ще си позволя, предстои ни една сериозна 
работна сесия. Сега сме за въпроси. Задайте въпросите, после ще преминем 

към предложения. 
 

Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

Зададох го: Смята ли г-н Захариев, че на базата на тези трайно 

положителни резултати, които се повишават след всяка изминала година 
при настоящия Борд на директорите, със смяната на член на Борда на 
директорите резултатите ще бъдат по – добри или по – лоши?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Захариев.  
 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Както съм изразил в докладната записка, смятам.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Има ли други желаещи. Заповядайте. 
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 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ ГЕРБ” 

 Уважаеми колеги, 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми г-н Захариев, 
 Искам да запитам: Трета точка от решението „ да се изплати 

дължимото обезщетение за неизчакано предизвестие  в размер на 
тримесечното възнаграждение по договора за управление” – На каква 
стойност се равнява и това не е ли загуба за „Общински пазари” в случая? 

 Не обременяваме ли техния бюджет излишно? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Захариев. 
 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Това е по договора, който е сключен с г-н Звездомир Илиев. Не се 
утежнява тъй като с предизвестието той пак ще си получи парите. Тука 
разликата е, че сега ще си ги получи наведнъж. Т.е. дали ще стои още време 
там, той ще си получава за това нещо възнаграждението, а сега ще ги 

получи наведнъж.  

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ ГЕРБ” 

 Уточняващ въпрос: Това не означава ли, че едновременно докато 

плащаме на г-н Илиев, ще плащаме и на г-жа Радева? Нали, един път 
освобождаваме някой три месеца напред, това по груби изчисления са 1 500 

лв. щета за „Общински пазари” и в същото време плащаме на г-жа Радева. 
Това ми беше мисълта. Защо не изчакахме тримесечния срок? Какъв е 
проблема?  

 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Проблема е, че пак ще ги платим тези пари.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други желаещи за въпроси? Заповядайте г-н Стоянов. 
 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Аз искам да попитам вносителя: Това съгласувано ли е с 
Изпълнителния директор на дружеството и какво е неговото становище?  

 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Аз мисля, че в ролята си на едноличен собственик на „Общински 

пазари” не е необходимо да бъде съгласувано този въпрос.  
 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 
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 Уточняващ въпрос, ако позволите: Въпросът ми е в следния аспект: 
Когато преценявате характеристиката все таки е редно да чуете 
становището на Изпълнителния директор. В тази връзка, как взехте 
решение, че досегашния член не е достатъчно адекватен в икономическата 
обстановка за да направите ново предложение? Кое Ви мотивира в крайна 
сметка като дори и мнението не сте чули на Изпълнителния директор?  

 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Не съм казал, че не съм чул мнението на Изпълнителния директор.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други желаещи за въпроси? Не виждам. Прекратявам процедурата по 

задаване на въпроси и преминаваме към разисквания, мнения, предложения. 
Заповядайте, колеги. Заповядайте г-н Обрешков. 
 

 Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

 Аз искам да изразя едно мнение: За мен тази докладна записка 
изразява едно такова, бих казал еднолично мнение на г-н Захариев и от 
всичките му отговори намирам за важно да кажа, че той се чувства един вид 

като едноличен собственик на търговското дружество и за мен тези 

предложения не отговарят на икономическите показатели на дружеството.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Друг желаещ да вземе отношение по тази докладна записка? Г-н 

Димитров, заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров  - Общински съветник от групата „Обединени  

демократи - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, Демократическа 
партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Уважаеми г-н Добрев, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Аз съм крайно неудовлетворен от отговорите, които получих при 

предишната процедура от г-н Захариев защото те показаха, че освен всичко 

друго, че той продължава явно да живее при социализма когато имаше БНБ 

клон Разград, но от 18 години няма г-н Захариев за съжаление и аз затова 
Ви попитах: Кога е работила г-жа Радева в БНБ клон Разград? 

 Очевидно, че опита и свършената работа от г-н Илиев нямат 
абсолютно никакво значение, ако трябва да бъде вкарано дружеството в 
контекста на актуално обществено- икономическите  характеристики, които 

налагат това. Само за допълнение искам да кажа, че той е с магистърска 
степен, с икономическо образование от Академията в гр. Свищов, 
специалност – маркетинг и може би това е помогнало в подобряване на 
работата досегашна на „Общински пазари”, които пред мен е справката, са 
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отчитали печалба от 6 239 лв.; 7 011 лв.; 4 781 лв.; 6 747 лв., докато за 
последната година въпреки загубите, които дружеството продължава да 
търпи от предишното управление положителният резултат е 54 400 лв. Но 

може би не това е най – важното защото бюджета трябва да се пълни. 

Всички знаем това е много важно, но за една голяма част от общинските 
съветници тук в залата сигурно по – важно е да си върнат предишните 
обществено – икономически характеристики, които характеризират 
работата на „Общински пазари – Разград” . Затова аз така си позволявам да 
разровя папките когато бях председател на комисията, която сега 
председателства г-н Захариев, той не беше член и сигурно не ги знае, но 

пред мен стоят договори за съвместно сътрудничество под които стоят 
подписите на сегашния Председател на Общинския съвет и предишния 
Управител на „Общински пазари – Разград”, където за 173,15 кв.м. 

общинска собственост, това е прословутото бистро „Бели Лом”, фирмата 
предишна на г-н Добрев е заплащала ежемесечно 60 лв. Пред мен са 
договори сключвани, с отдавна напуснали, може би преселили се в по – 

добрия свят еднолични търговци и физически лица, които продължават да 
плащат на „Пазарите” по някакви символични суми, договори с мъртавци. 

Пред мен са папки също на фирмата „Хранкомерс”, която е наела на 
„Общински пазари” търговски обекти и ги преотдава под наем, ето 

квитанциите – наема е от 128 лв., а преотдаването е 328 лв.,; 480 лв.; 327 лв. 
/ Г-н Георги Атанасов – общински съветник от ПП „Социалдемократи за 

Разград прекъсва общински съветник Иво Димитров, при което 

Председателя на Общински съвет г-н Добрин Добрев казва: Да дадем 

възможност на г-н Димитров да се изкаже/.  

Г-н Иво Димитров продължава своето изказване. Говоря по същество 

абсолютно. Ако смятате, че тези груби не бих казал нарушения, а погазване 
на Закона за общинската собственост / Общински съветник Георги 

Атанасов от ПП „Социалдемократи за Разград прекъсва общински съветник 
Иво Димитров, като казва: Вкарайте ги в съда. Водят се свободни 

разговори./ Общински съветник Иво Димитров, отговаря: Ние не сме съд, 

защо трябва да ги вкарвам след като ние сме Органа, който трябва …. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, продължете изказването си.  

 

Г-н Иво Димитров  - Общински съветник от групата „Обединени  

демократи - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, Демократическа 
партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Всички тези неща, които изброявам и които досегашното ръководство 

направи всичко възможно да им сложи край, да сложи край на получаването 

за 5 000 лв. заплата, месечна на шефа на дружеството, всички тези неща, 
които дружеството направи за привеждане „Пазара” в един вид много по – 
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удобен за пазаруване от гражданите е нещо, което не се отчита и се решава, 
че на това нещо трябва да се сложи край, да се върне старото статукво за да 
може определени общински съветници, определени заинтересовани лица и 

среди близки до мнозинството в Общинския съвет да продължават така да 
използват като бащиния общинската собственост. Затова аз смятам, че 
направените предложения са твърде неуместни и не би трябвало да се 
подкрепят.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други желаещи да вземат отношение по докладната записка? Не 
виждам. Прекратявам процедурата. Преминаваме към гласуване.  

Приемането на тази докладна записка изисква и нашето поименно 

гласуване. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов  +  

3. Валентина Маркова Френкева  +  

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов Не участва   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов  +  

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков  +  

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов  +  

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова  +  

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев  +  
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26. Селиме Касимова Карагьозова   + 

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов  +  

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

/ На записа гласувалите общински съветници със „ЗА” са 18, а 

секретаря обявява  19 гласа/  
 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 602 

 

Актуалните обществено - икономически  характеристики и 

спецификата на дейност на търговско дружество „Общински пазари –

Разград” ЕАД налагат предприемане на мерки за оптимизиране 

ръководството на  дружеството. 

В този смисъл считам, че включването на икономист с богат опит 

и практика в сферата на финансите ще се окаже благоприятно за 

финансовите и стопански резултати  

на търговското дружество. Г-жа Разиля Мухамедовна Радева 

притежава магистърска степен по специалност „финанси и кредит”, в 

трудовата й биография са включени длъжностите  счетоводител в БНБ 

клон Разград и в други банки, инспектор „бюджет” в община Разград, а 

понастоящем работи в ТД ”Архиви” Разград като старши счетоводител. 

Образователния й ценз , натрупания практически опит и кариерно 

развитие в дейности, свързани с финансите ме мотивират да я 

предложа като полезна за дружеството кандидатура, която с работата 

си в Съвета на директорите ще допринесе за укрепване на финансово- 

икономическото  му състояние. 

 Предвид това и на основание чл. 21 ал.1 т.23 и чл. 22 ал.1 ЗМСМА 

във вр. с  чл. 11 т.4 Наредба № 3 за осъществяване стопанската дейност 

на Община |Разград чрез търговски дружества с общинско участие и 

чрез общински предприятия, във вр. с чл. чл. 221 т.4 и т.5 ТЗ , чл. 14 ал. 

2 Устава на търговското дружество,  Общинският съвет, след поименно 

гласуване, с 19 гласа „ЗА”, „против” – 9, „въздържали се” – 1,  

    

           Р Е Ш И  : 
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1.Освобождава от Съвета на директорите на „ОБЩИНСКИ 

ПАЗАРИ-РАЗГРАД” АД ЗВЕЗДОМИР ИЛИЕВ ИЛИЕВ . 

2.Овластява кмета на Община Разград , въз основа на дадените 

му по силата на т.4 от РЕШЕНИЕ № 233 по  Протокол от 29.07/08.г. 

правомощия, да отправи писмено предизвестие за предсрочно 

прекратяване на Договор за управление, сключен  между него и члена 

на СД Звездомир Илиев Илиев на 05.09/08.г., основаващо се на 

разпоредбата на чл.19 ал.2 т.5 от договора , като  освобождаването се 

счита от момента на вземане на решението, а за неизчаканото 

предизвестие се дължи  съответното обезщетение. 

3.Задължава изпълнителния директор на „Общински пазари-

Разград”ЕАД да изплати на освободения член на СД Звездомир Илиев 

Илиев  в законоустановените срокове дължимото обезщетение за 

неизчакано предизвестие  в размер на тримесечното възнаграждение по 

договора за управление. 

4.Избира за нов член в състава на СД на „ОБЩИНСКИ ПАЗАРИ-

РАЗГРАД”ЕАД  РАЗИЛЯ МУХАМЕДОВНА РАДЕВА  от гр. 

Разград,ул.” Хайдут Сидер”1, вх.”д”, ап.9  

5.Определя възнаграждение  за участие в работата на СД на 

новоизбрания член в размер на две минимални работни заплати за 

страната. 

6.Задължава изпълнителния директор на дружеството да 

предприеме необходимите действия за отразяване в търговския 

регистър на настъпилите промени в подлежащите на вписване 

обстоятелства. 

7.Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община Разград 

и  на Областния управител на област с административен център 

Разград в седемдневен срок от приемането му. 

 

СТАТИЯ 4 

 

Докладна записка от  Симеон Асенов Захариев, общински съветник в 
Общински съвет Разград 

Относно: Вземане на решение за необходимостта от промяна на 

Учредителния акт на „ДИАГНОСТИЧНО-КОНСУЛТАТИВЕН 

ЦЕНТЪР /ДКЦ/ І-РАЗГРАД”ЕООД в частта относно  размера на 

капитала в посока намаляването му чрез  изключване на актив , внесен 

в капитала на дружеството като апортна вноска. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Захариев ще Ви помоля да ни запознаете с докладната записка. 
 

 Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 
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 Уважаеми колеги, 

 Касае се за преминаване на част от капитала на дружеството „ДКЦ –І 
– Разград”, да се извади от капитала на дружеството, сградата на 
Поликлиниката да се прехвърли отново към Общинският съвет. Подробно 

съм описал мотивите но считам, че в дадения случай това е една предпазна 
мярка и считам, че едноличния собственик по – добре ще управлява този 

имот. Разбира се това е само едно Решение, процедурата е по – дълга. 
Фактически, с тази докладна записка ако бъде приета, с това решение се 
слага началото на една по – дълга процедура за фактическото прехвърляне 
на този капитал за управление от Общината.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Моля, да ни запознаете с решението на ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

 Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК  

 Комисията разгледа тази докладна записка и с 9 гласа „ЗА”, „против” 

-1 и 2 – „въздържали се” подкрепя проекта за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси. Заповядайте г-н Обрешков. 
 

Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

Имам един въпрос към г-н Захариев: В какво се изразяват, цитирам 

отново: „актуалните обществено - икономически дадености, които налагат 
изключването на капитала на дружеството, сградата в която тя се 
помещава” и дали тези обществено – икономически дадености са свързани с 
евентуалното преобразуване и продажба на част или на цялата сграда? 

 

 Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Уважаеми г-н Обрешков, 
 В докладната записка аз съм разяснил, че в настоящият момент „ДКЦ 

– І – Разград” няма печалба и има наличие на загуби. Това са актуалните 
характеристики и целта е да се запази тази сграда. Гражданите трябва да 
бъдат уверени, че нищо в обслужването няма да се промени, само тази 

сграда на поликлиниката ще бъде изключена от капитала на „ДКЦ – І – 

Разград”.  

  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Госпожо Димитрова, заповядайте. 
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ ГЕРБ” 
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Г-н Захариев, актуалните обществено – икономически дадености не 
касаят резултатите на „ДКЦ – І”. Аз в този смисъл, понеже Ви е любим 

израз и в двете докладни е цитирано искам да Ви помоля да изброите 5 от 
най – актуалните обществено – икономически дадености.  

 

 Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Мисля, че няма какво да изброявам, аз съм казал достатъчно. Другите 
актуални дадености не касаят докладната записка.  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ ГЕРБ” 

 Очевидно, този израз не знаете какво сте вложили в него, но който Ви 

е подготвил докладната записка би трябвало да Ви подготви за да се 
изказвате наистина актуално.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Друг желаещ? Заповядайте г-н Анастасов. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Знае ли вносителя, какви са икономическите показатели, след смяната 
на ръководството на „ДКЦ –то”? 

 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

Знам ги.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Божинел Христо искаше думата. 
 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
Г-н Захариев, моля да ни отговорите: Каква е връзката между 

спецификата на търговската дейност на дружеството, разгледана в 
контекста на актуалните обществено - икономически дадености и Вашето 

предложение за намаляване на капитала? 

 

Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП”

 Да, ще отговоря. Считам определено, че на настоящия етап самата 
сграда и този капитал по – добре ще бъде да бъде управляван от Общинския 
съвет, а не от самото дружество, което има определена самостоятелност и в 
даден момент може да настъпят такива промени, че да загубим тази сграда.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте. 
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Г-н Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Имам въпрос към г-н Захариев: 
 Г-н Захариев,  
 Кога е прието това Решение № 59.1 на Общински съвет – Разград и 

можете ли да го представите да видим за какво става дума? Това е за 
преобразуване в частна общинска собственост по силата на решение еди си 

какво. И след като знаете финансово състояние и икономическото 

състояние бихте ли могли да го изразите в някакъв универсален измерител, 

примерно в левове, ако обичате. Защото краткия Ви отговор на зададения 
въпрос: „Да, знам го” – прилича на някои отговори давани тук в тази зала, 
но не е задоволителен.  

 

 Г-н Симеон Захариев – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги, 

 Аз съм внесъл тази докладна записка за обсъждане в Общинския 
съвет и Решението на собственика е важно. Това Решение, няма да бъде 
винаги такова, че да удовлетворява моите виждания, но може пък и да 
удовлетворява моите виждания. Считам, че достатъчно ясно е казано, ако г-
н Димитров иска да се запознае с Решението може да бъде запознат. Не 
виждам връзката на Акта за преобразуване от частна общинска собственост 
в публична и обратно, каква връзка има с настоящото предложение.  По 

това, дали съм запознат с резултатите – всички са запознати с резултатите, 
не мисля да ги коментирам. Беше разгледан отчета на „ДКЦ”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Прекратявам процедурата по задаване на въпроси. Преминаваме към, 

да, заповядайте. 
 

Г-н Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Г-н Добрев, аз помолих това Решение за трети път в залата, моля да 
бъде представено Решение № 59.1 на Общински съвет – Разград. То е много 

важно Решение, което касае приемането или отхвърлянето на тази докладна 
записка. Много Ви моля, да разпоредите на Звеното. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колега Димитров, Вие имахте възможност в разстояние на две 
седмици самостоятелно да се запознаете с това Решение. Имаше и заседание 
на комисия. Прекратявам процедурата по задаване на въпроси и 

преминаваме към процедура по мнения, предложения по тази докладна 
записка. Заповядайте. Заповядайте г-н Димитров.  
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Г-н Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Уважаеми г-н Добрев, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Ненапразно тук на три искания, две процедурни и един въпрос към 

вносителя, какво е това Решение № 59.1 на Общински съвет Разград, аз не 
получих нито отговор нито някой си направи труда да го представи, защото 

то няма нищо общо с представената докладна записка. Както аз би трябвало 

да се запозная с него, така би трябвало и вносителя да го познава за какво 

става дума. Освен това, това Решение № 59.1. няма нито том, нито кога е 
взето, дадено е ей така, хвърляте някакъв камък в едно блато и искате 
всички тука да се опръскаме в кал. 

 Г-н Захариев, никога тази сграда не е била преобразувана в частна 
общинска собственост. И това Ви е големия проблем. Сега искате да я 
извадите, за да може да бъде последващо преобразувана в частна общинска 
собственост и отново като бащиния да я разпродавате. 
 Кажете го в прав текст. Ние ще Ви разберем. Няма защо да се 
срамувате от това, което правите. Вие като г-н Павлов няма една  керемидка 
да се продаде бююю, цялата общинска собственост на тезгяха. Сега няма да 
продаваме болниците, след няколко месеца ще Ви видим обърнат като 

палачинка, жууп и тя  си заминала. Да обслужите някой. Нали заради това 
станахте председател на комисията. Ето първите стъпки, така пътечката, аз 
Ви казвам къде ни водите. Обаче, защо всички трябва да го чуят от моята 
уста, като можете Вие да го кажете. Затова беше и целия ропот когато не 
мина едно такова предложение, когато нямахте по стечение на 
обстоятелствата мнозинство, имахте тогава крехко мнозинство между ДПС 

и БСП, но тогава поне не беше „социалдемократ” Председателя, че той 

запази законността в Разград.  Едно Решение да падне в съда. Сега, обаче 
това нещо няма да се случи защото Ви виждам как ръчичка за ръчичка с 
Председателя от „Социалдемократи” и БСП сте се наточили да продадете 
„ДКЦ”.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. Извинявайте г-н Цонев, г-н Димитров има 
право на реплика. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаеми г-н Председател, 

Моля Ви да направите препоръка на колегата Иво Димитров когато 

прави изказвания да спестява тези ръмжения и нечленоразделни звуци, 

които не са необходими за дискусията. Що се касае до неговото становище 
това е една хипотеза, която той си е въобразил в неговото съзнание, че със 
сградата на ДКЦ щяло да се случи нещо. Нищо няма да се случи г-н 
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Димитров, ще продължи да се ползва по предназначение и няма да я 
сполети съдбата на „22 Поликлиника”, примерно в София, която престана 
да бъде собственост на Столична голяма община, именно заради неудачи, 

свързани с кризата и други проблеми, които доведоха до загубата на такава 
сграда. Точно това Общинският съвет в Разград желае да не бъде допуснато.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми общински съветници, 

Отново става въпрос за емоционални изказвания без да се почива на 
действащата нормативна уредба и на това, което е написано в докладната 
записка. Аз ще се върна в тези години и ще Ви припомня и то е записано 

още в първата част на докладната записка. Без да пита никой Общинския 
съвет, независимо, че ние имаме Акт за собственост за тази сграда 
Министъра на здравеопазването издава Заповед и учредява, образува 
търговско дружество „ДКЦ – Разград” с активи, включена е тази сграда 
вътре. Върнете се тези години назад. Така, че никой не прави машинации г-
н Димитров. Това е Заповед на Министъра. В резултат на тази Заповед, тя е 
в резултат на Закона за лечебните заведения. С един Закон държавата тогава 
предрече, че това трябва да се случи и това беше по време на 
правителството на г-н Костов. Точно в този период с една Заповед въз 
основа на този Закон, абсолютно незаконосъобразна Министъра учредява 
търговско дружество „ДКЦ – Разград” с имот общинска собственост, който 

е включен в капитала. Това са фактите. И те ги пише в самото начало. 

Действията на Общинския съвет са последица, защото ни казаха „Няма къде 
да мърдате, поне си вземете Решение за да стане поне законно. Тъй като 

още веднъж казвам това се случи без волята на Общинския съвет. С 

Решение на Правителството, с Решение на Министъра. Припомням ги тези 

факти. Ние изправяме тези незаконосъобразни решения г-н Димитров. Това 
е последващите действия, един Акт за публична общинска собственост 
Министъра я включва в търговско дружество, след като Закона за 
държавата и Закона за общинската собственост съществува от 1996 г., а 
вижте това кога става. Пише го в началото на докладната записка. Така, че 
нарушенията са там, не при нас. Общинския съвет тогава за да изправи тези 

нарушения, взе тези решения и това е смисъла на точка първа, че по този 

начин Общинския съвет поправя едно незаконосъобразно решение и 

Заповед на Министъра чрез тази точка първа като включва вече в капитала 
официално т.е. онова, което се е случило със Заповедта, тази сграда в 
търговското дружество. И това е смисъла, че тя като публична понеже не 
може да съществува. Тя е преобразувана в частна. Това е от този Акт. 
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Затова Ви моля когато говорите наистина нека да се придържаме към онова, 
което съществува като факти, като норми.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Вземам думата за реплика до 3 минути.  

 Г-н Цонев, аз разбирам  така, че за Вас има едно универсално 

плашило наречено Правителството на Иван Костов. Обаче, къде сте били 

вие като общинска администрация, ако Заповедта е била незаконосъобразна, 
да я атакувате тази Заповед в съда или сте си чоплили носовете. Защо не сте 
се възползвали от правото на Общината да защити интересите на всички 

граждани, които по него време са ви били избрали. Аз не съм бил общински 

съветник. Но, недопустимо е хора които са избрани да защитават 
общинската собственост тогава да не направят никакви постъпки и да не 
атакуват съдебно така наречената незаконосъобразна Заповед.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, ще Ви помоля емоционалните изрази да бъдат малко 

по – смекчени. Ще Ви помоля, все таки това е Органа за самоуправление, 
цялата общественост ни гледа, всеки най – вероятно в тази зала може да 
използва и по – пиперливи изрази спрямо Вас, но никога не съм видял 

някой да го прави. Г-н Цонев, заповядайте.  
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

 Право на отговор. Г-н Димитров, пак извъртяхте нещата. Аз преди 

малко Ви казах, че тази Заповед е в съответствие с приет Закон за лечебните 
заведения. След като е Закон какво атакуваме, Закона ли? Това обясних. 

Значи не е бездействала общинската администрация.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Друг желаещ да вземе отношение по тази докладна записка? Не 
виждам. Прекратявам обсъжданията и преминаваме към процедура по 

гласуване. Приемането на тази докладна записка изисква и нашето 

поименно гласуване. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов  +  

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов  +  

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков  +  

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов  +  

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова  +  

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова  +  

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов  +  

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 С 21 гласа „ЗА”, „против” – 8, „въздържали се” – няма. Проекта 

по тази докладна записка се приема. 

 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
 Г-н Председател, възразявам. Аз гласувах  „въздържал се” и казах 

„въздържал”.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Най – вероятно не е чул г-н Хамиев. Затова има микрофони г-н 

Христов. Добре, тогава като какъв ми е преброен гласа? Колеги, ще ви 
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помоля за коректност в работата. Имате микрофони, включвайте ги. Г-н 

Хамиев, как е отразен? Подлагам на прегласуване докладната записка.  
 

Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов  +  

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов  +  

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков  +  

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов  +  

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова  +  

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова  +  

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов  +  

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 
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РЕШЕНИЕ 

№ 603 

 

 Със Заповед № РД-09-582/23.11/99.г. министърът на 

здравеопазването е преобразувано публично здравно заведение 

Амбулаторно – поликлинично заведение в Разград в лечебно заведение 

с наименование „ДИАГНОСТИЧНО- КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР/ 

ДКЦ/ І –РАЗГРАД” ЕООД , вписано в търговския регистър с 

Решение.№ 24/17.01/00.г. на РОС. 

С Решение № 59 по Протокол № 17/26.02/01.г.капиталът на 

търговското дружество със сто процента общинско участие е увеличен 

от 136 500 лв. на 437 340 лв. чрез апортна вноска на недвижим имот по 

Акт за публична общинска собственост № 259/04.06/97.г., 

представляващ четириетажна монолитна Административна 

сграда”Поликлиника”, строена през 1970.г., находяща се в гр. Разград , 

бул.”Бели Лом”, кв.63 пл.№ 4655 , при граници и съседи : изток- улица, 

запад- хотел, север- тревни площи и юг- тревни площи и улица, с рзс 

693 кв.м.. 

Ежегодните стопански анализи на работата и стопанско- 

икономическото състояние на търговското дружество показват трайна 

тенденция за липса на печалба, за реализиране на загуби и за 

недостатъчно ефективна политика за използване на материалните 

активи, което води до потенциална опасност от негативни 

икономически последици за дружеството. 

Необходимо е да се предприемат оздравителни мерки , една от които 

може да бъде намаляване на капитала  чрез изключване на апортана 

вноска, представляваща описания недвижим имот. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 137 ал.І т.4  във вр. с 

ал. ІІІ  , с чл. 117 ал.І и чл. 149 ал. І , ал. ІІ и ал.ІІІ т.1 ТЗ ,чл.10 ал.І т.4   

Наредба № 3 на Общински съвет Разград за осъществяване 

стопанската дейност на общината чрез търговски дружества с 

общинско участие и чрез общински предприятия ,чл. 21 ал.І т. 8 

ЗМСМА,  Общинският съвет след поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА”, 

„против” – 8, „въздържали се” – 1,   

 

                 Р Е Ш И : 

 

1.Предвид установената през няколко последователни години  

трайна тенденция 

 за недостатъчно стабилно стопанско-икономическо развитие  на 

търговско дружество със сто процента общинско участие „ 

ДИАГНОСТИЧНО- КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР / ДКЦ/ І –РАЗГРАД/ 
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ЕОД, изразяващо се в липса на печалба, наличие на реализирани 

загуби, недостатъчно ефективно управление на активите на 

дружеството и др. и произтичащата от това реална опасност от 

негативни икономически последици за същото Общинският съвет 

намира , че са налице необходимите фактически и юридически 

основания за промяна на Учредителния акт на търговско дружество 

„ДИАГНОСТИЧНО-КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР/ ДКЦ/ І-РАЗГРАД” 

ООД в частта  за размера на капитала в посока намаляването му чрез 
изключване от състава му на недвижим имот ,внесен като апортна 

вноска по силата на Решение № 59.2 на Общински съвет Разград 

сграда ”Поликлиника”, построена през 1970.г., находящ се в гр. Разград, 

бул.”Бели Лом”, кв. 63,пл.№ 4655 ,при граници и съседи изток – улица, 

запад- хотел, север- тревни площи, юг -тревни площи и улица, с рзп 693 

кв.м., актуван с Акт за публична общинска собственост № 

259/04.06/97.г., преобразуван в частна общинска собственост по силата 

на Решение № 59.1на Общински съвет Разград , по реда и при 

условията на чл. 149 и сл. от Търговския закон. 

2.Възлага на  общинска администрация и на управителя на 

търговското дружество да подготвят всички необходими документи за 

вземане на решение от принципала- Общински съвет Разград  по т. 1 от 

настоящото решение в срок от три месеца, вкл. провеждане на 

необходимите процедури за актуална оценка на  подлежащата на 

изключване апортна вноска. 

3.Решението да се изпрати на кмета на Община Разград и на 

областния управител в седемдневен срок от приемането му. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Заповядайте Д-р Карагьозова. 
 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Вземам думата за да обясня отрицателния си вот. Защото всички се 
познаваме добре в тази зала и знаем, че аз съм последователен и принципен 

човек. Миналата година когато тази докладна записка мина в нашата зала 
тогава гласувах „ЗА”. Сега дължа обяснение защо гласувам „против” за 
същата докладна записка. Гласувам „против” тази докладна записка защото 

абсолютно не съм удовлетворена от отговора на г-н Захариев. В неговото 

обяснение стана ясно, че е цитирал някакво несъществуващо Решение на 
Общинския съвет. Чухме и изказването на г-н Цонев където бяха две 
противоречиви изказвания – един път, че имало Заповед на Министъра на 
здравеопазването, което противоречало на Закона за общинската 
собственост, а следващия път каза, че това е по Закона за лечебните 
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заведения. Затова съм длъжна да обясня отрицателния си вот пред 

гражданите.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Заповядайте г-н Димитров. 
 Уважаеми колеги, аз също гласувах „ЗА” / Благодаря г-н Кмете, 
внимавате в моите изказвания / „против”, „против”. Аз искам да кажа, че не 
е необходимо нито да си гадател, нито айде да кажем „Касандра” за да 
знаеш какво ще се случи оттук – нататък със сградата на ДКЦ. Трябва само 

да гледаш последователната политика, която провежда БСП и ДПС тук в 
Общинския съвет, да знаем, че вече авансово е сложена на тезгяха. Искам да 
поясня защото тука се чуха за Етичния кодекс, който е приет – Госпожо 

Монева,  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Отрицателен вот. / Председателя на Общинския съвет г-н Добрин 

Добрев изключи микрофона на общински съветник Иво Димитров/. 
 

СТАТИЯ 5 

 

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев , общински съветник в 
Общински съвет Разград 

Относно : Промяна на РЕШЕНИЕ № 65 по Протокол  № 3 от 

проведено заседание на Общински съвет Разград на 27.12/07.г.за 

определяне представител на Общински съвет Разград в Общото 

събрание на НСОРБ. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, заповядайте. 
 

Г-н Стоян Димитров – вносител, общински съветник от ПП „БСП” 

Уважаеми колеги, 

На вашето внимание е представена докладна записка, тя е свързана с 
принципното положение залегнало в ЗМСМА, че Председателя на 
Общинския съвет следва да изпълнява такива функции каквито са и предмет 
на докладната записка и проекта за решение. Аргументите са изложени 

подробно и към тях нямам какво друго да добавя.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. Ще Ви помоля г-н 

Димитров да ни запознаете с решението на комисията. 
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Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

В комисията по законност, след направените разисквания, 
становището е „ЗА” – 3, „против” – 3 и  2 – „въздържали се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не виждам. 

Преминаваме към предложения, мнения по тази докладна записка. 
Заповядайте. Заповядайте Д-р Карагьозова. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Председател,  

Уважаеми колеги, 

Позволете ми да взема думата като бивш представител на Общински 

съвет – Разград в НСОРБ. Чувам колегите зад мен, че не съм бивш, но след 

като докладната е стигнала до този етап и всичко знаем, че е програмирано 

за днес аз само искам да си изкажа мнението. В случая името на нашия 
представител няма никакво значение, лично аз също бих подкрепила 
предложението за г-н Добрев. Обаче, смятам се за задължена да споделя 
някои свои виждания, относно дейността на Националното сдружение на 
общините в Република България и частност така наречените „други 

представители на общини”, които участват извън легитимните по Устав – 

Кмет на Община и представител на Общински съвет.  
Уважаеми колеги, 

Всички знаем, че по инициатива и на нашата община и още няколко 

общини със сходни политически убеждения през 1996 г. се е създало 

Сдружението на общините в Република България, с цел подпомагане 
дейността на общините, в което на пръв поглед няма нищо лошо. За 
изминалите две години при участието си в дейността на работата на това 
Сдружение съм виждала поне трима нелегитимни представители на Община 
Разград, които участват активно в дейността на Сдружението. Проблема е в 
това, че всички тези нелегитимни представители имат право на глас. За да 
стане по – ясно, нека да дам един пример: Ако в нашия Правилник на 
Общинския съвет е записано, че освен общинските съветници и други 

граждани имат право на глас от това веднага следва, че всяка организирана 
група, които са над 33 граждани може да дойде и да промени нашите 
решения. За съжаление, в тези случаи обикновено се касае и за промяна на 
национално ниво, т.е. на Закони, които от името на Националното 

сдружение на общините се представят на парламентарните комисии. Ще 
дам един пример, който е много показателен и всички сме запознати: 

Всички си спомняме миналата година промяната в ЗМСМА, в частта 
касаеща работното време на Председателите на Общинските съвети. За 
съжаление тази промяна беше организирана от така наречените „и други 

представители на нашата Община” и беше специално за нашия бивш 
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Председател. Той може да се гордее и с това, че все пак е предизвикал 

промяна на Закон. Друг проблем е не функционирането на  самите комисии 

и обучения. Участващите в тях обикновено са служители на общински 

администрации, които се водят едва ли не на почивка в тия обучения за 
сметка на нашите данъкоплатци.  

О гореизложеното от мен личи, че казващите истината граждани на 
страната сме неудобни в кухнята и на така нареченото Сдружение. Лично аз 
виждате, че съм неудобна на общинска администрация и на Общинския 
съвет в Разград и в момента. Всички сме свидетели, че в началото на 
мандата мислещите в полза на гражданите на Разград бяхме малко повече, 
вследствие на частни интереси обаче нашите колеги се промениха.  

И накрая ми позволете да отправя най – искрените си пожелания за 
ползотворна работа и се надявам новия Председател да няма дискомфорта, 
който съм имала аз при изпълнение на служебните си задължения.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Друг желаещ да вземе отношение по тази докладна записка? 

Заповядайте г-н Димитров. 
 

Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Уважаеми г-н Добрев, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз винаги съм се изненадвал как добри идеи могат да бъдат 
почерпени от най – неподходящото място или както хората казват, че „ ако 

дълго време ровиш в калта, можеш да откриеш и бисери”.  

На 27 януари лидерът на БСП в Пловдив г-н Илия Баташки обяви, че 
всеки който иска да става общински съветник, Районен кмет или Кмет 
задължително трябва да предостави удостоверение от Психодиспансера и да 
е преминал психотест. Аз смятам, че това е една наистина много добра идея 
тъй като в работата на Общинските съвети това просто се налага. Смятам, 

че представителя на Община Разград в Националното сдружение г-н Кмете 
въпреки Вашия сарказъм, трябва наистина да издържа на напрежение и да 
може да проявява здрав разум когато попадне в корупционна среда, което се 
е случвало често, според г-н Баташки, но той по – добре ги разбира тези 

неща тъй като е от БСП.  

Затова аз правя конкретно предложение за промяна в т.1 и т.2 като:  

1. Изменя свое Решение № 65 по Протокол № 3/ 27.12. 2007 г. с 
допълнение в т.1: В едноседмичен срок от приемане на докладната 

записка да представи удостоверение от Психодиспансера и медицинска 

бележка за преминал психотест. 

Както и във втора точка 
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2.Изменя свое Решение № 65 по Протокол № 3/ 27.12. 2007 г. с 
допълнение в т.2: Представителят на Общински съвет – Разград в 

едноседмичен срок от приемане на решението да предостави 

удостоверение от Психодиспансера и медицинска бележка за преминал 

психотест. 

Правя ги в писмен вид.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Стоян Стоянов. 
 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги, 

Аз искам да взема становище за тези двете години за които бях 

Председател имам наблюдение чудесно как се е справяла г-жа Карагьозова 
в сбирките на Националното сдружение на общините. Всичко това написано 

в тази докладна е абсолютно несъстоятелно. Не виждам сериозен мотив, 
освен този, който прозира и е явен за всички, а именно политическия. 
Видяхме го преди няколко докладни. Сега разбирате защо трябва да 
замълчи Д-р Карагьозова, тя не напразно ги изтъкна тези факти. Това е и по 

– скоро за сведение на нашите съграждани. Ето виждате как преди две 
години се е управлявал Общинският съвет. Няма мотиви, няма сериозни 

обстоятелства, гласуват се нещата. Свидетели сме в момента на подобна 
сцена жалкото е и, че това нещо ще продължи, но за мен още по – жалкото 

е, че самата група на ДПС в момента показва такава безпомощност. Жалко 

за тях наистина. Предлагам да не подкрепим тази докладна категорично.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други желаещи да вземат отношение по тази докладна записка? Г-н 

Бояджиев, заповядайте. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямах намерение да се изказвам по тази докладна записка, но ме 
провокира г-жа Карагьозова. Двамата с нея сме на практика оторизираните 
представители, които участват в работата на Общото събрание. И това за 
което е оторизирана г-жа Карагьозова и затова за което сме оторизирани, 

това е участие в Общите събрания. Общото събрание се провежда веднъж в 
годината. И ние с г-жа Карагьозова сме били два пъти на Общи събрания от 
началото на мандата. Не съм запомнил на Общо събрание където се вземат 
Решенията, които влизат в съответните документи тя да е правила някакво 

предложение. Един единствен път взема отношение и стана за смях. Защото 

без да познава въобще Националното сдружение, без въобще да познава 
работата,  на механизмите и на структурите на Националното сдружение 
започна да го критикува и предизвика просто съчувствените усмивки на 
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делегатите на Общото събрание на Националното сдружение на общините в 
Република България. Колкото до останалото всеки един от вас, ако отвори 

сайта на Националното сдружение ще види какви са механизмите на работа. 
В Националното сдружение има помощни комисии. Те са по съответно 

браншови направления. Хубаво е, че в Националното сдружение, в тези 

помощни комисии и където няма такива оторизирани представители, които 

да са избирани по предложение на Общинските съвети, а се издирват най – 

добрите специалисти в местните власти, специалисти по тези въпроси 

нашата Община наистина има представителство. На икономическата 
комисия Председател е г-жа Станка Ангелова, ако това не го знаете, да го 

знаете. А това е комисията, която води всички основни въпроси, които 

касаят бюджет, които касаят съгласуване, които касаят въпроси във връзка с 
взаимоотношенията с централната изпълнителна власт. Ако не го знаете, ще 
трябва да го знаете, че г-жа Ангелова заедно с Гинка Чавдарова, с 
Председателя на Националното сдружение водят разговорите по отношение 
на бюджетната рамка за всяка една бюджетна година с Министъра на 
финансите. И мисля, че това е достойнство, че нашият Общински съвет, в 
случая защото това са общински съветници за които говоря имат такова 
участие. Такова участие в социалната комисия има заместник кмета Дякова. 
Такова участие в другата комисия по регионално развитие, комуникации и 

т.н. има г-н Цонев. Колкото до заключенията на г-жа Карагьозова, всеки си 

има право да си дава свои заключения. Националното сдружение госпожо 

Карагьозова, не е на червени, на пембени и на не знам си какви Общини. 

Националното сдружение затова е национално, защото обединява всички 

264 Общини в България. В неговият оперативен орган Управителния съвет 
присъстват представители на всички Общини, с всякакво политическо 

присъствие. Те обобщават проблематика, те обобщават въпроси, които са 
актуални, те защитават и интересите на Общините пред всички органи. Те 
правят предложения пред всички органи и в централни и изпълнителни, 

имат право да занимават депутати и групи съветници и т.н. от гледна точка 
на лобиране и по отношение на законодателната и нормотворческата 
дейност. Това е Националното сдружение на общините в България. То не се 
влияе от политически пристрастия, както се мъчите да го представите тук в 
тази зала. Защото в различните периоди са били различни Председателите, 
включително и бившият Кмет на Разград е бил и Стефан Софиянски е бил, и 

не е имало политическо боричкане защото когато седнат на една маса 
кметовете, защото и аз сега сядам на такава маса и съм член на Съвета по 

децентрализация там ни води общия интерес. Там няма сини, няма червени, 

няма зелени, няма жълти и всякакви други.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте за реплика. 
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Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 
Опитах се да направя едно по – позитивно изказване за дейността 

както на Националното сдружение така и за перспективите но Вие в 
момента ме провокирахте защото ние с Вас наистина сме ходили на две 
Общи събрания. На второто Общо събрание миналата година аз наистина 
направих предложение и предложението ми беше комисиите да работят 
повече в почивните дни и да не са командировани общинските служители за 
сметка на данъкоплатците. И тогава няма да идват хора, които са на 
почивка, а ще дойдат хора, които наистина са с ясни виждания. Лично Вие и 

аз сме получавали бележките за кого трябва да гласуваме и всеки от 
общинските съветници е достатъчно грамотен, може да отвори и да види 

точно кои са членовете на Управителния съвет. Друг е въпроса нали, че 
имах предложение 14 дни преди самото Общо събрание се раздава дневния 
ред и в момента на самото Общо събрание нищо не може да се коригира. И 

първия път когато отидохме на такова Общо събрание реално не с Вас, не 
знаехме даже за какво е дневния ред. Там на место си получихме 
документите. В интерес на истината този път организацията е по – добра за 
тази година и до 15 януари членовете, които ще участват трябваше да си 

депозират участието и казаха, че ще получат дневен ред. Пак искам да 
подчертая, че Вие и аз сме получавали бележките за кого точно трябва да 
гласуваме защото не ги познаваме. Другото, което е ще си позволя да кажа, 
че участвах в избирането за Председател на г-жа Станка Ангелова. Не мога 
да кажа нищо лошо, че не е национален експерт или нещо друго, легитимни 

представители пак казвам като Кметове и общински съветници там, или 

представители на Общински съвети бяхме двама. Останалите 23 мисля, че 
бяха в комисията, бяха приятели дошли в момента. Пак казвам, не оспорвам 

възможностите и не исках да кажа имена. Вие просто ме предизвиквате.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожо Карагьозова, 
В момента пълна некомпетентност демонстрирате. Вие сте делегиран 

представител за Общото събрание. Вие говорите за заседания на комисии, 

което няма нищо общо и там не сте никаква делегатка на Община Разград. 

Дето си пишете актив, че сте била само няма нищо общо. Вземете и 

прочетете елементарни неща. А колкото за бележките, нали знаете, че 
Парламент, всички Органи имат квотен принцип. Абсолютно същото е  
представителството и в Националното сдружение. Това, че Вие сте 
гласували от квотата на ДПС няма нищо лошо. Всички Органи имат квотен 

принцип. Това, че някой друг е гласувал за друга квота също няма, защото 

той изразява политическия интерес. Всичко останало е пълна неяснота от 
Ваша страна.  
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 Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 

 Но моля Ви, дайте ми думата.  Споменава ми името няколко пъти и да 
нямам правото да отговоря. Слушаме едни и същи хора откакто сме 
започнали.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо Ангелова. 
 

Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 

Нещо от рубриката стана „Слушам и не вярвам на ушите си”. Може 
ли в момента да се измества темата на докладната и да правим обзор и да си 

позволяваме да правим оценка на един национален орган, който си има 
Устав и който се представлява от 264 Общини. И изведнъж Д-р 

Карагьозова, моите уважения към нейната компетентност като лекар, 

изведнъж стана специалист и по това как се прилага Устава на 
Националното сдружение, компетентни ли са хората или не, които участват 
в отделните комисии.  

Д-р Карагьозова, искам да Ви кажа нещо: Избора на Председателите 
на постоянните комисии към Националното сдружение не се прави от 
упълномощените представители на Общините, каквито Вие сте били в 
Общото събрание. Точно така както го каза и г-н Бояджиев. Вие там сте 
упълномощени да гласувате само по Решенията, които са по Устав на 
Общото събрание.  Всичко останало се съгласува по друг ред, гласува се от 
експерти, представители на тези комисии и моя избор е бил абсолютно 

легитимен тъй като са гласували не мои приятели, те са ми приятели но това 
са Заместник председатели на действащата комисия и всички бяха 
Заместник кметове от 23 Общини, избрани точно на заседание на тази 

комисия. Дали е легитимно или не, срамно е представител на Община, 
дошла на това заседание на тази комисия, Доктор да участва в 
икономическата комисия, която е по бюджет и финанси, няма нищо лошо, 

но нека да не прави такъв тип изводи, които нямаха абсолютно никаква 
връзка с избора и с легитимността и т.н. Две думи само ще Ви кажа и моля 
да не ме прекъсвате: Точно нашата комисия, когато преговаря и наистина 
съм участвала в преговорите с Министъра на финансите договорихме тази 

година да няма тези 10 % отдръжка от стандартите за делегираните 
дейности, да се промени падежа на плащанията на трансферите, да се даде 
възможност и да се даде ход на изменение на Закона за местните данъци и 

такси и още редица неща мога да кажа като положителни резултати от тези 

преговори както с отраслевите Заместник Министри, така и с Министъра на 
финансите. И сега да се казва, че няма никакъв, абсолютно никакъв резултат 
и някакви политически оценки да се дават на тази работа мисля, че 
изместваме темата и нека да не се е вживявала Д-р Карагьозова в ролята на 
въобще представител на Общината в Националното сдружение. Тя е била 
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избрана за представител само на самото Общо събрание, което се провежда 
един път в годината. Това е което искам да кажа и моля Ви, нека да вървим 

по дневния ред, а не да правим сега оценки на някакви други Органи. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте. 
 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Процедурно предложение: Предлагам прекратяване на дискусията по 

тази докладна записка. 
 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Имам право на реплика, след като г-жа Ангелова ми употреби името. 

Вие, ми бяхте дали думата. 
 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Председател, моля Ви подложете на гласуване моето процедурно 

предложение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Атанасов, бях дал думата на г-жа Карагьозова. Заповядайте. 
 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаема госпожо Ангелова, само с една дума да кажа, че умишлено 

не бях използвала в изложението си никакви имена. Много добре съм 

запозната както с Устава така и с Правилника. Вие в тези комисии не 
участвате, след като за Вас са гласували определени експерти, а участвате 
по Правилник. Наистина в Правилника на Националното сдружение на 
общините пише, че „право на глас освен легитимно избраните имат и други 

представители”. Те с Правилник са си узаконили Вашето присъствие там. 

Моята мисъл е само, че когато се съберат едномишленици те променят 
каквото и да било както си искат в тяхна полза, както тече сега и нашия 
Общински съвет. Искам само да попитам: А комисиите, които са в 
Народното събрание, в постоянните комисии на Народното събрание, 
участват ли и други хора, освен народните представители? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имаме предложение за прекратяване на разискванията. Моля 
гласувайте.  

 

С 20 гласа „ЗА”, „против” – 5, „въздържали се” – 3 се приема 

направеното предложение. 
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Имаме постъпили две предложения от общински съветник Иво 

Борисов Димитров. Бих помолил той да ги прочете. Чудя се с какъв акъл ги 

е написал, но ние трябва да ги гласуваме.  
Първото предложение е:  
Изменя свое Решение № 65 по Протокол № 3/ 27.12. 2007 г. с 

допълнение в т.1: В едноседмичен срок от приемане на докладната 

записка да представи удостоверение от Психодиспансера и медицинска 

бележка за преминал психотест. 

Моля, гласувайте първото предложение. 
 

С 5 гласа „ЗА”, „против” – 17, „въздържали се” – 6 не се приема 

направеното предложение. 

 

Следващото предложение касае:  
Изменя свое Решение № 65 по Протокол № 3/ 27.12. 2007 г. с 

допълнение в т.2: Представителят на Общински съвет – Разград в 

едноседмичен срок от приемане на решението да предостави 

удостоверение от Психодиспансера и медицинска бележка за преминал 

психотест. 

Моля гласувайте. 
 

С 4 гласа „ЗА”, „против” – 17, „въздържали се” – 8 не се приема 

направеното предложение. 

 

Подлагам на гласуване проекта за решение.  
Колеги общински съветници, аз няма да гласувам тъй като в 

докладната записка е визирано моето участие като представител в НСОРБ.  

Приемането на тази докладна записка изисква и поименно гласуване. 
Моля, гласувайте. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не участва   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев Не участва   
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9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов   + 

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов  +  

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков  +  

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов  +  

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова  +  

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов  +  

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 604 

 

 С Решение № 65 по Протокол № 3/ 27.12/09.г.на Общински съвет 

Разград за представител на общинския съвета в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България е 

определен общинския съветник  Селиме Касимова Карагьозова - 

Шакир. 

 За по- представително и равнопоставено участие на 

изпълнителните и законодателни  органи на местно самоуправление на 

община Разград в този национален форум и в съответствие с духа на 

устройствените актове на сдружението по- целесъобразно е Общински 

съвет Разград да се представлява в Общото събрание на НСОРБ от своя 

председател Добрин Станчев Добрев. 

 За алтернативен представител на Общинския съвет при 

невъзможност на титуляра за участие в работата на Общото събрание 

на НСРОБ е избран общински съветник Тодор Атанасов Димитров, 

чиито права на общински съветник са предсрочно прекратени през м. 
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Юли/09.г., поради избирането му за народен представител в 41 Народно 

събрание. На негово място Общински съвет Разград следва да избере 

друг общински съветник с действащ статут - АХМЕД ИСМАИЛОВ 

АХМЕДОВ. 

 Предвид изложеното и на основание чл. 21 ал.1 т.15 ЗМСМА, във 

вр. с чл. 12, ал.2 от Устава на НСОРБ и чл. 5 ал.1 от Правилника за 

устройството и дейността на НСОРБ  Общинският съвет, след 

поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА”, „против” – 6, „въздържали се” – 2,  
 

            Р Е Ш И  : 

 

1.Изменя свое РЕШЕНИЕ № 65 по Протокол № 3/ 27.12/07.г. за 

избор на представител на Общински съвет Разград в Общото събрание 

на Националното сдружение на общините в Република България в 

частта му по т. 1 , като вместо името на общински съветник СЕЛИМЕ 

КАСИМОВА КАРАГЬОЗОВА- ШАКИР се вписва името на 

председателя на Общински съвет Разград ДОБРИН СТАНЧЕВ 

ДОБРЕВ. 

2.Изменя свое РЕШЕНИЕ № 65 по Протокол № 3/ 27.12/07.г.в 

частта му по т. 2, като вместо името на общински съветник ТОДОР 

АТАНАСОВ ДИМИТРОВ  се вписва името на общински съветник  

АХМЕД ИСМАИЛОВ  АХМЕДОВ.  

3.    В останалата му част решението остава непроменено. 

  4.  Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община 

Разград и на областния управител на област с административен център 

Разград в 7- дневен срок от приемането му. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Димитров. 
 

Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Обяснение на отрицателен вот.  
 Уважаеми г-н Добрев, първо да Ви честитя избирането, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 С това гласуване отново Общинският съвет в Разград показа, че 
политическата конюнктура  в Разград винаги ще побеждава здравия разум. 

Създадохте условия, в които в бъдеще един разстроен човек може да стане 
представител на Община Разград и не да я представя, а да стане за 
посмешище пред останалите Общини, но то явно там такъв е регламента на 
това Сдружение, защото доколкото разбирам отначало нямаше никакви 

политически пристрастия – зелени, червени, пък няколко минути след това 
г-н Бояджиев каза, че има и квотен принцип. Също така благодаря на г-жа 
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Станка Ангелова, която участва в една комисия от типа „Вуйчо, вуйчо и 

Спас” без да са оторизирани от Общинските съвети, от Общините, но са 
свършили чудесна работа под Ваше ръководство госпожо Ангелова тъй 

като този израз на добре свършената работа, която Вие казахте е така на 
думи, но в бюджета, който ще разгледаме малко по – късно също има и 

измерител – от 38 451 х. лв.  
/ Председателя на Общински съвет Разград прекъсва общински съветник 

Иво Димитров с изключване на микрофона/. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви  г-н Димитров, излязохте извън темата. Бюджета ще го 

разглеждаме само след една докладна записка. 
 

СТАТИЯ 6 

 

 Докладна записка  от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

Относно: Приемане на програма за управление и разпореждане с 

имоти - общинска собственост за 2010 година.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, имате думата.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа, 
Както знаете ежегодно Общинският съвет приема Програма за 

управление и разпореждане с имоти - общинска собственост и приходите, 
които се получават в изпълнението на тази Програма те реално влизат и в 
общата схема за съответната бюджетна година, в случая за настоящата 2010 

година. По самата Програма, по проектите за решения, аз нямам 

допълнения, те са на ваше разположение.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Ще 
помоля г-н Захариев да ни запознае с решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

На 18.01.2010 г. комисията разгледа докладната записка и с 11 гласа 
„ЗА”, „против” – 1, без „въздържали се”, подкрепя проекта за решение.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси. Заповядайте. 
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Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

Мисля, че имаме проблем с продажбата на един имот, който е 
публична общинска собственост, а е включен в Програмата за продажба, 
това е бившата ЦДГ в с. Раковски, която все още е публична собственост, а 
приемаме Програма за нейната продажба.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да, включена е с последваща докладна записка, която подлежи на 
гласуване, ако не се гласува няма да остане в Програмата. То от само себе 
си е ясно. Не може да бъде имот публична общинска собственост като той 

не е преобразуван, той автоматически по право си отпада този обект. Не е 
необходимо решение. Не може да бъде публичен общински имот, включен в 
тази Програма. Аз мисля, че бях достатъчно ясен.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други желаещи? Заповядайте госпожо Карагьозова. 
 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 
Уважаеми колеги, 

Знаем, че Програмата е отворена и на нея могат да се допълват по 

всяко време обаче преди няколко месеца мисля, че мина докладна записка 
за преобразуване на публична собственост в частна в с. Киченица мисля, че 
беше сградата на бившата Селска здравна служба, която не се е ползвала по 

предназначение – не я виждам записана тука. Ще бъде ли записана? И 

втория ми въпрос е: В комисията по Наредба № 2 когато работеха с г-н 

Божинел Христов като Председател на комисията имам предвид, минаваха 
на ден по 60 – 70 преписки, които все още гледам, че се бавят и не сте 
имали възможност да ги включите в Програмата понеже не са минали през 
Общински съвет – На какво се дължи това бавене, в рамките на 3-4 месеца  
вече? Защото си спомням, че едната докладна, която, присъствах тогава 
като я гледаха беше в рамките на 3 години – загубил някакви права, сега 
наново кандидатства и някъде се губеха в общинска администрация и то 

беше за някакъв съвсем обикновен имот. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Всеки имот или всеки въпрос има конкретна история. Ако Вие в 
случая говорите за някакъв ей така имот, вземете го уточнете кой е този 

имот, поставете го, има механизми било то чрез питане, било то правото 

което имате като общински съветник, да си наберете тази информация и да 
си получите отговор. Това Ваше питане в момента напълно е неадресирано, 

така, че  аз не виждам за какво трябва да Ви се ангажирам. Колкото, за 
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събраните преписки, които бяха по времето когато уважаемия господин 

Божинел Христов беше Председател много добре знаете, в продължение на 
4 месеца нямаше заседания и това на практика доведе до натрупването на 
преписки, които в последствие в рамките на няколко месеца бяха изчистени.  

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Реплика. Значи, явно трябва да променя начина си на изказ защото 

когато говоря малко по – меко, когато казвам истината малко по – меко не 
се разбираме добре с Вас. Ставаше въпрос, че Вие наистина обвинявате 
комисията на г-н Божинел Христов, че заради него 4 месеца са се забавили 

обаче аз това, което видях по време на тяхната работа бяха преписки от 3 

години. И сега, когато нещата са пак в ръцете на общинска администрация 
смея да твърдя, че пак ще чакат хората по 3 години. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това са Ваши предположения госпожо Карагьозова. Аз не знам как ми 

тълкувате езика, но тогава имаше съдебни процедури и това забави с 4 

месеца и след това в рамките на няколко месеца те бяха отработени. 

Колкото за Вашия изказ, това си е Ваш проблем.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, заповядайте.  
 

Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Искам да попитам: Тук защо не виждам включени терените 
предназначени за Фотоволтаичната централа под Стъклозавода и горите с 
площ 2 531 904 декара, които са оценени на 1 865 521, 76  лв., за чиято 

оценка Общината профука 14 800 лв.? Защо след направените големи 

разходи и взети Решения от досегашния Общински съвет тези имоти не са 
включени в Програмата и съответно не са залегнали и в последващия 
бюджет, който Вие ни представяте?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Отговарям Ви веднага: По отношение на терените, които са за 
Фотоволтаични системи в момента текат процедури по Закона за горите, 
разрешителни, съгласувателни и т.н. и има в момента и политика на 
управляващото мнозинство, на изпълнителната власт. Докато не бъде 
изчистен целият режим, който позволява евентуално вече тяхната продажба, 
аз няма да внеса докладна записка. Вие знаете, че тази Програма е открита, 
тя винаги може да бъде и коригирана, там да бъдат внесени и допълнителни 

имоти. Абсолютно идентичен ми е отговора и за горския фонд. Ако се 
намери потенциален купувач съвсем правилно казвате, че трябва да правим 
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икономии, няма да правим предварително разходи за нова оценка, защото 

всяка оценка добре знаете, че има 6 месечен срок на валидност, щом се 
появи потенциален купувач ще се извърши нова оценка, ще се внесе в 
Общинския съвет, ще се вкара в Програмата и ще тръгне самата процедура 
по продажбата. Това са съвсем естествени рутинни неща. Дай боже да има 
такива купувачи.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други желаещи за въпроси? Г-н Божинел Христов, заповядайте. 
 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
Аз имам няколко въпроса: Ако може г-н Бояджиев просто да уточни – 

в т.5 е записано, че имотите, предоставени на концесия, общо са 9 броя 
имоти, в т.ч. за отдаване през 2010 г на спортна зала „Абритус”- ако може 
така да ги изброим тези имоти, които ще бъдат предоставени на концесия и 

ми прави впечатление, че приходите от концесия са 35 000 лв., а в същото 

време разходите са 15 000 лв. На мен ми се струва, че приходите, които 

очакваме от концесия са просто много малко.   

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Пак малко разяснение г-н Христов. Тези концесии, които са изброени 

те са факт, с изключение на една предстояща, това е за спортната зала. 
Последната концесия имаме вече избран концесионер, която беше за 
язовира в с. Островче. Тези приходи, които са записани там, в приходната 
част те са фиксирани на базата на сключените концесионни договори. Те са 
трайни и на практика касаят ежегодните плащания от концесионерите за 
целият период на концесиониране. Те нито могат да бъдат актуализирани, 

те нито могат да бъдат пипани, те ще бъдат такива за целия срок. Колкото за 
разходи, нали на практика за да тръгне тази концесия за Абритус трябва да 
направим разходи, нали трябва да се правят, ти знаеш цяла папка от 
документация, изчисления и т.н. Естествено, че ние трябва да заложим и 

разходите във връзка с новия обект, който предстои да бъде подложен на 
концесиониране. А другите, които са вече с договори за концесия няма защо 

да ги описваме  тука. Там интересното е само това, което е като приходна 
част от концесионните възнаграждения. Ако много държите да ги изпишем, 

но мисля, че е безпредметно. Те не подлежат нито в момента на процедура, 
нито евентуално на някакви изменения в сключените договори.  

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
Така даден отговора г-н Бояджиев е много общ. Значи, изписано е 

общо 9 броя имоти. Никъде не става въпрос, дали са бъдещи или сегашни. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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За концесиите? 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
За концесиите, да. Посочвайки цената за изготвяне на концесионните 

анализи Вие би трябвало, щом знаете колко са разходите, има някаква 
приблизителна оценка за приходите, които ще дойдат.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Значи в т.5, аз го чета дословно: Предоставени на концесия, общо 9 

броя имоти, в т.ч. за отдаване през 2010 г. на спортна зала „Абритус”. Осем 

броя са дадените имоти със сключени пак повтарям концесионни договори, 

деветия имот е спортна зала „Абритус”. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
Благодаря Ви за разяснението.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, друг желаещ да зададе въпрос към вносителя? Не виждам, 

благодаря ви. Прекратявам тази процедура и преминаваме към процедура 
по обсъждане, предложения, мнения по тази докладна записка. Имате 
думата. Не виждам, благодаря ви. Прекратявам процедурата по обсъждане и 

преминаваме към процедура гласуване. Моля гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 605 

 

Съгласно разпоредбата на чл.8, ал.9 от Закона за общинската 

собственост общинският съвет приема годишна програма за 

управление и разпореждане с имотите - общинска собственост, по 

предложение на кмета на общината. Програмата може да бъде 

актуализирана през годината, като при необходимост се извършва и 

актуализация на общинския бюджет. 

В изпълнение на изискването на закона е направено предложение 

от кмета на Община Разград за приемане на програма за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост за 2010 година. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.12 от 

ЗМСМА и чл.8, ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост, 

Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 
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1. Приема програма за управление и разпореждане с имотите-

общинска собственост, приложена към настоящото решение. 

2. Програмата да управление и разпореждане с имотите-общинска 

собственост за 2010 година да бъде публикувана на интернет – 

страницата на Община Разград. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

ПРОГРАМА  
ЗА УПРАВЛЕНИЕ И РАЗПОРЕЖДАНЕ С ИМОТИ-ОБЩИНСКА 

СОБСТВЕНОСТ ЗА 2010 ГОДИНА 

 

РАЗДЕЛ І 
ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ 

1.Програмата се приема в изпълнение на Стратегията за управление 
на общинската собственост на територията на община Разград за периода 
2008-2011 година, приета с Решение 313 по Протокол № 19 от 27.01.2009 г. 
на Общински съвет Разград. 

2.Основна цел на настоящата програма е практическата реализация на 
приоритетите за изпълнение на стратегията. 

3.Предмет на настоящата програма са всички имоти - публична и 

частна общинска собственост, подлежащи на управление и разпореждане 
през 2010 год. 

 

РАЗДЕЛ ІІ 
ПРОГНОЗА ЗА ОЧАКВАНИТЕ ПРИХОДИ И НЕОБХОДИМИТЕ 

РАЗХОДИ, СВЪРЗАНИ С ПРИДОБИВАНЕТО, УПРАВЛЕНИЕТО И 

РАЗПОРЕЖДАНЕТО С ИМОТИ, ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ 

 

А ПРИХОДИ : 2 122 981 лв., в т.ч.  

 

• от наеми-458 098 лв. 
• от продажби по реда на ЗОС-1 200 000 лв. 
• от продажби по реда на ЗПСК-399 433 лв. 
• от вещни права-30 000 лв. 
• от концесии -35 450 лв. 
1. От незастроени имоти 

1.1.Наем : 16 броя части от имоти за поставяне на преместваеми обекти- 

28 000 лв. 
1.2 Продажби 
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1.2.1. По реда на Закона за общинската собственост : 15 броя имота - 
510 000 лв.                                                                                                                                      
1.2.2.По реда на Закона за приватизация и следприватизационен контрол : 

399 433 лв.-4 броя имоти  

2.От застроени имоти 

2.1.Жилищни имоти 

2.1.1 Наем :200 броя имоти - 70 000 лв. 
2.2.Нежилищни имоти 

2.2.1.Наем : 110  

– 284 648 лв. 
2.2.2. Продажба : 16 броя -490 000 лв. 
2.3. Вещни права-15 броя-30 000 лв. 
3.От общински поземлен фонд 

3.1.Наем :  31 150 дка-75 350 лв. 
3.2. Продажба : 77 имота - 100 000 лв. 
4. От горски фонд 

4.1. Наем 4 имота от по един декар за пчелини с обща стойност 100 лв. 
4.2. Продажба : 1 броя имота- 100 000 лв. 
5.Имоти, предоставени на концесия : 8 броя –35 450 лв. 
Б. РАЗХОДИ : 109 000 лв. 

1. За придобиване  собственост  чрез отчуждителни процедури-30 000 лв. 
2. За изготвяне на оценки- 30 000 лв. 
3.За издаване на скици и удостоверения от СГКК Разград-13 000 лв. 
4.За обяви-5 000 лв. 
5.За  вписване на документи  в Служба по вписванията Разград -6 000 лв. 
6. За изготвяне на Подробни устройствени планове-10 000 лв. 
7.За изготвяне на концесионни анализи-15 000 лв. 

 

РАЗДЕЛ ІІІ 
ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, ПРЕДМЕТ НА ПРОЦЕДУРИ ПРЕЗ 

2010 ГОДИНА 

1.Незастроени имоти 

1.1.Наем 

Общо имоти, отдавани под наем 16 броя, в т.ч. с предстоящи процедури 5 

броя, както следва: 
1. Част от имот за поставяне на павилион за промишлени стоки, 

ЖК”Орел”, до печатница „Разград-Полиграф” 

2. Част от имот за поставяне на павилион за промишлени стоки, 

паркинга до Голямата джамия 
3. Части от имоти за поставяне в пакет на 7 броя павилиони за 

продажба на вестници и списания 
4. Част от имот за поставяне на павилион за продажба на билети, 

бул.Бели Лом, до моста на автогарата 



 47

5. Част от имот за поставяне  на павилион за продажба на цветя, 
пл.”Момина чешма” 

 

1.2 Продажби 

1.2.1. По реда на Закона за общинската собственост 
 

1. Имот № 61710.502.6521 (УПИ ХV-6521, кв. 322)гр.Разград /до бившия 
ЗММ/, с площ от 11 962,00 кв.м. 

2. Имот №61710.503.6418/УПИ І, кв.700/ Разград с площ от 921 кв.м 

/Търговищко шосе до „Енергомонтаж-РР”АД/ 

3. Имот №61710.503.6419 /УПИ ІІІ, кв.700/ Разград с площ от 843 кв.м 

/Търговищко шосе до „Енергомонтаж-РР”АД/ 

4. Имот №61710.503.6420/УПИ V, кв.324/ Разград с площ от 1300 кв.м 

/Търговищко шосе до „Енергомонтаж-РР”АД/ 

5. Имот №61710.506.21/Гарова пром.зона път Разград-Киченица//-4500 

кв.мр 

6. Имот  №61710.506.65/Гарова пром.зона Разград-Киченица /-1822 кв.м 

7. Имот №272, кв.30 с.Липник 4612 кв.м /до християнското гробище/ 
8. Имот №61710.505.424 /УПИ ІV, кв.73/-1207 кв.м /срещу ОКС/ 

9. Имот №61710.504.118 - 4847,00 кв.м. / гр. Разград, ул.Добровска”55/ 

10. Парцел №IV-225, кв.31- с. Киченица - 1711,00 кв.м. 

11. Имот № 62089.502.1343 – 850 кв.м. /с. Раковски, ул.”Юрий Гагарин” 2 

12. Имот №61710.503.6401-5111 кв.м/до Езерото/ 

13. УПИ ІІ, кв.93 с.Осенец-1669 кв.м/в близост до пътя Разград-Русе/ 
14. УПИ ІІІ, кв.93 с.Осенец-1671 кв.м/в близост до пътя Разград-Русе/ 
15. УПИVІІІ-250, кв.16, с.Ушинци-1020кв.м 

 

1.2.2.По реда на Закона за приватизация и следприватизационен контрол 

 

1.  Имот №61710.505.169 (УПИ ІХ, кв.310)  гр.Разград, с площ от 11 

322,00кв.м /до бившето виетнамско общежитие/ 
2. Имот №61710.501.46 (УПИ ІІІ-186, кв.8) гр.Разград с площ от 

5870,00 кв.м /до бензиностанция на „Деспред”/ 

3. Имот  №61710.506.502 Гарова пром.зона,/УПИ ХVІ кв.9 Разград/ 

площ 3350 кв.м /срещу база „Петрол”/ 

4. Имот 70860.507.631, с.Стражец ,   площ 1540 кв.м /до газстанция 
на „Петрол”/ 

 

2.Застроени имоти 

2.1.Жилищни имоти 

2.1.1 Наем 

Общо имоти, отдадени под наем 200 броя, в т.ч. с предстоящи процедури 41 

броя, както следва: 
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1. ж.к.”Орел”, бл.1, вх.Б, ап.8, едностаен 

2. ж.к.”Орел”, бл.2, вх.Г, ап.7, двустаен разширен 

3. ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Г, ап.24, тристаен 

4. ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Д, ап.18, двустаен 

5. ж.к.”Орел”, бл.6, вх.Е, ап.21, тристаен 

6. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.21, двустаен 

7. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.Б, ап.12, двустаен 

8. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.3, едностаен 

9. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.12, двустаен разширен 

10. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.19, едностаен 

11. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.2, едностаен 

12. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.22, едностаен 

13. ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, ап.8, едностаен 

14. ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, ап.17, едностаен 

15. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Б, ап.5, двустаен 

16. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.В, ап.17, двустаен 

17. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Г, ап.18, двустаен 

18. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.1, тристаен 

19. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.2, едностаен 

20. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.14, едностаен 

21. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.18, едностаен 

22. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.20, двустаен разширен 

23. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.22, едностаен 

24. ж.к.”Орел”, бл.17, вх.Е, ап.4, тристаен 

25. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.Г, ап.2, двустаен 

26. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, ап.2, двустаен 

27. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, ап.13, тристаен 

28. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.8, ап.14, едностаен 

29. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Б, ап.6, едностаен 

30. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, ап.10, двустаен 

31. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Д, ап.16, двустаен 

32. ж.к.”Орел”, бл.27, вх.Б, ап.8, двустаен 

33. ж.к.”Орел”, бл.27, вх.Б, ап.16, тристаен 

34. ж.к.”Орел”, бл.28, вх.Б, ап.1, тристаен разширен 

35. бл.”Строител” 9, ап.7, едностаен 

36. ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”, вх.14, ап.2, едностаен 

37. ул.”Св.Климент” 44, ап.49, едностаен 

38. ул.”Абритус” 29, вх.А, ап.7, едностаен 

39. ул.”Тимок”, бл.ОСО, вх.А, ап.10, едностаен 

40. ул.”Перистър” 10, ап.2, къща 
41. ул.”Костур” 22, ап.31, двустаен 

 

2.2.Нежилищни имоти 
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2.2.1.Наем 

Общо имоти, отдавани под наем 110 броя, в т.ч. с предстоящи процедури 29 

броя, както следва: 
1. Помещение в имот „Бизнес инкубатор” Разград-215 кв.м 

2. Кафе еспресо в сградата на съда 130 кв.м 

3. Помещение в имот „Бизнес инкубатор” Разград 274кв.м 

4. Сграда на бул. „СВ. Климент” №3 /бивша ЦДГ-1/ - 496,13 м2 

5. Къща на ул. „А. Цанов” №1 – 149 м2 

6. бул. „България” №21, партер, щанд №2 – 15,6 м2 

7. бул. „България” №21, партер, щанд №3 – 15,6 м2 

8. бул. „България” №21, партер, щанд №5 – 10 м2 

9. бул. „България” №21, партер, щанд №6 – 26,50 м2 

10. бул. „България” №21, партер, щанд №8 – 26,50 м2 

11. бул. „България” №21, партер, щанд №12 – 11 м2 

12. бул. „България” №21, помещение №5 –  384 м2 

13. бул. „България” №21, помещение №10 – 18 м2 

14. бул. „България” №21, помещение №16 – 45 м2 

15. бул. „България” №21, помещение №22 – 24 м2 

16. бул. „България” №21, помещение №25 – 13 м2 

17. бул. „България” №21, помещение №26 – 60 м2 

18. бул. „България” №21, помещение №27 – 129 м2 

19. бул. „България” №21, помещение №31 – 17 м2 

20. бул. „България” №21, помещение №32 – 16 м2 

21. бул. „България” №23, партерни помещения – 77,57 м2 

22. Имот – публична общинска собственост - гр. Разград, ж.к."Орел", 

бл.20, вх.A, ет. 1, ап. 2, 62.51 кв.м., за кабинет на общопрактикуващ 

лекар 

23. Част от имот – публична общинска собственост – 

с. Раковски, ул. „Опълченска” № 2, 20,00 кв.м за кабинет на лекар 

по дентална медицина 
24. Части от имоти - публична общинска собственост - 

с. Недоклан, ул. „Бузлуджа” № 7, 29,00 кв.м, за кабинет на 
общопрактикуващ лекар 

25. Части от имоти – публична общинска собственост – 

с.Гецово, ул. „П. Ефтимий” № 11,  35,40 кв.м за кабинет на лекар 

по дентална медицина 
26. Част от имот-публична общинска собственост с.Балкански, ул. 

„Дунав” № 31, 38,80 кв.м, за кабинет на общопрактикуващ лекар 

27. Част от имот-публична общинска собственост с.Ушинци,  21,00 

кв.м за кабинет на общопрактикуващ лекар 

28. Част от имот-публична общинска собственост с.Пороище, ул. 

„Асеница” № 35, 18,00 кв.м,  за кабинет на общопрактикуващ лекар 

29. Част от имот-публична общинска собственост с.Побит камък, ул. 
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„3-ти март”  № 51, 46,00 кв.м за кабинет на общопрактикуващ 

лекар 

 

2.2.2.Продажба : 
Сам.обект в сграда № 61710.505.507.1.10, бул.Бели Лом №49-142,20кв.м; 

Самостоятелен обект в сграда с идентификатор № 61710.505.566.2.5 по 

кадастралната карта на гр. Разград, находящ се на пл. „Момина чешма”. 

Сграда „Фурна” със ЗП-273,28кв.м. в с.Дряновец 

Сграда „Фурна”/съсобств./с.Дянково, пл.№290, кв.100-196,20 кв.м 

Имот №62089.501.238 –бивше училище, с.Раковски; 

Имот №62089.502.507-бивша детска градина с.Раковски 

УПИ І, кв.93 и сграда с.Осенец 564кв.м 

УПИ ІХ, кв.20 и сграда с.Дряновец 

Продажба на имоти на собственици на законно построени сгради-8 броя 
2.3.Вещни права-15 броя в т.ч. пристрояване, надстрояване и сервитути. 

 

3.Общински поземлен фонд 

3.1 Наем 

3.1.1 Ниви 3800дка на стойност 48 000лв., в т.ч. с предстоящи процедури 

имоти с площ 1000дка 
3.1.2.Мери и пасища 27 350дка на стойност 27 350лв. , в т.ч. с предстоящи 

процедури имоти с площ 27 350дка 
3.2.  Продажба 
77 броя земеделски имота с обща площ около 127 дка.  
 

4.Горски фонд 

4.1. Отдаване под наем на земя от горски фонд за пчелини 

№ Имот №  Местност Землище 

1. 61710.105.768 Бакшиш-Г Разград 

2. 61710.105.770 Бакшиш-Г Разград 

3. 61710.105.769 Бакшиш-Г Разград 

4. 61710.105.767 Бакшиш-Г Разград 

 

4.2. Продажба 
1. Имот №000075, с.Осенец с площ от 25 275 кв.м 

 

5.Имоти, предоставени на концесия 

Общо- 9 броя имоти, в т. ч. за отдаване през 2010 год.  на спортна зала 
„Абритус”. 

 

 РАЗДЕЛ ІV 

ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ РАЗПОРЕДБИ 



 51

1.Настоящата програма подлежи на актуализация при възникнала 
необходимост  през годината. Възлага на кмета на общината да търси 

възможности за изпълнение на Решение №380 по Протокол№23 от 
28.04.2009 год. на Общински съвет за продажба на земи и гори от горския 
фонд. 

2.Програмата и промените в нея се обявяват на населението и се 
публикуват на интернет страницата на Общината.  

3.Настоящата програма е приета с Решение № 605 по Протокол № 34 

от 29.01.2010 год. на Общински съвет Разград. 

 

СТАТИЯ 7 

 

Докладна записка от  Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

          Относно:  Приемане на уточнения план и отчета за 2009 год. и   

проекта за  бюджет на  Община Разград за 2010 год. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Г-н Председател, процедура – 10 минути почивка, обаче наистина 10 

минути. Да бъдем дисциплинирани и в 12.25 часа да продължим. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 ОБЯВЯВАМ 10 МИНУТИ ПОЧИВКА. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Колеги, продължаваме нашата работа. Следващата докладна записка, 
която стои на нашето внимание, това е докладна записка от г-н Денчо 

Бояджиев – Кмет на Община Разград и тя касае приемане на уточнения план 

и отчета за 2009 год. и   проекта за бюджет на  Община Разград за 2010 год. 

Давам думата на г-н Бояджиев. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

  Аз имам само едно процедурно искане и ако ми позволите, ако нямат 
нищо против общинските съветници – ръководителя на екипа г-жа Ганева, с 
която работихме заедно да има възможност да бъдем заедно тук при 

обсъждането.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Колеги, да предложа ли това процедурно решение. 
 

  Общинските съветници изказват мнение, че няма нужда да се 

подлага на гласуване. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Добре, благодаря Ви. Заповядайте г-жо Ганева. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми  дами и  господа   общински съветници,  

 Най – важния документ, който приема всеки един Общински съвет в 
рамките на бюджетната финансова година това е приемането на бюджета на 
Общинския съвет. Аз не крия, че подготовката, тъй като ангажимента на 
общинската администрация да направи разработка, която да бъде 
предложена на Общинския съвет, Общинския съвет е орган на който в 
правата и правомощията си да го обсъди, да го огледа от всички страни, да 
го балансира евентуално, ако счита, че трябва да се правят някакви 

допълнителни нюанси и естествено да го гласува. С факта на гласуване той 

става вече задължителен документ по отношение на всички структури, 

които са на бюджетна издръжка. Само няколко думи като въведение 
относно атмосферата, в която започнахме работа Общинска администрация 
във връзка с приемането на Проекта, със разработването на Проекта.  
 Особена беше ситуацията през която се отработи националната 
нормативна рамка от Народното събрание с приемането на закона за 
бюджета на Р. България за 2010г. Особена, защото самия бюджет беше 
гласуван както знаете още в началото на месец декември. Окончателния 
вариант на закона беше публикуван в Държавен вестник  на 15 декември и 

съгласно писаните правила по други нормативни актове в рамките на 45 

дневен срок ние като Общинска администрация и Вие като Общински съвет 
трябва да го разработим и да го приемем в неговия окончателен вид, за да 
спазим естетичната норма на 45 дневния срок. На тази база беше разработен 

линеен график, който линеен график беше съобразен с абсолютно всички 

изисквания по закон, след което се проведе обсъждането в постоянните 
комисии знаете на 18, 19 и 20 януари. На 20 януари вечерта беше 
публичното обсъждане в стола на средношколското общежитие, като 

задължителен елемент на публичното обсъждане, на 21 беше 
заключителното заседание на бюджетната комисия и това което го имате в 
момента във Вашите ръце на Вашите банки е проекта минал през цялата 
тази процедура. Това е от гледна точка на хронологията, като 

администриране на тази дейност. Съвсем на кратко, той касае и отчета за 
2009г. и проекта за бюджет. Самия отчет се изготвяше  в хода на 
разработката на бюджета излезе в средата на месец януари на 21 го 

внесохме в Министерски съвет, така че от гледна точка на нормативни 

изисквания аз мисля, че нашия Общински съвет е напълно в срок а 
днешната дата 29 и последната възможна дата за приемане на бюджети. 

Такива сесии уверявам Ви, че има в една трета от общините на Р. България 
на днешна дата 29 януари. 

 По отношение на изпълнението нещата са описани подробно. Те са 
разшифровани в справките, в приложенията, който са към бюджета. 
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Няколко само цифри, акцентирам върху тях, който трябва да се знаят. След 

това ще вземем отношение съвсем на кратко и по тях.  

 Уточнения годишен план за 2009г., с който ние приключихме 
бюджетната 2009г. е 38 451 000 лв. при първоначален план 34 515 000 лв. 
сами виждате, че са получава така един сериозен дисбаланс в цифрите по 

уточнения план и по това което е реалното изпълнение. Съвсем нормално е 
предполагам, че ще има и такива въпроси просто искам предварително да 
Ви подам тази информация, за какво се касае това неизпълнение в 
приходната част. На първо място 2 000 000 като сума не дойдоха в нашия 
бюджет на базата на нормативно заложен текста в самия Закон за бюджет на 
Р. България за 2009г. ,тъй като 10% от средствата, който държавата 
трябваше да ни трансферира тя ги задели като един финансов ресурс с текст 
в тогавашния закон, че при добри икономически показатели и нормално 

действие на икономиката тези пари ще бъдат получени в общинските 
бюджети в края на годината. На фона на набиращата вече икономическа 
криза беше много трудно да се предполага, че в края на годината ще има 
относително добър стабилитет, затова и както предполагахме в началото на 
годината така и тези 2 000 000лв. не постъпиха в бюджета. 3 614 000лв. това 
е неизпълнението от общинските приходи. В това число искам да 
дефинирам тази сума от 3 614 000лв., 2 263 000лв. са от продажби на 
общинско имущество. Знаете, че при сформирането на приходната част от 
бюджета всяка година едно от съществените пера това е продажбата на 
общинска недвижима собственост. На практика през миналата година 
сриването на пазара на продажба на недвижимите имоти, тежките условия, 
които настъпиха в резултат на икономическата криза дадоха сериозно 

отражение и в нашата Община тя не може да бъде някакъв райски остров 
или нещо изолирано като административна даденост от страната и поради 

тази причина 2 263 000лв. не дойдоха от продажба на общинско имущество. 

Вие знаете, че в средата на миналата година се прави актуализация на 
бюджета, бяха заложени допълнително приходи евентуално от продажба на 
общинска недвижима собственост, специално на горски фонд, за съжаление 
тези продажби не можаха да бъдат реализирани. По малко постъпиха 
362 000лв. от данъка при придобиване на имущество. Тя тази цифра е 
следствие и от неизпълнение на горната, което допълнително усложни 

общата глобална сума на неизпълнението и 442 000лв. от неизпълнение на 
приходи от стопанска дейност. Това на практика е дисекцията на 
неизпълнението в приходната част на бюджет 2009г. последиците от това 
естествено се знаят. Не бяха реализирани съществени мероприятия, които 

основно касаят инфраструктури и някои други дейности и които влязоха 
като елемент в антикризисните мерки и антикризисната програма, която 

беше одобрена и от Общинския съвет. Тука сме го коментирали в тази зала 
още в средата на миналата година, очертаваше се сериозно неизпълнение и 

съответно при тоя темп на разходи, които се правеха да се очертае една 



 54

изключително голяма сума като не разплатени средства в края на 
бюджетната 2009г. В резултат на стриктното неизпълнение на тези мерки 

ние успяхме да ги сведем до възможно, възможно подчертавам най – 

слабите негативи от гледна точка на не разплатено от 2009г. в 2010г. 
средства, които трябваше да бъдат и ще бъдат поети от сега предстоящия аз 
гласуване бюджет за 2010г. За да завърша съвсем накратко, защото всичко 

друго Вие го имате във всички приложения, които са дадени, както по 

изпълнение след това ще говорим и за дейностите за бюджет 2010г. 
 По отношение параметрите и рамката за 2010г. очертава се също една 
тежка бюджетна 2010г., тъй като тези трудности за които аз преди малко 

говорих във връзка с изпълнението на бюджет 2009г. продължават да бъдат 
актуални и през 2010г. така или иначе икономическата криза продължава да 
бъде в своя разгар независимо от трактовките, независимо от гледните 
точки на политици на някои макро икономисти и т.н., но за нас е важно 

това, което като даденост се очертава да влезе в нашия бюджет. Условията 
при които сме го разработвали касаят стъпване твърдо на регламентираната 
нормативна база, която започва със сами закон за държавния бюджет на Р. 

България за 2010г. Измененията, които бяха направени в края на миналата 
година в Закона за местните данъци и такси, основни правила, които бяха 
заложени в 937 –мо Решение на Министерски съвет от 08.12.2009г., 
Постановлението 324 от 30.12. за изпълнение на държавния бюджет на Р. 

България за 2010г. и пак казвам тези ангажименти, които ние имаме като 

просрочени дадености за 2009г. това са разходи в размер на 201 800лв. и не 
разплатени текущи и основни ремонти около 144 000лв. Общият обем на 
проекта за бюджет за 2010г. е в размер на 30 698 000лв. В това число за 
държавните дейности е 17 525 000лв. и 13 173 000лв за общински дейности. 

Спрямо  първоначалния обем на бюджетната 2009г. първоначално 

планираните средства за 2010г. са с 3 817 000лв. по – малко. Както казах 

общия обем за разходите за 2010г. е 17 512 000 лв., разбити субсидия от 
15 450 000 за до финансиране 2 075 000лв., от които 1 495 са от преходен 

остатък от 2009г. и 580 000лв. са от собствени средства в това число 

предотстъпени на звена работещи по системата на делегирани бюджети от 
180 000лв. В предложения проект за бюджета по функции ние сме дали 

пълна разбивка и аз мисля, че по този проект беше извършен много 

сериозен анализ във всички от постоянните комисии, специализираните 
комисии на Общинския съвет, които в пълния смисъл огледаха всички 

възможни дадености и възможности за покриване на разходите през 
бюджетната 2010г. Така или иначе това което сме се стремили да постигнем 

с разработката все пак да запазим тази тенденция на финансова стабилност 
на Общината в условия на финансово икономическата криза, защото 

наистина е умение в тези изключително трудни бюджетни финансови 

години да успееш да балансираш нещата. Аз го казах на обсъждането 

общини, които са сходни с Разград като категория с какви сериозни на 
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практика стари задължения влизат в новата 2010г. и то тука общини, които 

са съвсем близо и до нас. Не искам да го считам като достойнство на 
Общинската администрация аз мисля, че това беше един взаимен акт и на 
Общината и на Общинската администрация да намерим  баланса и въпреки 

всичко да успеем да прокараме тази антикризисна програма и тези 

антикризисни мерки, за да можем в максимална степен да ограничим 

разходите и всичко което се върши да е в рамките на реално постъпващите 
приходи на общината. През тези сериозни месеци на изтеклата 2009г. тук 

виждам г-н Пешо Димитров, нашия Директор на Дирекция „Местни данъци 

и такси” всеки месец се правеше анализ на реалните постъпления и на тази 

база се планираха и съответно разходите, които трябваше да бъдат в тези 

ограничени приходоносни размери за бюджета. Постарахме се да запазим 

броя, обхвата и същевременно да запазим качеството на общинските 
публични услуги. Това което е същественото, то беше прокарано и в 
комисиите от гледна точка на дебата, които стана. Не се предвижда 
закриване на звена за услуги въпреки трудностите, но всичко това е въпрос 
на преоценка, на развитие и на конюнктура през бюджетната 2010г. Дай 

боже нещата да се развият така, както ние сме ги виждали през нашия 
поглед и през нашите прогнози за 2010г. Вие знаете, че това са много 

относителни неща. Те зависят от много други външни фактори и пак казвам 

Разград не е изолиран случай, няма как да остане независим евентуално от 
такива неблагоприятни да почукам на масата тенденции, които вероятно 

могат да наложат и други решения. Но в сегашния вариант ние предлагаме 
решение което да не предвижда закриване на звена за услуги а да води 

повече до оптимизиране на тяхната дейност. Разговорите, които водихме с 
нашите звена не бяха никак лесни, защото така или иначе те бяха свързани с 
ограничителни мерки и това ще Ви направи предполагам впечатление, 
когато разглеждате всяка функция по функция. То е немислимо, защото в 
такива случаи както казва народа ”помогни си  сам, за да ти бъде по-леко ”. 

Особено в някои така емблематични звена се водеха разговори, аз мисля че 
и ръководствата го приеха това, като изключително сериозен аргумент и се 
намери поне от разговорите, които водехме баланса, за да може при тази 

трудната финансова ситуация да запазим дейностите, да запазим и хората, 
да гарантираме трудовите им възнаграждения, да не излязат евентуално на 
трудовата борса, каквито са тенденциите за съжаление през 2010г. и това да 
бъде едно достояние и едно добро решение и за нас като изпълнителен 

орган и за Общинския съвет, който взема решение и оформя цялостната 
рамка на бюджета. Същевременно един съществен въпрос, с който, той 

стоеше на внимание през 2009г. и ще бъде актуален и през 2010г. ние се 
стремим да осигурим и финансовия ресурс за обезпечаване на текущите 
плащания по спечелените проекти по оперативните програми до тяхното 

възстановяване. Като за това използваме алтернативни източници за 
оборотни средства, за да не се блокира изпълнението на обектите. Аз не 
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искам да се впускам в подробности по тази тема, ние сме говорили не 
веднъж и в комисии, включително и в пленарна зала, докладна записка след 

малко ще се гледа във връзка с разрешението Ви за привличане 
допълнителен финансов ресурс, защото по тези проекти, по които ние 
реално ще работим основно 2010, 2011г., а това са големи проекти, които 

започват, ще ни бъдат необходими изключително сериозни парични 

средства като ресурс. Приключват някои в периода април- май и 

същевременно тръгват много големи какъвто е проектът за близо 

8 000 000лв. за иновация на седемте квартала в гр. Разград. Това са 
основните проблеми, с които сме се съобразявали, ние сме били максимално 

открити, когато ги казахме на Вас при обсъждането в Бюджетната комисия, 
при обсъждането в отделните комисии. Същите проблеми аз ги споделих и 

по време на публичното обсъждане, което беше проведено, за да знаят 
хората те и сега ни слушат и ни гледат, да знаят на практика каква е рамката 
на този финансов ресурс, с който ще решаваме същите проблеми на хората 
в Община Разград. Тъй като ни предстои да приемем съответно решение аз 
ще се позволя да зачета проектите за решение, защото ние ги имаме, но тези 

които ще слушат в момента трябва да знаят за какво става реч и какви са 
параметрите, който предстои да бъдат обслужени. На базата на дебатите аз 
Ви призовавам да вземете решение с което по точка първа:  
 Да приемете уточненият годишен план на бюджета за 2009 г. по 

прихода и разхода, по функции и дейности, както следва: по приходната 
част 38 450 882 лв., по разхода 38  450 882лв. 
 Да се приеме отчета за изпълнение на бюджета за 2009 г., както 

следва: По прихода 32 836 580 лв. разпределени по параграфи съгласно 

Приложение № 2, което е във вашата докладна записка и по разхода от 
31 249 917 лв. разпределени по функции, дейности и видове съгласно  

Прил.№ 3/. Остатък в края на периода 1 586 663  лв.  
Точка 3. Приема уточненият годишен план и отчета за изпълнение  на 

фонд “Приватизация” – Приложение № 6 и отчета за извънбюджетните 
сметки –Приложение № 11; 

Точка 4. Приема отчета на общинските предприятия   – Прил. №№ 

7.1.÷7.3./ 

Точка 5.Приема годишният доклад по дълга към 31.12.2009 г. и план 

2009 г.  /Прил.№ 5/; 

Точка 6. Приема  отчета за финансиране на капиталовите разходи през 
2009 г. / прил. № 4/ 

Точка 7 Приема отчета за лимитирани разходи: 

  7.1. Представителни разходи на кмета на общината 6 594 лв., 
Командировъчни разходи 4 151 лв. в т.ч. в страната – 1 710 лв. и в чужбина 
–2 440 лв. 
 Приема плана по бюджета за 2010 г. както следва: 
      8.1. По прихода 30 698 013 лв. 
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/разпределени по  видове приходоизточници /”държавни трансфери” и 

“собствени приходи”/ съгласно Приложение № 2/, в т.ч. 

     8.1.1. Приходи за делегирани “държавни дейности” 17 524 

912лв. В тази сума обща субсидия 15 450 340 лв., балансиране 
(Пр.ост.от2009г.и общ.приходи)  2 074 572 лв.; Преходен остатък от 2009 г.                         
1 494 907 лв., дофинансиране с общ.приходи 579 665 лв.,  
  Точка 8.1.2.Приходи за “общински” дейности  13 173 101 лв., 
данъчни приходи  2 600 000 лв.,неданъчни приходи 8 790 026 лв., обща 
изравнителна субсидия 1 877 200 лв., за зимно поддържане и 

снегопочистване на общ.пътища 108 600 лв., целева субсидия за капиталови 

разходи  432 600 лв., възстановяване на заем към SG ЕКСПРЕСБАНК  -828 

000 лв., възстановен временен безлихвен заем  685 000 лв. лизингова вноска 
за автомобил  като минусов разход от                               4 416 лв., 
балансиране 2010 г.с минусов знак от  487 909 лв.  
 Приемане разпределението на преходния остатък по разхода 
30 698 013лв. за “държавни” дейности 15 450  340лв. “дофинансиране на 
държавни д-ти”  2 074 572 лв. за  “общински” дейности 13 173 101 лв., 
Резервиран  бюджетен кредит от 60 000лв. Приема план –сметка на 
извънбюджетния ф. “Приватизация” – Прил. № 6, приема плана за 2010 год. 

по финансовите сметки на:  ОП ”Ученическо столово хранене и почивно 

дело” /Прил. № 7.1./, на ОП ”Разградлес”  /Прил.№ 7.2./ и ОП “Паркстрой” 

/Прил.№ 7.3./; Приема обема на бюджета по кметства, разбити съгласно 

Приложение № 9; 

  Определя численост и месечен размер на средствата за 
възнаграждения на бюджетните звена съгласно приложение №12 

          Определя  178  щатни бройки численост на персонала в общинската 
администрация, в т.ч.: 140 щатни бройки, в това число за кмет на община и  

27 бр. в кметства / 19 кметове, 2 кметски наместници и 6 специалисти/, 

дофинансирани щатни бройки със средства за заплати . за кметства – 14 бр. 

 Дава съгласие второстепенните разпоредители с кредити –Регионална 
библиотека и Исторически музей да преминат на делегирани бюджети, като 

им преотстъпват собствени приходи в размер на  14,5 х.лв.  И искам тук във 
вашите докладни записки, това е на стр. 15 да си допълните разбивката, тъй 

като се касае за обща цифра съответно 10 000 са за Исторически музей и 

4 500 са за Библиотеката, за да се знае точно какво е разграничението на 
тази глобална сума. 
 За представителни разходи  – 10 х.лв.; За отпускане на помощи за 
лечение – 15 х.лв. За служебно погребение на починали жители на 
общината; Еднократна помощ в размер на  150 лв. за семейства на починал 

жител на общината регистриран в службата за социално подпомагане. 
Приема следните лимити за разходи: 
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 12.1. Социално-битовите разходи на заетия  персонал по трудови 

правоотношения в бюджетните звена – в размер на 3% от  начислените 
трудови възнаграждения; 
  12.2. Второстепенните ръководители на бюджетни звена, 
включително и тия на делегирани бюджети определят  със заповед размера 
на средствата за работно облекло в рамките на бюджета си. 

 Приема се и максимален размер на дълга ,който може да бъде поет 
през 2010 г. в размер на  3 129 586 лв 
   В точка  12.4. Определя разходи за отличия и награди за различните 
видове всъщност награди, който ние ги имаме по нашия правилник за 
отличията. Последното, от които беше само преди два дни когато връчвахме 
за „Почетен гражданин на Разград” 

 Утвърждава списък с длъжностите, които имат право на транспортни 

разходи /Приложение № 10/; 

 Упълномощава кмета да утвърди поименен списък на лицата по т.13. 

Размерът на средствата е в рамките на 85% от действителните  разходи за 
транспорт до работното място и в работното време, както и начина на 
отчитане и контрол на разхода;   
 Възлага на кмета на общината по точка 14 да разпредели и утвърди 

средствата по бюджета по пълна бюджетна класификация, по тримесечия, 
по месеци и по второстепенни. разпоредители в рамките на приетия обем на 
бюджета по функции и дейности /по Приложение № 3/;  

   Точка 14.1. Бюджетът в дейност “Общообразователни училища” и 

„ЦДГ” се разпределя  по училища от комисия, назначена със заповед на 
кмета на общината и се утвърждава от кмета на общината, това трябва да 
стане до края на месец февруари 

 Приходите от услуги и управление на собственост по Наредби № 2 и 

14 на Общински съвет от учебните заведения. Средствата по бюджета на 
общината за читалищна дейност се разпределят от комисия, определена със 
заповед на кмета на общината. 
 Точка 15. Дава съгласие възникналият временен недостиг на 
бюджетни средства за “местни” дейности да се покрива текущо с временни 

безлихвени заеми от набирателни и извънбюджетни сметки и фондове на 
общината. 
 Дава точка 16 съгласие временният недостиг на средства  по 

извънбюджетни сметки за финансиране на проекти по оперативни програми 

да се покрива от временни безлихвени заеми. 

 Възлага точка 17 на Кмета на общината: Да определи конкретните 
права и задължения на второстепенните и третостепенните разпоредители с 
бюджета; 
  Да ограничава или спира финансиране на дейности и бюджетни  

звена при нарушаване на бюджетната и финансова дисциплина  
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Да променя общинският бюджет с размера на постъпилите и 

разходвани средства от дарения и спонсорства в съответствие с волята на 
дарителите и спонсорите; 
 Точка 18 да спазва общия размер на бюджета и разделението му на 
“държавни” и “общински” дейности,  предоставя  следните правомощия на 
кмета на общината за бюджетната 2010 г., подробно изброени от т18.1 до 

18.4. 

 По точка 19. Разходването на бюджетните средства /без целевите 
средства/ се осъществява при съблюдаване на следните приоритети: 

Разходите за “държавните” дейности се извършват до размера на 
предоставените трансфери, постъпилите собствени средства се разходват по 

следната поредност: за трудови плащания; за покриване на просрочените 
задължения от минали години, за разходи свързани с дейности, за които се 
събират такси; за хранителни продукти; неотложни сезонни дейности. 

 И точка 20, последна в проекта за решение текущото финансиране за 
делегираните държавни дейности се извършва в рамките на постъпилите  
държавни трансфери, а за общинските дейности - до размера на 
постъпилите  средства за местни дейности.  

 Тя е на 20 място, но е много съществена и както го казах, както го 

съблюдавахме много стриктно през 2009г., така ще бъде и през 2010г., за да 
функционира нормално и за да нямаме напрежение в края на бюджетната 
2010г. Пак казвам всичко останало във функциите е пред Вас. То е на Ваше 
разположение, то беше предмет на обсъждане в постоянните комисии. 

Споделиха се мнения, съображения, ние сме се съобразили с всичко това 
което беше казано, то беше обсъдено на заключителното заседание на 
бюджетната комисия и това което касаеше нас като изпълнителен орган ние 
го свършихме. От тук нататък както казват футболистите „топката е във 
Ваши ръце”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Бояджиев. Колеги, имате думата за въпроси. Не 
виждам. 

 Г- жо Карагьозова, заповядайте. 
 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП ”ДПС” 

 Уважаеми колеги Общински съветници, уважаема г-жо Ганева, 
 

 Г-н Ивайло  Ганев – ПП”БСП” 

 Г-н Председател, докладната е разглеждана в комисии. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Извинявам се. Благодаря Ви. И то не в една Още един път благодаря 
Ви, г-н Ганев. Тази докладна записка беше разгледана в почти всички 
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комисии. Давам думата на г-жа Станка Ангелова да ни запознае с 
разглеждането на тази докладна записка в Комисията по бюджет, финанси и 

икономическа политика. 
  

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 Тази докладна записка беше гледана на две заседания на ПК по 

бюджет и финанси. Едното заседание, което беше в разширен състав с 
участие на председателите на останалите комисии се проведе на 18 януари, 

тогава Кмета на Общината представи бюджета и тогава решение не беше 
взето. След проведеното публично обсъждане и след проведеното заседание 
в останалите ПК на 21 януари докладната записка със проекта за решение с 
нанесените корекции по тях бяха обсъдени отново на бюджетната комисия 
и участвалите общо 10 члена от бюджетната комисия гласуваха „ЗА”, без 
„против” и „въздържали се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-жо Ангелова. Председателя на комисията по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, г-н Захариев заповядайте. 
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 На комисията беше разгледана докладната записка и с 7 „ЗА”,  2 - 

„против” и 2 – „въздържали се ” Проекта за бюджет се приема. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Моля, Председателя на комисията по устройство и 

развитие на територията, транспорт на Общината. 
 

 Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 

 Благодаря Ви г-н Председател. В нашата комисия беше наблегнато на 
функция 6 от бюджета и с 8 „ЗА” , 1- „против”, 1- „въздържал се” беше 
прието докладната да се подкрепи. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Председателя на комисията по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство. Г-н Хамиев. 
 

 Г-н Хами Хамиев - Председател на ПК 

 Комисията подкрепи докладната записка със 7 „ЗА”, без „против” и 1- 

„въздържал се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Постоянната комисията по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване, г-жа Георгиева. 
 

Г-жа Янка Георгиева - Председател на ПК 

 На свое заседание постоянната комисия по социална политика 
подкрепи докладната и проекта за решение с 7 „ЗА”, без „против” и  

„въздържал се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-жо Георгиева. Постоянната комисията по образование 
и наука, г-н Воденичаров. 
 

 Г-н Камен Воденичаров - Председател на ПК 

 На редовно заседание на комисията проведено на 18 януари 

комисията разгледа и подкрепи уточнения план на бюджета за 2009г. и 

проекта на бюджета за 2010г., като докладната е подкрепена от всички 

присъствали  9 члена на комисията. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Атанасов ще ни запознаете ли с решението на 
комисията по култура, културно – историческо наследство и духовни 

ценности. 

 

 Г-н Георги Атанасов - Председател на ПК 

 Г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 На свое заседание комисията по култура, културно – историческо 

наследство и духовни ценности проведено на 19 януари 2010г. разгледа 
уточнения план за 2009г. и проекта за бюджет за 2010г.във функция 7, част 
Култура и от 7 присъствали колеги на заседанието с пълно болшинство 

докладната записка беше подкрепена. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Хамид ще ни запознаете ли с решението на 
комисията за младежта, спорта и туризма. 
 

 Г-н Музаффер Хамид – Председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 На заседание на постоянната комисия за младежта, спорта и туризма 
проведено на 19 януари 2010г. с 8 гласа „ЗА”, без „против” и  „въздържал 

се” се прие уточнения план за 2009г. както и проекта за бюджет за 2010г. в 
частта Спорт. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Ганев ще ни запознаете ли с решението на ПК по 

европейска интеграция и международно сътрудничество  

 

 Г-н Ивайло Ганев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, 

 Бюджета за 2010г. на Община Разград и плана  и изпълнението на 
бюджета за 2009г. бе предоставен само за информация на комисията по 

евроинтеграция, като бяха предоставени възможности на колегите, които 

заседаваха на редовното заседание да задават въпроси по отчитане на 
проектите изпълнявани по оперативните програми. Такива въпроси не бяха 
зададени относно финансовото отчитане на проектите. Благодаря. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги след като чухте мненията, по точно решенията 
на ПК имате думата за въпроси. Заповядайте г-жа Карагьозова. 
 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП ”ДПС” 

 Уважаема г-жо Ганева, моят въпрос е само уточняващ и понеже 
Приложение 12 беше раздадено точно преди да влезем, заради забележката, 
която е написана отдолу, бихте ли уточнили за какво става въпрос. 
 

 Г-жа Минка Ганева – Директор дирекция „Финансови дейности” 

 Може да се извършва промяна от параграф в параграф. Уточняващата 
забележка отдолу която е написана първи, втори, пети. Това е общия размер 

на трудовите разходи. Те са. Става въпрос за възможност за прехвърляне от 
параграф в параграф. Уточняващата забележка. При необходимост от 
средства от втори параграф да речем при наличие на потребност за 
обезщетения на хора, които излизат в пенсия или на нещо друго да имаме 
възможност да прехвърляме от първи или от пети където има излишни 

такива. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-жа Ганева. Г-н Братованов заповядайте. 
 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Също един въпрос така като уточнение във функция 6 БКС и 

Опазване на околната среда на какво се дължи тоя рязък скок в трудовите 
разходи и в разходите за външни услуги. Какви са причините след като 

предната година изпълнението е малко а се завишават тези разходи? 

 

 Г-жа Минка Ганева – Директор дирекция „Финансови дейности” 
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 Не чух добре. 
 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Функция БКС Околна среда. На какво се дължи този рязък скок на 
трудовите разходи например? Увеличени бройки не виждам да има кой знай 

толкова много. 

  

 Г-жа Минка Ганева – Директор дирекция „Финансови дейности” 

 Ако говорим общо за функция БКС там има увеличение на бройките в 
чистотата и предходната година тези бройки бяха назначени някъде около 

месец май. В отчета техните възнаграждения от началото на годината не са 
включени, така че има различия там. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 

 Разбрах. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-жо Ганева. Колеги, заповядайте г-н Обрешков. 
 

 Г-н Огнян Обрешков - ПП ”ГЕРБ” 

 

 Уважаеми г-н Кмете, аз имам един съвсем конкретен въпрос става 
дума за Приложение 3.6 точка 1 разшифровка на екологични дейности и 

инициативи. Искам конкретни да попитам за един детайл от тази 

разшифровка. Става дума за второ римско, трето арабско разкриване на 
строителни отпадъци и земни маси с Булдозер Т130. Предвидени са 
23 000лв. за тази дейност. По моя преценка за тази сума 23 000лв. един 

такъв булдозер трябва да работи около 60 работни дни. Къде се предвижда 
да работи този булдозер и колко е реално това? 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Г-н Цонев вдига ръката и ще му дадем думата. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – Зам. кмет на Община Разград 

 Това е булдозерът, който беше на строителното сметище. Знаете, че 
със заповед на Директора на районната инспекция по опазване на околната 
среда и водите това строително сметище беше затворено. Строителните 
отпадъци обаче, които се генерират макар и от намалялото строителство все 
пак са обемни и големи трябва да бъдат депонирани някъде. Единствената 
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възможност, за да бъдат депонирани на депото за битови отпадъци, но тъй 

като това означава много бързо изчерпване на капацитета на депото ние сме 
използвали една възможност до депото в ляво, който е ходил и знае къде се 
намира депото за строителни отпадъци има един голям овраг терен 

общинска собственост около 15 дка., който терен изготвяме подробен 

устройствен план за отреждането му за цех за предварителна преработка на 
отпадъци. Там ще бъде реализиран  такъв цех с цел намаляване на 
отпадъците, който се изхвърлят на депото. И понеже е много пресечен 

терена в момента използваме с тези отпадъци зариваме този пресечен терен, 

уплътняваме ги и булдозера работи там. Тази сума е достатъчна, тъй като 

тук разходите са свързани само с разходите за гориво. Булдозера е на 
„Разградлес”  ние го ползваме понеже е общинска собственост, така че не 
плащаме за машиносмени а само разход на гориво и фонд работна заплата, 
която е отделно на булдозериста. За това този разход считаме, че ще бъде 
достатъчен, за да може да върши функциите по обработката на 
строителните отпадъци, които няма къде на друго място да ги депонираме. 
  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Цонев. Други въпроси колеги имате ли? Няма. 
Прекратявам тази процедура и преминавам към процедура обсъждане, 
мнения, предложения по така предоставения Ви материал. Имате думата. 
Заповядайте г-н Обрешков. 

 

 Г-н Огнян Обрешков - ПП ”ГЕРБ” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми г-н Кмете, 
 Уважаеми дами и господа Общински съветници, 

 След направения от мен анализ на предложения от Вас 
проектобюджет на Община Разград за мен става видно следните няколко 

факта. Макар ние да се намираме в ситуация на икономическа криза това не 
е отразено в така направения от Вас бюджет. Като основа изпъква визията 
за запазване на сегашното статукво на разходен комфорт на Общинска 
администрация и дори връщане назад във времето с мнозинството на БСП и 

ДПС в Общинския съвет. Като не се отчитат икономическите реалности ние 
като антикризисна мярка увеличаваме броя на заместник кметовете в 
Община Разград с още един. Не се прави нищо в посока на промяна на 
финансовата рамка на бюджета. Тоест продължаваме да се придържаме към 

установени схеми на разходване на финансовите средства, които ни водят 
до това да сме един от градовете с най-голяма безработица. Общината до 

момента разчита единствено на външни фактори и случаен инвеститорски 

интерес за промяна на този факт. Искам да дам за пример така наречената 
бизнес зона „Перистър”, за която до момента са изхарчени за пет години 

над 2 000 000 евро без никакъв ефект до момента а сега предстои да 
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изхарчим на д половин милион лева защото се оказва, че няма изградена 
канализация и в момента се използва единствено като ливада за паша на 
животните. Това е един красноречив пример как се харчат парите на 
гражданите от Община Разград. 

 Още един пример за непрозрачното разходване на средства са парите 
идващи като субсидия от държавния бюджет за вътрешноградски и 

междуградски превози за миналата 2009г. Община Разград е изразходвала 
623 000лв. за тази дейност, от тях за превоз на ученици и учители в отчета 
са посочени 214 000лв. Другите над 400 000лв са изразходвани за дотации 

към транспортни фирми, за губещи междуградски и градски линии, като 

начина за тяхното усвояване е абсолютно не прозрачно. Още една сфера за 
подобен начин на изразходване на средства са за отпадъците. В 

проектобюджета за 2010г. са заложени 165 000 лв. с които Общината ще 
плати изработването на 50 броя 5 кубикови контейнери за смет с единична 
цена 3300 лв. Тук аз се питам защо почистващата фирма не плати за тези 

контейнери а трябва ние като Община да ги плащаме? И следващия въпрос 
след това какво се случва с тези контейнери? Даряваме ги на почистващата 
фирма. 
 Общия анализ на бюджета за 2010г. и отчета за 2009г. показва 
намаление на планираните разходи за 2010г. спрямо предходната. Това като 

факти е достойно за адмирация. Но след детайлен анализ на отделните 
функции ясно се показва, че само планираните разходи по функция 5 

Социално осигуряване, подпомагане и грижи за 2010г. са намалени с 
1 471 827лв., а същевременно предвидените разходи по функция 6 БКС и 

опазване на околната среда са увеличени с 1 478 740 лв., въпреки че са 
обвързани с приходите от управление на собствеността, които според мен 

необосновано са завишени с   989 809лв. спрямо предходната година. 
Всичко това поражда в мен съмнение за непрозрачно планиране и 

разходване на финансовите средства. Предвидените капиталови разходи по 

функция 6 БКС и опазване на околната среда са със недоказана 
необходимост докато средствата за социалния патронаж и други социални 

дейности са необходими за подновяване на соц. база, разширяване обхвата, 
повишаване качеството на полаганите грижи за населението с най – големи 

социални нужди особено в тази ситуация на икономическа криза, където се 
предполага увеличени на броя хора нуждаещи се от помощ. 

 Още един въпрос, който се поражда от анализа на бюджета е 
завишените разходи за възнаграждения на общинските предприятия 
„Разградлес” и „Паркстрой”. Прави впечатление увеличение на трудовите 
разходи с 70 000лв. в „Разградлес” и 28 000лв. в „Паркстрой” и това при 

относително намаление на броя хора заети в тези предприятия. Това води на 
мисълта, че Община Разград в лицето на управляващите е един много 

комфортен работодател, който в година на тежка икономическа криза 
увеличава трудовите възнаграждения. За мен в това няма и никаква 
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икономическа логика и основателно поражда въпроса какъв е търсения 
ефект. Удовлетворяване на икономически и политически интереси и  

възможност за източване на средства чрез външни услуги. 

 Друг факт от бюджета, който също така поражда неудовлетворение в 
мен е функция 7 почивно дело, спорт и култура където са заложени 

финансови средства на стойност 209 826лв. от предходната година и 

изхарчени. Като според мен се забелязва следната тенденция на любими и 

не толкова любими институции на Община Разград. От всички бюджетни 

звена има само две на които не се намалява разходната част, това са 
библиотеката и художествената галерия. Като на всички други бюджетни 

звена предвидените средства за разходи се намаляват.  
  

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Колега там са държавни звена.      
 

 Г-н Огнян Обрешков - ПП ”ГЕРБ” 

 

 Ако обичате да не ме прекъсвате.    
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, моля Ви. 

 

 Г-н Огнян Обрешков – ПП ”ГЕРБ” 

 Особено притесняващ е за мен факта, че за спорта в Община Разград 

през 2010г. са предвидени 91 500лв по-малко от предходната година. През 
2009г. са изхарчени 217 000лв. а сега ни се предлага да гласуваме сумата от 
125 000лв., което намаление е с 42%. Спорта като дейност според мен е 
едно от малкото неща, което общината може да прави приоритетно за 
младите хора. Явно ние като Община не искаме младите хора да избират 
Разград за своя реализация в живота. Искам да се обърна към всички 

колеги, така наречени спортни хора от Общинския съвет добре да 
премислят за какъв бюджет гласуват и какво е нужно на Община Разград. 

Разходен комфорт за общинските предприятия или спорт. На края искам да 
съобщя и един факт за гражданите на Община Разград по функция 1, която 

касае разходите на Общинския съвет новото мнозинство от БСП, ДПС и 

измислената според мен Социалдемократи за Разград ще струват близо 

60 000лв.повече от предходната година. Така да се каже честито на 
гражданите на Разград, както се изразява един наш колега.  
 Всичко това поражда в мен да дам следната оценка за предложения ни 

от Вас бюджет: Това е бюджет, който не отговаря на икономическите 
реалности към момента, няма приоритет за грижата на Община Разград и не 
отговаря на нашите очаквания за прозрачно управление и разходване на 
средства. Благодаря за вниманието. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. Помолих Ви нападки и квалификации такива от 
политически речи да се въздържате. Заповядайте г-н Бояджиев. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Нормално е когато се приема бюджет и то в Общински съвет където 

има политическо представителство да има политика. Нали така г-н 

Димитров? Абсолютно нормално. Ненормалното е когато други като теб 

започват да използват демагогията. Изнасяш продукция вече. 
Г-н Обрешков ненормалното е това което го чувам от Вашите уста, 
нормално е от гледна точка на стажа , който имате в Общинския Съвет. 
Вижте какво първо този комплот, който го изнесохте това е естествено 

политическа визия, политическо становище. Това е нормално. Но е хубаво 

когато ги обосновавате тези неща поне да се консултирате. Недейте прави 

първо изводи з дейности, които не касаят тук Общинския съвет. Това което 

е държавни дейности то се гласува със Закона за бюджета на Р. България и 

то си идва като трансфер. Така, че тези изводи, които ги налагате те на са 
адресирани за тази зала и за тази аудитория. Те са адресирани за друга зала 
и за друга аудитория а още повече Вие там имате и Ваш политически 

представител, така че няма нищо лошо да му ги представите. От другите, 
защото не можах всичките да ги запиша колегите евентуално от 
заместниците ще вземат също отношение. Другото е също не правилна 
трактовка на информацията, защото явно я нямате. Какво означава соц. 

дейности понеже на среща виждам от г-жа Дякова, че с милион и 200, 300 

хиляди лева са по-малко разходите спрямо 2009г.? При Вас имате ли го 

бюджета 2009г.? Отворете си го този бюджет и вижте какво е записано там 

като средства, като преходни средства от 2008г. към 2009г. Там има 
1 200 000лв директни капиталови разходи за строителство на двете къщички 

известни вече нам, които се правя горе до ЖК ”Орел”. Те са записани в 
капиталовите разходи. Те са записани за 2009г., те са реализирани 2009г. 
Отворете проекта за бюджет за 2010г. и вижте какво има записано за 
капиталови разходи. Не може да слагаш капиталов разход за ръст на 
бюджет за 2010г. това са смешни неща. И аз не съм икономист, обаче когато 

трябва да правя анализ на икономически неща си правя проверките или най-

малкото се консултирам с хора, които са в тази сфера. 
 Какво означава контейнери, които трябвало да обслужва 
предприятието. Вие наясно ли сте, че тук не става въпрос въобще нито за 
„Шеле”, което има договор а става въпрос, тъй като това е материя, която 

беше дискутирана тука в Общинския съвет, за закупуване на контейнери за 
едрогабаритни строителни отпадъци. Които ние ще трябва да си направим 

отделна процедура, за да можем от всяко едно село да носим тези 

едрогабаритни строителни отпадъци то вече нямаме и строително сметище, 
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но доколкото можем запълваме това за което каза г-н Цонев. Това е наш 

ангажимент и то не касае договора. Ако Вие си бяхте направили труда да 
видите договора на „Шеле” щяхте да видите, че там няма такъв ангажимент. 
Смешно е. Какво означава комфорт на Общинска администрация с 25 % 

бюджет 2010г. ако си бяхте направили труда да го видите преди да го 

кажете „комфорт” на практика са намалени разходите за издръжка. И те са 
намалени по закон от вашето правителство ако говорим за политика, защото 

тука Вие смесвате политиката. Вашето правителство. Миналата година, тая 
година 115% по-малко. Не е намален обема на работа на Общинска 
администрация, напротив. Елате при мен след сесията да Ви покажа проекта 
за програма за децентрализация на държавни към общините дейности. 

Всичко което на държавата не и носи някаква съществена изгода, което е 
разход се прехвърля в момента и се прави опит да се прехвърли на 
общините. Което означава г-н Обрешков, че ние ще трябва да заделяме от 
тези средства за които толкова много сте загрижен да извършваме държавни 

дейности, които ще ни ги прехвърлят просто ей така на главата. 
Предполагам, че колегите ще вземат отношение по някои въпроси. Г-жа 
Ганева. 
 

Г-жа Минка Ганева – Директор дирекция „Финансови дейности” 

Що се касае за макрорамката наистина за бюджет 2010г. 
макрорамката е по-малка с 3 817 000лв. Ние сме го записали и в текстовата 
част на нашето изложение. Тя не е по наша прищявка а по някои обективни 

дадености. На среща с финансистите зам.-министъра на финансите 
подчерта, че тази година се очаква икономически спад от 2%  и 

продължаване на негативните ефекти от кризата на 2009г., нямаше как да не 
бъде отчетено. Освен това при разработката на макрорамката ние сме се 
съобразили със значителния спад на собствени приходи на 2009г.и не бихме 
си позволили да залагаме едни кухи обеми от продажба, които едва ли 

очакваме да дойдат и през тази година. 
На следващо място със законова разпоредба на закона за държавния 

бюджет беше записано, че паричните постъпления от продажба на 
общинско имущество се изразходват за техническа и социална 
инфраструктура и за основен ремонт и се прави обвръзка между двата 
показателя, така че не могат да балансират разходите в останалите 
дейности. И от тия 3 817 000лв., 1 394 000лв. ще дойдат по-малко субсидии 

в сравнение с предходната година и 1 565 000лв по-малко сме заложили от 
продажби в сравнение с първоначалния обем. Искам да допълня само за 
функция 5 – съпоставяйки буквално цифрите разход 2009г., план 2010г., да 
така показва 1 500 000лв. по - малко. Но като анализираме отчета през 
2010г. Вие ще видите, че там са посочени получени трансфери от 
Министерство на труда и социална политика за работещите по програма 
СПОЗ в размер 632 000 лв., които не се планират предварително а се 
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планират в момента на постъпването си. По същия начин под формата на 
субвенции са предоставени и разходвани 374 000 лв. за транспортни 

разходи на право имащи категории граждани по Наредба. И това което вече 
г-н Бояджиев спомена, че през миналата год. Сме разходвали 835 000лв. за 
изграждане на Център от семеен тип, които тази година ги няма в плана за 
2010г. Искам да взема отношение и по повод на разходите, които посочихте 
в спортни бази и спорт за всички по Функция 7. Сигурно ви е направило 

впечатление, че тук няма заложени капиталови разходи. Миналата година се 
извърши такъв капиталов разход и по – миналата в размер на 55000лв. Тая 
година не предвиждаме такива капиталови разходи и те не са заложени тук. 

Освен това бяха заложени и някои в по-голям размер текущи разходи. През 
тази година залагаме само 20 000лв за издръжка на стадиона и спортните 
бази и 90 000 за субсидии. Както виждате предходната година е имало 

104 000лв, намалени са субсидиите само с 10 000 лв. Не може кризата да 
засегне всички дейности и функции а само за една дейност да завишим 

размера. Това е. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 И още едно допълнение. Сега просто се сетих тъй като става въпрос за 
разход на Общински съвет. Това не е на мнозинството, това са разходи 

които ние по норматив трябва да Ви ги заложим за фонд трудови разходи. 

Пропусна го г-жа Ганева. На фона на завишението, защото при близо 

половината служители, които са на 350лв. заплата, понеже Вие се обръщате 
към гражданството и аз да го кажа близо половината чиновници, които са на 
350лв. и за които 15% ги реже Народното събрание, респективно 

Министъра на финансите се завишава ръста на Вашите заплати, Вашата 
заплата, която не е 350лв а е над 400лв. и гражданите на Разград също 

трябва да го знаят. И това не го гласува мнозинството това го гласува 
Общинския съвет. Откажете се тогава от тези възнаграждения. Ще бъде 
изключително хубав дарствен жест. Ето г-н Димитров 3г. не си получава 
трудовото възнаграждение, сигурно ще го посочи за някаква 
благотворителна дейност. Предполагам. 

 

Г-жа Минка Ганева – Директор дирекция „Финансови дейности” 

Може ли да допълня. При разчетите в предходната година разходите 
за възнаграждения са направени по-големия размер, който беше 
прогласуван от Общинския съвет, са направени някъде от април месец. 

Първите три месеца разчетите са направени на по-малки размери, които 

бяха определени като средства за работна заплата, което наложи недостига 
да се компенсира от Общинска администрация. Тази година сме заложили 

при реални размери, които са прогласувани в предходната година 
възнаграждения. Това прави фонд работна заплата. 
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 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Имате да ни връщате от миналата година. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-жо Ганева. Други. Заповядайте г-н Монев. 
 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Благодаря Ви г-н Председател. Аз първо искам да напомня на нашите 
колеги Общински съветници, че сме във фаза предложения и становища а 
не въпроси и отговори. Това първо. След това подкрепям напълно 

политическото говорене в тази зала. Радвам се, че го има и трябва да го има, 
защото Общински съвет е политически орган. И когато се говори за 
политика обаче трябва да се търсят и да се дават конкретни структорни 

предложения а не да се говори на ангро и нападки към другите политически 

партии. Колегите от герб бяха на обсъждането на бюджета във всички 

комисии, участваха предполагам в общественото обсъждане и аз не мога да 
разбера защо те приемат този проект за бюджет, като един документ, който 

се внася от общинска администрация и сега накрая когато трябва да го 

гласуваме те го нападат. Те имаха достатъчно възможност и на комисиите и 

на общественото обсъждане да направят своите конкретни предложения за 
изменение във всички части на бюджета. Аз не чух до настоящия момент 
някакви конкретни предложения за изменения, а само нападки към 

Общинска администрация и тия, които са го съставили.  Подкрепям що се 
касае за младежката политика и спорт. Смятам, че трябва наистина да се 
замислим като Общински съветници за развитие на младежката политика 
естествено с не така празни приказки а да си помислим за една голяма 
програма за развитие на младежта и спорта в нашата Община и лично го 

приемам като приоритет да се случи това нещо в близките месеци. Що се 
касае за бизнес зона „Перистър” не мисля, че в момента трябва да 
обсъждаме това нещо, защото толкова години се протака и мисля, че този 

въпрос е крайно време  да бъде решен. Крайно време е да дадем възможност 
на бизнеса, има достатъчно инвестиционни намерения там. Крайно време е 
тези намерения и тези инвестиции да се случат и колкото по-бързо стане 
това нещо толкова по- добре. Колеги Общински съветници дайте да 
говорим с конкретни предложения, ако имате предложете ги и ако са 
конструктивни смятам, че всички ще Ви подкрепим. Благодаря. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Божинел Христов, заповядайте. Заповядайте г-н 

Димитров. Попадате в периферното ми зрение, извинявам се. 
 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

 Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 
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 Съвсем кратка реплика. Г-н Монев, много Ви моля. Много 

внимателно Ви чух. Слушах Ви. Очаквах Вие така да дадете тон на 
дискусията, да дадете конкретно предложение към бюджета. С празни 

приказки както Вие преди малко казахте, този път обаче Вие ги говорите, 
никакво предложение. Ако няма какво да кажете недейте така 
словоизлеяния през микрофона. Благодаря. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да заповядайте г-н Монев. 
 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Г-н Димитров, имам право на отговор. Аз моите предложения когато 

му беше времето съм ги направил. Благодаря. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Христов, заповядайте. 
 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
 Благодаря Ви г-н Председател и аз съм си написал, за да бъда по –

експедитивен. Г-н Бояджиев ние с Вас се познаваме повече от 20г. Нали 

така? 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Като ме заключваше 90 –та година още. 
 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
 Така. Ей богу, честно казано не мога да разбера логиката на Вашия 
бюджет. Част ли е от антикризисната програма, Вашата антикризисна 
програма или е бюджет който защитава консуматорски структури? Или е 
бюджет, които се стреми да увеличи бъдещите приходи чрез подпомагане 
растежа на вътрешния продукт на общината. Това не можах въобще да го 

разбера. Ако си спомняте, когато приемахме бюджет 2009г. Вие казахте, че 
бюджет 2009 е бюджет на растежа, т.е. на просперитета на благоденствието. 

Тази година този бюджет е по-малък и аз Ви се чудя на едно нещо. Много 

добре знаете какви са проблемите. Защо не сте толкова решителен да 
ударите по масата и веднъж за винаги да решите проблема с тези 

консуматорски структури. Вие много добре го знаете. Ние сме го 

коментирали този случай. Аз лично няма как да се убедя да гласувам за този 

бюджет. Между другото наскоро прочетох в някой от местната преса как 
колегите наричат този Ваш бюджет десен. За мен този бюджет е нито десен, 

нито ляв и като вникна в неговата същност, аз пак ще кажа, че този бюджет 
е за защита на едни консуматорски структури. И в това Вие сте убеден. Аз 
имах свои предложения, които исках да представя в ресорната комисия, за 
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комисията по общинска собственост, но тогава г-н Симеон Захариев като 

Председател  не ми позволи и не ми даде възможност аз да изкажа своите 
мнения и своите предложения. Има свидетели и е ясно, че аз не си 

измислям. Какво щях да предложа. Предложенията ми щяха да касаят 
разходите във връзка с новата а тя вече не е и нова Наредба, която касае 
безопасността и запазването на детските площадки. Нека да ни каже някой 

и по специални Вие г-н Бояджиев какво е свършено от приемането на тази 

Наредба до сега в тази насока. Миналата година ние дадохме една сума 
мисля, че 10 000лв. беше за обследване на детските площадки, конкретно 

записано за какво трябва да се изразходва. Тази сума беше раздадена, беше 
дадена на едно от тия консуматорски дружества, нито обследване, нито 

каквото и да било свързано с детските площадки. Тази година забележете 
ние на едно такова консуматорско дружество ще дадем бюджет от 
700 000лв. даже ако трябва да бъда още по-точен повече от 700 000лв. Нека 
да знаят и жителите на град, че вместо да се оправят няколко разнебитени 

улици ние повече от 200 000лв. сега ще ги прочета, ще отидат за 
прищявките на такива консуматорски дружества и ако трябва да бъда по 

точен мога да ги прочета: Компютърни системи „Паркстрой”, моторни коси 

„Паркстрой”, моторни триони „Паркстрой”, мотофреза „Паркстрой”, 

специализирана почистваща техника ВОВ САТ 180 000лв. Извинявайте ама 
ако това е политика и то далновидна, значи за мен това е просто не 
сериозно. Как да си обясним приходната му част на бюджета. За мен няма 
такъв случай. Местните приходи да паднат толкова много в същия момент 
според мен не е предвидена реорганизация в местната администрация и 

обслужващите структури. Миналата година както споменах Вие г-н 

Бояджиев приехте антикризисна програма. Според мен тя няма никакъв 
видим ефект. За мен тя не се стреми да увеличи вътрешния продукт на 
нашата Община, която не подпомага и бизнеса, която е може би в интерес 
само на няколко консуматорски структури. Как да си го обясним инак 
увеличаваме данъчните оценки, увеличаваме местните данъци и такси, 

прихода по-нисък. Извинявайте ама няма как такъв случай да има. Освен 

това нищо не казвате какво е направено и във връзка с Наредбата и едно 

решение което имахме свързано с опазване на зелената система. 
Картотекирането, инвентаризацията на зелените площи или може би Вие ще 
чакате да се предприемат стъпки за приемане,  към Вас г-н Цонев, ще 
започнат да се картотекират и инвентаризацията когато предприемем 

стъпки към общ устройствен план, което може да стане да не казвам след 

колко много години. Може да не стане и по бързо. Г-н Бояджиев аз ще Ви 

кажа този бюджет е част от предизборната Ви подготовка. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 На мене ли? 
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 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
Да. Ясно е, че част от приходите Ви не са включени в този бюджет. Ясно е, 
че в края на годината Вие ще отчетете по високи приходи, като няма да 
забравите да отбележите, че това е плод на добрата работа на Общинската 
администрация, Бог да е с Вас, не няма да бъде на Общинския съвет, бъдете 
сигурна /отговаря на г-жа Дякова/. Обаче как ще обясните на хората, че все 
още на е започнал, знаете има много писано в местната преса, техните 
разбити улици. Дали сте достатъчно финансови средства за структури, 

които си живуркат и Вие сте 100% убеден в това нещо, въпреки че сега пред 

гражданството ще кажете нещо по различно, нали. 

/Г-жа Кина Дякова отново се намесва/ Аз госпожо Дякова започнах не 
случайно с една дума г-н Бояджиев ние с Вас се познаваме повече от 20 г. 
Така, няма да влизам повече тогава в подробности и аз лично няма да 
подкрепя за мен тоя малко наивен бюджет. Считам, че не искам да помагам 

по този начин на Разград да загуби своята визия, както загубва и жителите 
си. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Христов. Г-н Бояджиев, заповядайте. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Ти ме предизвикваш да ти отговоря. Сега честно казано, както и г-н 

Обрешков преди малко ти нищо конкретно не предложи по повод 

забележката на г-н Монев. 
 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
 Казах че ще предложа. Има малко по-нататък други докладни там ще 
предложа. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Обсъждаме бюджета и ти говориш по бюджета в момента. Аз така, 
ние с теб, ние с оня, с втори, с трети. Божинеле, тук се приема рамката на 
това, което ще се изпълнява през 2010г. Ти си един от 33-мата. Аз като, по 

закон имам задължението да го предложа. Ви го обсъждате и го приемате. 
Малко така риторично казах, че „топката е сега при вас”. Такова изказване 
сега като твоето на никого не помага. Първо, защото ти говориш работи, 

които ги знаеш много добре, че не са точно така. Приемам го. и ти си имаш 

политическа кауза и я отстояваш. То си е твое право. Виждам, че си се 
загрижил за моето политическо бъдеще. Не се притеснявай. Има още много 

време, нищо няма да кажа в края на годината, ако дай Боже се подобри 

икономическата ситуация, дай боже да дойдат повече приходи ще бъда този 

който първо теб ще те изнеса така на пиедестала, ще кажа, че Божинел ги 

предвиди тия неща. Ето това го даваме за това, това и това. То няма да стане 
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просто, няма как да стане. Има обективни дадености, които няма как да ги 

надхвърлиш. Има писани правила, които са заложени в закона. До миналата 
година беше едно, тази година е друго. Тази година всичко каквото се 
продаде, отвори на чл.17 мисля, че беше от закона е записано. Параграф 17 

е записано, че всичко отива като реинвестиция. Като реинвестиция, дай 

Боже повече продажби, ще има повече ремонти, ще има повече решени 

такива соц. блага, защото хората това ги интересува. И нормално, когато 

преди 4 години тръгнахме и инвестирахме 5 000 000 с кредит, още два 
допълнително бюджетни средства седем промени се визията на този град и 

всеки казва аз плащам данъци, аз искам и моята къщичка, моята уличка да 
бъде готова. И съвсем основателно го казва, защото той живее в този град. 

Но ти много добре знаеш и тука сме го коментирали колко пари ни трябват, 
за да решим на 100% всички улички и не само в Разград, но и във всички 21 

населени места, над 60 000 000лв. До този момент ние сме инвестирали 7 

мил. лв. Други пари за реконструкция няма да дойдат. Ползвахме си правата 
по четвъртокласната пътна мрежа и сега приключваме Разград – Дянково – 

Побит камък. По правилата на оперативните програми е записано може да 
кандидатстваш след като се усвои, за кандидатстването вече няма пари до 

2013г. Детските площадки, да ще ги правим ако си си направил труда да 
прегледаш проекта който е за седемте квартала на Разград, там са заложени 

близо 30 детски площадки, които ще бъдат с визията на всички нормативни 

изисквания, с всички условия, които касаят прилежащо теренче около тях. 

Близо 30 детски, пълни конфигурации. Ето начин за привличане на такива 
средства като финансов ресурс. А това, което можем да го отделим, дай 

боже да имаме такива средства, които да дойдат от продажби, дай Боже да 
ги отделим, там да ги инвестираме в останалите квартали, които са на 
територията на Разград. Иначе ако ме питаш мен, аз не по-малко от теб се 
интересувам този град колкото се може все по-хубав да става. И е нормално. 

Всичко обаче опира до възможност на финансов ресурс и на реални 

приходи, които могат да дойдат. Казваш малко пари идват, ми толкова 
идват. В момента това е финансовия ресурс, който може да влезе в 
приходната част, с който можем да решаваме всякакви други дейности. 

Местните данъци и такси. Не случайно, не случайно държавата реши 

проблема и пак ще кажа прехвърли го от болната на здравата глава. 
Намалиха минимума отвориха максимума, за местните данъци на 
недвижими имоти. Бойко Борисов, когато беше Кмет на София, слушал си 

го не еднократно, че когато говореше 50% които идват от корпоративните 
данъци в София трябва да си ги получава, защото те се заработвали там 

Помниш ли? Слушал си ги тия приказки. Когато се обърна палачинката и 

стана Министър председател, попитай г-жа Ангелова за какво, и за какъв % 

и за какви пари говорим. Сега е министър председател, преди Сергей 

Димитриевич беше виновен, сега той го решава този въпрос. И понеже 
говорим за финансова децентрализация тя зависи от там, където е и Вашия 
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представител, където има и други представители от тук присъстващите в 
залата. Но не се решава. Еди пример само ще ти дам. Вчера имаше тука 
гости от Калараш. Калараш е 75 000 души население и е само град – 

община. Там няма, те там са комуни, там е френската система. Калараш, 

който е с 20 000 души по - голям от Разград получава при бюджет 24, 

съпоставимо 24 милиона за Разград и 48 мил. в български левове за 
румънците. Получава всяка година 12 мил. лв. за реинвестиция в пътна 
инфраструктура. Върви да видиш пътя до Калараш, асфалтиран, правят 
улици на поразия. Но нали и Румъния е в Европейския съюз и ние сме в  
Европейския съюз. Ти говориш за глобалната политика, защото половината 
от твоето изказване касае глобалната политика. 
 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
 Аз съм член на Европейската народна партия. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Още по-добре, значи в европейски мащаб ги решаваш нещата. Реши 

го проблема с тази финансова прословута децентрализация, дай Боже да 
дойдат пари най после и в Българските Общини. Говорим си ги тия 
приказки под формата на закачка, но това са реални неща. Значи с обща 
фразиология и политическо така бърборене тези проблеми не се решават. И 

дали той е съобразен с антикризисната естествено, че е съобразен. Ами ти 

виж максималните стойности какво е било 2009г и какво е 2010г. Че в 
средата на миналата година се очертаваше с този темп, с който ние работим, 

сиреч правим харчове за сметка на намалените приходи, да завършим с 
милион, милион и половина до 1 800 000 не разплатено. Какво щяхме да 
говорим тогава в тая зала при такава една ситуация. Условно казано 

1 800 000 не разплатено. Това означава, че тази година със сегашните пари 

трябва да плащаме борчове за миналата година и хората нямаше да получат 
още повече неща от това, което сега ще могат. Защото минаваме с 
201 000лв. Ако това не е антикризисна програма, която и Вие подкрепихте, 
мерките, които ги предложих ме здраве му кажи. Не можеш да харчиш 

повече от това, което ти го няма в джоба. Ти си търговец. Правиш ли го. Не 
го правиш, защото първо няма кой да ти даде без да си платиш, ако 

намериш някой да го направи ставаш борчлия и затъваш. Така е в бизнеса, 
така е и в бюджета. Това което реално се привлече, това се харчи 

останалото както и да си го приказваме, от където да си го приказваме 
просто не е реално. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев. Г-н Захариев, заповядайте. Извинявайте 
г-н Христов. Да. 
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 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
 Видяхте ли г-н Бояджиев, когато има диалог как всичко се получава. 
Само че аз за това слушах много внимателно, а Вие по някой път не искате 
да ни чуете, какво ние  казваме. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Не е имало такъв случай. 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
 Имало е. Вие бяхте на бюджетната комисия, когато аз поставих един 

проблем, който не е заложен във Вашия бюджет и той е за специфичните 
паркове, т.н. специфични паркове или казано образно гробищните паркове. 
За там средствата, които са отделени за поддържането на специфичните 
паркове да не казвам, че, защото Вие сега ще кажете, че са дадени по селата, 
там вършели ги спозаджии и т.н., просто е не сериозно. И Вие сте убедени в 
това нещо. Коментирах ме го, няма да влизам в подробности, но 

коментирахме, нали да не кажете, че съм голословен. Инак аз Ви слушах 

много добре, с някои работи съм съгласен, с някои не съм съгласен. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Ама ти пак забравяш това с което аз започнах. Приемам го, не само за 
тези гробищни паркове много други неща има, които трябва да бъдат 
решени и които трябва да имат присъствие в този бюджет. Кажи от къде? 

Кажи. Предложи го. Кой прави преструктурирането? Кой го гласува? Ето 

след малко ще ми гласувате структура. Кой го прави, Общинския съвет. 
Предложи го. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Христов. Г-н Захариев, заповядайте. 
 

 Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

 Само за изяснение, тъй като прозвуча в изказването на г-н Божинел 

Христов в случая, че едва ли аз съм му забранил да прави предложения. 
Искам да изясним случая, като перефразирам изказването на Божинел 

Христов тогава, който искаше да се отложи гледането на докладната за 
бюджета със мотива „Имам виждания, които не съм обмислил още” , 

перефразирам моля Ви се. И не може комисията да не разгледа докладната 
записка за бюджета а на г-н Божинел Христов му беше препоръчано на 
сесията да си направи конкретните предложения. Мисля, че няма нищо 

общо в това нещо. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Захариев, д-р Карагьозова заповядайте. 
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 Г-жа Селиме Карагьозова- ПП ”ДПС” 

 Уважаеми колеги, 

 Позволете ми да взема думата относно най-важния документ, който 

предстои да гласува нашия Общински съвет за годината,  това е бюджета на 
нашата Община. Преди да започна с предложенията си обаче аз искам да 
изкажа най-сърдечни благодарности на Общинска администрация, която е 
подготвила всичките тези подробни документи. Запознавала съм се и с 
документите, които се раздават на Общински съвети, вярвайте те са много 

по-кратки и за което още един път им благодаря. Това, което искам само  да 
предложа касае селата. В протокола е написано, че е проведена среща с 
Кметовете на населени места и предложения от тях не са направени. Не съм 

присъствала на самата среща, за да мога да коментирам, при лични 

разговори с Кметовете всичките имат малко или много предложения. 
Нашите Кметове са много организирани и много амбициозни и не вярвам 

сред тях да има Кметове, които нямат въпроси, не са разгледали бюджета и 

няма да направят предложения. Многократно беше коментирано, че 
разходите, които са гражданите, които живеят в града и населението, което 

е в селата, заложено в бюджета се различават много. Така например 

документирахме, че за града ако се разпределят средствата се падат почти 

600 000лв на глава а докато по селата има села до 2, 3лв., 20лв., а по-

малките населени места и до 0,80лв. Това няма никакво значение в случая, 
защото бюджета е един. Обяснението беше, че селата също се обслужват от 
нашата Общинска администрация  и моето предложение е понеже сме в 
условия на криза и разходите, които са представителни разходи или 

разходите за командировка това е в Приложение 3.1., където е раздел 

издръжка – разходи за командировка и квалификация да се намалят от 
20 000лв. на 5 000лв.Също предлагам и следващото перо разходите за 
командировка в страната и чужбина от 10 000лв.да бъдат 0лв. При това 
положение тия 25 000лв. да можем да ги прехвърлим в Приложение 9, графа 
други дейности на икономиката и да бъда разпределени според броя на 
населението в селата, защото все пак в селата живеят една трета от нашите 
гласоподаватели.  

 Второто предложение, което искам да направя е в самото Решение 
т.12.2., което е за отпускане на средства за лечение, което е 15 000лв. от 
отчета за миналата година, знаем че бяха дадени като помощи на 103 

граждани. Така когато се разделят средствата за всяка помощ да са до 

500лв. Много малка част от нашите граждани могат да получат такава 
помощ обикновено това са лекарства, които не струват 500лв. Разходите, 
който са около 500лв и повече обикновено се поемат от Здравната каса. 
Затова моето предложение е думата 500 да се замени с до 100лв., за да няма 
граждани, които да злоупотребят с доверието на Общината. Знам, че та след 
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определени документи, но знаем колко лесно можем да си набавим фактури 

за медикаменти.  

 И третото предложение което правя е на стр. 16 от решението в т.18 

след бюджетната 2010г. да се допълни след решение на Общински съвет. 
Това бяха моите предложения. Ще си позволя да не се съглася с 
преждеговорящите, които казаха, че тука е разрешено да се прави политика 
и ние трябва да я правим. Според мен ние сме тук, за да защитаваме 
гражданска позиция и гражданите на град. Благодаря. Правя писмено 

предложение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви д-р Карагьозова. Други желаещи да вземат отношение. 
Желаете ли г-н Димитров. Заповядайте. 
 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

 Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 С най-голямо желание. Вземам думата, но първо искам да вметна 
нещо което тук в задочния диалог между г-н Кмета и Съветника Божинел 

Христов чух. Да директен, директен, извинявам се много. Понеже се 
вълнувам, тъй като си спомням моите детски години, когато в Черковна на 
несретниците им викаха „каларашки цигани”. Стигнахме обаче 2010г., 
когато даваме за пример Калараш и Разград, където два пъти повече 
средства 24мил.лв. съпоставимо в Разград 48 мил.лв. за Калараш. И се 
запитах на какво се дължи тази разлика от времето, когато навремето ние 
едва ли не бяхме най-големите „дяволи” на Балканите а румънците 
изостаналите. И се сещам какво се случи с техния диктатор Чеушеско и 

какво с Тодор Живков. Единият не му знаят къде е гроба а на другият има в 
Правец паметник. Ето това е пътят, който извървяхме, за да стигнем до 

сравнението между Разград и Калараш.  

 А сега вече по същество, пак с препратка от Вас, защото Вие казахте, 
че има писани правила има и неписани правила. Но основния закон за 
оцеляване при финансова криза е следния: Колкото повече парите 
намаляват, толкова повече харченето им трябва да стане по-отговорно, 

прозрачно и контролируемо. Същото важи и за данъците и таксите 
събирани от жителите на Общината. Колкото и да ги увеличават 
Съветниците от БСП, ДПС и Социалдемократите, ако не се създаде 
ефективен механизъм за събирането им постъпленията отново ще 
намаляват. Преди да бръкне по-дълбоко в джоба на всеки от Общината това 
мнозинство би трябвало да създаде механизмите за ефективен контрол на 
Общинския съвет върху изразходването на тези средства по-най ефективен 

начин. Това за съжаление очевидно няма да се случи, защото не това са 
целите на БСП, ДПС и Социалдемократите в Разград. Бюджета на 
Общината не за пореден  път е насочен кум кърпеж и запазване на 
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статуквото, защото е лесно и по възможностите на сегашната 
администрация. Но не създава основа за преодоляване на кризата. Липсва 
ефективна политика за бъдещото развитие на Общината. В условията на 
финансова криза се залага основно на нови креди за връщането на които 

заедно с лихвите администрацията злокобно премълчава. Дори в отчета не 
беше споменато какви лихви връщаме. Жителите на Общината са обречени 

да плащат с лихвите поредица финансови авантюри на администрацията. За 
не навременното и некачествено асфалтиране на улици, което беше казано 

тук. Някои от които асфалтирани само до средата. Някои от които броени 

дни след изборите бяха разкопани „Грънчарска” улица. Преди изборите се 
профукаха 5 мил. лв. През 2010г. трябва да се върнат 828 000лв.като 

лихвата е 140 000лв.допълнително. за 2009г. сме платили лихва 127 554лв. 
за съпоставка за последните две години лихвите са общо 267 554лв. а 
съпоставимо центъра за ученически и научно - техническо творчество и 

ЦРД в бюджета сумарно са предвидени само 253 730лв. Средствата за 
извънучилищни дейности за децата на Разград са по-малки от лихвите 
плащани по предизборния заем. Тези лихви ще тежат и ще се изплащат до 

2014г. Ще ги изплащат и децата, за които Общината сега отделя по-малко 

средства от предходната. В ход е процедура за скоростно вкарване на 
Община Разград в нов заем По-нататък ще ни предложено нови 2,5 мил. лв. 
като съм сигурен, че подкрепящото мнозинство в условия на криза ще се 
опитва да гаси пожара с кофи с бензин. Това е новият антикризисен модел 

на тройната коалиция в Разград. Безхаберието и алчността на 
администрацията при съставяне на бюджета са много по-силни от здравият  
разум и въздържанието. За пореден път антикризисни мерки не само се 
декларират, но не се предлагат. Преди половин година само приехме 
антикризисната програма, която администрацията с този бюджет заявява, че 
няма никакви намерения да изпълнява. Водещият принцип в управлението 

на Общината е съставянето на поредният бюджет от съставителя г-н 

Бояджиев е „живот на заем” а лихвите да бъдат плащани от нас и нашите 
деца. Това безумие ще помете жалките остатъци от финансовата стабилност 
на Община Разград. Бюджета е сринат от 38 милиона на 30 мил. лв. 
Намалението е 26,66% от една четвърт по-малък бюджет, с който ще 
плащаме местни данъци и такси. В този бюджет имат огромен дял. Такъв 
бюджет е първият срив в който може да последва ефекта на доминото, 

който предложен бюджет няма дори намек за политика, за мерки, които да 
предотвратят това. Смешни и наивни са оправданията, че кредите са 
единствения възможен начин да се финансират общинските дейности. Тъй 

като дългогодишен председател на комисията по приватизацията г-н 

Бояджиев носи вина за глупавото и без мислено недалновидно разпродаване 
на общинското имущество, наречено общинска приватизация. Ако беше 
положил усилия за съхраняване и добро управление на активите сега те 
щяха да носят доход на Община Разград. За съжаление през изминалите 
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години БСП, ДПС и Социалдемократите неотклонно налагаха политика на 
безогледна продажба на общинска собственост. Очевидно само такава е по 

силите им. Политика на „ято африкански скакалци”. Колкото и пари да 
постъпят в приходната част те ще потъват като в бездънна яма без видим и 

осезаем резултат за жителите докато в Общинския съвет няма контрол на 
тяхното изразходване. Липсата на контрол  е гарантирана от мнозинството 

на БСП, ДПС и Социалдемократите. Мнозинството започна реформи в 
управлението на функционирането на общинските дружества. Когато 

промените в ръководните и контролни органи започнаха да оздравяват 
финансово дружеството новото мнозинство на тройната коалиция в Разград 

направи промени в управителните органи с цел отново да се върнат старите 
практики на облагодетелстване на приближени до администрацията фирми 

и лица. БСП, ДПС и Социалдемократите нагло превръщат дружествата и 

общинските предприятия в бащиния, на която се редят да бозая общински 

пари. Започнаха политически назначения на длъжности на партийни 

заплатаджии. ДПС първо се възползва от своето място в Общинския съвет 
като изтъргува безочливо партийния интерес на избирателите за общинска 
служба на своя Председател г-н Хамид. В бюджета за 2010г. трудовите 
разходи на Общинско предприятие „Разградлес” са увеличени от 
602 392лв.на 674 000лв. 71 608 лв. повече за заплати при намалена 
численост на персонала. Скромно и от сърце. Вместо да създават механизми 

за контрол и ефективност на управлението  в Общинските предприятия, да 
се осигурят повече приходи и печалба Община Разград вкарва ”Лисицата в 
кокошкарника”. Зад налагането на все по-ниски стандарти на все по-високи 

позиции в администрацията позира опис след време Кмета да оправдава 
управленското си безсилие и личен провал с участието на  ДПС и 

некомпетентни служители във властта. През изминалата година БСП, ДПС 

и Социалдемократите избраха нов председател на Общинския съвет.  
 

 

 Г-н Председател, има Правилник, който трябва да се спазва. 
 / Не се говори на микрофон/ 

 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

 Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Да и аз засичам десетте минути, които още на са изтекли. Ако си 

бяхте направили. Благодаря. Ще се включа след това и ще се изкажа като 

Председател на група. 
 През изминалата година БСП, ДПС и Социалдемократите избраха нов 
председател на Общинския съвет финансовият измерител за което 

увеличаване на разходите от 192 455лв. на 251 340лв. Разградската тройна 
коалиция само с това си действие струва на данъкоплатците допълнителни 

58 858 лв. за всички клубове на пенсионерите през 2010г. са отделени 
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15 000лв. Избора на Председател на Социалдемократи увеличи бюджета на 
Общинския съвет 4 пъти повече от отделеното за нашите майки и бащи. 

Толкова за Социалдемократите. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Димитров. Популизма във Вашите думи е 101%. 

Други желаещи. Г-жо Ангелова заповядайте. 
 

 Г-жа Станка  Ангелова – ПП ”БСП” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Ще се опитам и аз да изразя моето становище в рамките на 
позволеното време, относно предложения ни материал. Признавам си такъв 
голям обемен цифров материал наистина може да се коментира по различен 

начин, но аз нямам това умение по такъв цветущ начин да характеризирам 

Общинския бюджет, нито отчета, просто ще кажа нещата които са истина 
без такива коментари като „ято скакалци”  и т.н., които не би трябвало да 
присъстват тогава, когато ние Общинските съветници обсъждаме един от 
най – важните документи и  не предприемаме крачка към този акт като 

солидарна отговорност. Ние сме солидарно отговорни заедно с 
Администрацията както за приемането така и за изпълнението на този 

бюджет. Така че не би следвало да правим коментари, като че ли това е 
нещо чуждо и ние сме длъжни да го приемем или не. 
 Първото което искам да кажа, че специално относно отчета коментара 
е: Има достатъчно компетентни органи , които правят своите одити и 

наистина изводите им са, че няма съществени нарушения на бюджетната 
дисциплина. Нещо повече искам да кажа само една цифра, че в Разградската 
Община благодарение на антикризисната програма, нека малко по- 

позитивно да гледаме към нещата се стигна горе-долу до 1,80, 2,00лв. не 
разплатени разходи на жител при 487лв. в общини, които минават за по-

богати от нашата Община. Така, че не можем да правим коментар, че 
антикризисната програма не дава абсолютни никакви резултати. Нека да 
бъдем малко по-обективни. Що се касае за бюджета за 2010г. една 
зависимост от над 60% от републиканският бюджет, това всеки един от нас 
го знае, защото наистина приходната част на бюджета на Общината е 
зависима или е осигурена с трансфери от Републиканския бюджет около 

63%, няма как да не съответства и на консервативната политика, с която е 
приет и бюджета на самата държава. Мен силно ме обезпокои факта, че 
всеки един от преди говорещите говореше, че бюджета е намален, бюджета 
е намален. Такова чисто съпоставяне на цифрите е много опасно когато би 

могло да се възприеме и от нашите съграждани, че едва ли не с 8 000 000 лв. 
бюджета е паднал спрямо бюджета за 2009г. Нека да не правим такъв 
прочит на цифрите. Ето само две цифри ще кажа съпоставимата база на 
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отчета е 29 мил. 28 мил. 900 и няколко. Това е след като отчетените 
32 000 000 се изключат тези 3 936 000 лв, които са дошли като трансфери 

допълнително по програми, по проекти, субвенции има в тях близо половин 

милион. Тези неща, тези суми не би трябвало да се включват като база за 
сравнение. Реалното изпълнение на нашия бюджет за 2009 г. е близо 29мил. 

а сега ние предлагаме 38 698 000лв. Вижте, че във всички позиции там 

където сме взели решение е отразено увеличението. Че ние се произнесохме 
по увеличението само на два прихода. На данъка върху недвижимите имоти 

и  ето ръста съществува от 651 000 или плана дори ако вземем 680 000 лв. 
Плана за 2010г. е 800 000лв. Същото е и с таксите за детските градини. 

Частично някои цени на услуги сме увеличили. Ролята на Общинските 
съветници е да каже, да се произнесе, кой приходоизточник ще увеличим. 

Сравнението на сборовете за съответните групи е най-малкото 

некомпетентно. Вижте от къде намалява приходната част. Намалява от 
данъка на придобиване на имущество по дарения, тъй като сделките 
паднаха и от данъка, и от размера на приходите от продажба. Защото просто 

ще бъде некоректно ако сложим един план от приходи, от продажби близо 3 

мил. лв., когато това няма да се случи. 

 Искам да кажа две думи за законосъобразността на материала, който 

ни е предложен. Гледа се в много комисии, който каквото искаше да каже, 
би трябвало да го е казал там наистина. Ние трябва сега ясно да изразим 

нашето становище, законосъобразно ли е съставен този материал или няма 
някъде пропуснати решения, които са изискуеми по нормативната уредба за 
2010г. Откровено Ви казвам четири промени има, които бяха задължителни 

да бъдат съблюдавани в бюджетите за 2010г. и те са съобразени. Съвсем 

спокойно мога да кажа, че от гледна точка на промяна на нормативната 
уредба бюджета е законосъобразен относно новите неща, които са 
включени в Закона за държавния бюджет за 2010г. Истина е обаче, че този 

бюджет и предходния и още следващите, които да речем за 2011г.и т.н. ще 
имат резерви. Но резервите никога не трябва да се планират на 100%. Къде 
са резервите в този бюджет и ролята тук няма да бъде само на Общинската 
администрация тя е на всеки един от нас. Има резерви в приходната част. За 
пръв път Общината, не само Разград, всички общини получиха правото на 
публични изпълнители. Значи ние тук можем да очакваме някакво 

допълнително увеличение или доближаване на реалното изпълняване към 

облога на съответните приходоизточници. Чухме Община Пловдив, 
Общински съвет Пловдив взе решение дори не събраните данъци и такси да 
се отдържат от заплатите на заетите в бюджетните сфери, защото в другите 
няма как да стане. Такива крупни мерки се взимат и в другите общини, за да 
може наистина да подкрепим тук Общинската администрация и 

събираемостта да достигне максималните си размери. Можем да 
преразгледаме текущо и през годината, някои от цените на услугите. 
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 По отношение на разходната част наистина има резерви по 

оптимизация на бюджетните структури. Това е казано и в приоритетите, 
казано е  и в проекта за решение, това ще стои на вниманието не само на 
администрацията, но и на нас. Не можем без обаче една ефективна оценка 
на потребността на съответните бюджетни структури, било то УП-та, чисто 

бюджетни звена и т.н. да се предприема едно такова механично намаление 
на персонала, да речем с 15% или просто да закрием някоя бюджетна 
структура. Тези действия трябва да се предприемат на база наистина  
анализи на  ефективността и необходимостта от тези услуги. Делегиране на 
правомощия на по-ниски равнища, аз се радвам, че в приоритетите е 
заложено да продължим с поетапното въвеждане на системата на 
делегираните бюджети в детските градини. Това наистина ще даде своите 
резултати и надявам се, че през 2010г. ще се случи. Липсва нещо което би 

могло да се включи в антикризисните мерки, които вероятно ще продължат 
и препоръчвам да бъдат актуализирани за 2010г. Това са механизмите за 
публично - частно партньорство. Това е възможност, която дава резултати и 

Община Разград беше една от първите, която въведе и прие програма за 
публично - частно партньорство, мисля че тук не трябва да има 
отстъпление. 
 Уважаеми колеги, нега да има нашите изказвания привкус 
политически, това е политически орган, бюджета е най-яркия политически 

документ в управлението на една Община. Но нека, когато си играем с 
цифрите да казваме нещата точно така като са, за да не обиждаме нито 

хората ,които са положили усилия да разработят този материал, да ни 

предоставят. И тук искам да благодаря на д-р Карагьозова, която оценява 
това което се прави в Общинска администрация Разград, защото наистина 
материала е толкова обемен, че дава възможност за всякакъв вид 

интерпретации, но нека да го четем с уважение към тези които са го 

разработили и с уважение към тези, които ще се възползват от 
разпределението на бюджета. Но ние ще имаме правото и на полугодието, 

така както и през цялата година да правим разумни промени по бюджета, 
така че максимално и ефективно да използваме ограничените публични 

ресурси на Община Разград. Но да слагаме етикет, как беше казано тук, че 
„Бюджета е живот на заем”, просто мисля, че не коректно такава оценка да 
се дава, защото този бюджет е консервативен, но в никакъв случай няма 
такива рискове. Рисковете са много по-малко отколкото възможностите за 
подобряването му чрез използване на тези резерви на които исках да обърна 
внимание. Благодаря. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-жо Ангелова. Други колеги има ли, които искат да 
вземат думата. Г-жо Дякова заповядайте. 
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 Г-жа Кина Дякова- Зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател,  

 Уважаеми госпожи и господа Общински съветници,  

Предвид направеното предложение, което ще бъде подложено на гласуване 
от д-р Карагьозова искам да внеса допълнително информация за средствата, 
които се предвиждат в бюджета за лечение. Те наистина са малко и 

потребностите на една голяма част от жителите на нашата Община са много 

големи в това направление, но и това, което се предлага да се смъкне прага 
на една от тези отпуснати средства за лечение до 100 лв. според мен не е 
най-рационалното. Защото 500 лв. максималния размер през годината са 
отпускани само за неотложни такива медицински интервенции, които са 
свързани с много сериозни оперативни действия или други скъпоструващи 

и не се реинвестират от касата. Само ще Ви дам пример, че от 103 

подпомогнати лица, само на 13 лица са отпуснати 500 лв. максималния 
размер, което означава, че сме се съобразили с този критерий. Това за 
сведение, за да знаете как се процедира. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-жа Дякова. Други желаещи? Заповядайте г-н Милев. 
 

 Г-н Миле Милев – ПП ”БСП” 

 Благодаря г-н Председател. 

 Уважаеми колеги, каквото съм имал да предлагам във връзка с 
бюджета за 2010г. аз съм го направил в съответните комисии. Тук чухме три 

декларации с така политически уклони и не заради политическите 
декларации а заради това, че във тях се съдържаха някои неточности, аз 
заради това вземам думата. Г-н Божинел Христов каза термина 
„консуматорски структури”, какво значи това и трябва да имаме смелостта 
тук да изказваме нещата до край. Иначе става набеждаване. Завоалирано, 

той спомена някои инвестиции, които се предвижда да се правят например 

там като косачки, Бобкета, и т.н., предполагам, че става въпрос за някои от 
общинските предприятия. Абсолютно задължително е да се правят 
инвестиции, включително и за този Бобкет, не е боб кат на английски нали е 
Бобкет, това е едно от стоте най-продаваеми изделия на САЩ в света. 
Изключително ценна машинка. Много скъпа, но изключително ценна. Ако 

се натовари така, като аз предполагам ,че този, който предлага закупуването 

и е преценил много добре ефективността по отношение на използването и, 

тя ще допринесе много. Само почистването на коритото на Лома да 
направим с нея, това може да стане за 2, 3 дни. Виждате по телевизията 
дават Бобкети чистят пътища от сняг. Изключително ценна машинка, нека 
да оставим, скъпа е наистина, аз имам съмнения дали можем да удържим да 
я купим, но мека дадем отворена вратичка, да оставим на общинската 
администрация и на съответното предприятие, за да направят тази 
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инвестиция. 10г. да я ползваме, това са 18 000лв. на година, извинявайте за 
една община 18 000лв на година в рамките на амортизационните отчислени 

са нищо. 

 Тук чухме, че разходите за командировки трябва да се нулират, 
разходите за командировки в чужбина, предлага д-р Карагьозова., а освен 

това разходите за обучение да станат от 20 на 5 000 лв. Сигурно баща и е 
похарчил много повече от 20 000 лв., за да стане лекар, ние чухме че има и 

други дипломи. Ние говорим за обучение на кадри в Общината. За какво 

говорим колеги. Трябва да се пътува, трябва да се правят контакти, без 
пътувания, без срещи, без отиване в чужбина, извинявайте нищо не може да 
се направи. 10 000 лв. за пътувания в чужбина са нищо. Това е Община, 
нека да не сме сиромахомили. Още повече тя казва да защитим гражданите, 
ако с това защитаваме гражданите, здраве му кажи. Предлага тия 25 000лв. 
да отидат по селата. Вижте какво е увеличението, вижте на Дянково, 

Ясеновец с 35% са увеличени сумите от бюджета за тази година. Нека да 
бъдем реалисти и да говорим нещата едно към едно. Да защитим 

гражданите. От кого да ги защитим? От Кмета ли? Същите тези граждани са 
го избрали. Извинявайте можем да си говорим до утре тук за политика, но 

нека да сме реалисти. Хората, които се изказаха тук са от реалния сектор и 

Божинел Христов и Иво Димитров и г-н Обрешков включително и д-р 

Карагьозова и аз се изненадвам, че се правят такива декларации. Разликата 
между реалния сектор и управлението на една Община е това, че в реалния 
сектор се правят пари а в Общината се харчат. Това е задължението, затова 
сме ги избрали. Как да увеличим събираемостта г-н Димитров като не 
залагате политика по целите. Сигурно сте сертифициран по ISO 9001 – 2008 

там ако направите една такава декларация ще Ви скъсат. Кажете с колко да 
увеличим събираемостта. И другото, вече слушам го за кой ли път казвате, 
че не се споменават лихвите а Вие ги цитирате. Значи ги има в отчета. 
Лихвите по кредитите. Този заем вече ни поникна на главите. Вие 
представяте ли си ако не бяхме направили ремонта на пътищата сега града в 
какво състояние щеше да бъде? И знаете ли вече го казвам сигурно за пети 

път тогава взехме кредита при 3,06% лихва. Г-н Димитров сега и за 10% не 
можете да го вземете. Какво ще ни струва, а сигурно щеше да се наложи 

миналата година или тази година, или да вървим по ями по пътищата и то в 
центъра или да вземем кредита и да утежним Общината. Аз си мисля, че 
така както е структуриран и направен бюджета отговаря на възможностите. 
Наистина той не е креативен, не може и да бъде, защото виждате какви са 
субсидиите от държавния бюджет,  в държавните дейности, с колко са 
намалели, а виждате, че това което ни се предлага от общинските приходи е 
съпоставимо с това, което сме отчели през миналата година. Направено е 
всичко възможно, за да имаме един сносен бюджет, сносен разбира се 
съобразно възможностите. Направено е, вероятно ще чуем, дано се приемат 
следващите докладни записки доколкото е възможно да се подпомогне и 



 86

местния бизнес и несправедливи са упреците, включително и за зоната 
бизнес парка и останалите неща. Аз ще гласувам, ще подкрепя бюджета, 
защото виждам, че той е единствено реалния. Благодаря.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Милев. Други желаещи? 

 Колеги прекратявам процедурата по предложения, мнения, 
преминаваме към гласуване. Към момента имаме единственото писмено 

предложение от д-р Карагьозова. Ще Ви зачета първото предложение: 
 Средствата от Приложение №3.1 в БЗ – 1.1 в раздел издръжка – 

разходи за командировка и квалификация да се променят от 20 000 лв. 

на 5 000лв.; Разходи за командировки в чужбина от 10 000лв. на 0лв. 

 Разликата от 25 000лв.да се прехвърли в приложение №9 графа 

„Други дейности по икономиката” и да бъдат разпределени според броя 

на населението. 

 Моля гласувайте. 
 

С 8 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 17  не се приема 

това  предложение  

 

 Преминаваме към следващо предложение: На стр.15 от Решението т. 

11.2 за отпускане на средства за лечение 15 000лв. „Средствата за всяка 

помощ да са до 500 лв.” да се замести с цифрата и думата „до 100лв.”  

 Моля гласувайте.  
 

С 9 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 19  не се приема 

това  предложение  

 

Преминаваме към гласуване на третото предложение: На стр.16 от 

Решението в т. 18. след „бюджетната 2010г” да се допълни „след 

Решение на Общински съвет”. 

 Моля гласувайте. 
 

С 9 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 19  не се приема 

това  предложение  

  

   Поради липса на други предложения поставям на гласуване в цялост 
докладната записка на г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград, 

касаеща приемане на уточнения план и отчета за 2009 год. и   проекта за  
бюджет на  Община Разград за 2010 год. 

Моля гласувайте. Решението изисква и нашето поименно гласуване. 
 Моля гласувайте. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентина Маркова Френкева не участва   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов   + 

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +  + 

17. Наско Стоилов Анастасов    

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков  +  

20. Пейчо Добрев Георгиев Отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов   + 

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова   + 

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова   + 

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

/На записа гласувалите общински съветници с ”въздържал се” са 6, а 

секретаря на сесията обявява 7, като посочва, че г-н Музаффер Мустан е 

гласувал един път със „ЗА” и втори път „въздържал се”. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 
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№ 606 

 
 Съгласно разпоредбите на чл.30, ал.1 и чл.22 от Закона за общинските 

бюджети /ЗОБ/ и чл.9 от Закона за общинския дълг /ЗОД/, Общинският съвет 

разглежда и приема годишен отчет за изпълнението на бюджета, като част от него 

съставлява и годишен отчет за състоянието на общинския дълг. 

 В съответствие с изискванията на чл.12 от ЗОБ, Общинският съвет приема 

общинския бюджет за съответната година. 

 Предложени са годишен отчет на бюджет 2009 и бюджет 2010 г., приложени 

към настоящето решение. 

 Същите са изготвени съобразно процедурата, регламентирана с чл.11, ал.6, 

чл.30, ал.4 от ЗОБ, чл.15 и чл.41 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за 

съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда 

за поемането на общинския дълг, за което ще бъде приложен Протокол от 

публичното обсъждане от 20.01.2010 г. и обява, публикувана във вестниците 

“ЕКИП 7, бр.5/13.01.2010 г., “Гледища”, бр.4/13.01.2010 г. и “Лудогорски вестник”, 

бр.4/13.01.2010 г. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1 т.6 и чл.52, ал.1 от 

ЗМСМА, чл.11, ал.7, чл.12, чл.27 и чл.30, ал.1 от ЗОБ, чл.9 от ЗОД, във връзка с 

разпоредбите на Закона за държавния бюджет на Република България за 2010 г., 

чл.17 и чл.43, ал.1 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за съставянето, 

изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда за поемането 

на общински дълг, Общински съвет – Разград, след поименно гласуване с 22 гласа 

„ЗА”, „против”-2 ,”въздържали се”- 7, 

 

Р Е Ш И: 

 
1. Приема уточненият годишен план на бюджета за 2009 г. по прихода и 

разхода, по функции и дейности, както следва: 

            1.1. По прихода                                     38 450 882 лв. 

/разпределени по параграфи съгласно Приложение № 2/ 

             1.2. По разхода                                     38  450 882 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи в Прил. № 3/ 

2. Приема отчета за изпълнение на бюджета за 2009 г., както следва: 

  2.1. По прихода                           32 836 580 лв. 

/разпределени по параграфи съгласно Приложение № 2/ 

    2.2. По разхода                           31 249 917 лв. 

 /разпределени по функции, дейности и видове разходи, в т.ч. и целеви средства в 

Прил.№ 3/ 

            2.2.1. Остатък в края на периода                                    1 586 663  лв. 

/разпределен за ДД и ОД съгласно Приложение № 2.1./ 

3.Приема уточненият годишен план и отчета за изпълнение  на фонд 

“Приватизация” – Приложение № 6 и отчета за извънбюджетните сметки –

Приложение № 11; 

4. Приема отчета на общинските предприятия   – Прил. №№ 7.1.÷÷÷÷7.3./ 

5.Приема годишният доклад по дълга към 31.12.2009 г. и план 2009 г.  

/Прил.№ 5/; 

6. Приема  отчета за финансиране на капиталовите разходи през 2009 г. / 

прил. № 4/ 

7. Приема отчета за лимитирани разходи: 
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        7.1. Представителни разходи на кмета на общината          6 594 лв. 

7.2. Командировъчни разходи на кмета на общината        4 151 лв. 

/в т.ч. в страната – 1 710 лв. и в чужбина –2 440 лв./ 

 8. Приема плана по бюджета за 2010 г. както следва: 

 8.1. По прихода                               30 698 013 лв. 

/разпределени по  видове приходоизточници /”държавни трансфери” и “собствени 

приходи”/ съгласно Приложение № 2/, в т.ч. 

 8.1.1. Приходи за делегирани “държавни дейности”   17 524 912 лв. 

                  8.1.1.1. Обща субсидия                              15 450 340 лв. 

 8.1.1.2.Балансиране(Пр.ост.от 2009г.и общ.приходи)     2 074 572 лв.   

          8.1.1.2.1.Преходен остатък от 2009 г.                                 1 494 907 лв.   

          8.1.1.2.2.Дофинансиране с общ.приходи                              579 665 лв.  

/в т.ч. преотстъпени собствени приходи от звената, работещи по системата на 

“делегирани бюджети” в приход на бюджетите им – 179 554 лв./ 

           8.1.2.  Приходи за “общински” дейности      13 173 101 лв. 

        8.1.2.1. Данъчни приходи                                        2 600 000 лв. 

  8.1.2.2. Неданъчни приходи                     8 790 026 лв. 

                         8.1.2.3. Обща изравнителна субсидия                              1 877 200 лв. 

8.1.2.4. За зимно поддържане и снегопочистване 

                         на общ.пътища                                                           108 600 лв. 

  8.1.2.5. Целева субсидия за капиталови разходи               432 600 лв. 

  8.1.2.6. Възстановен SGЕКСПРЕСБАНК                          -828 000 лв. 

           8.1.2.7. Възстановен временен безлихвен заем                  685 000 лв. 

           8.1.2.8. Лизингова вноска за автомобил                               -4 416 лв. 

           8.1.2.9. Балансиране 2010 г.                                                 -487 909 лв. 

           8.1.2.9.1.Преходен остатък от 2009 г.                                    91 756 лв.   

           8.1.2.9.2.Дофинансиране  на ДД с общ.приходи              -579 665 лв.   

/в т.ч. преотстъпени собствени приходи от учебни заведения, работещи по 

системата на “делегирани бюджети”  в приход на бюджетите им -  179 554 лв./ 

         8.1.3 Приема разпределението на преходния остатък    1 586 663 лв. 

 /разпределен за ДД и ОД съгласно Приложение № 2.1./  

8.2. По разхода                                        30 698 013 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи в Прил. № 3/,  в т.ч. 

-   за “държавни” дейности                                               15 450  340 лв.              

/в т.ч. целеви остатъци от 2009 год.   / 

 -    за “дофинансиране на държавни д-ти”                              2 074 572 лв. 

 -    за  “общински” дейности                                    13 173 101 лв. 

8.2.1. Разчет за финансиране на капиталовите разходи – Прил. № 8; 

            8.2.2.Определя  резервиран  бюджетен кредит  по  ф-я  09  в  размер  на 60 000 

лв.              

        8.2.3. Приема план –сметка на извънбюджетния ф. “Приватизация” – Прил. № 

6; 

             8.2.4. Приема плана за 2010 год. по финансовите сметки на:  

ОП”Ученическо столово хранене и почивно дело” /Прил. № 7.1./, на 

ОП”Разградлес”  /Прил.№ 7.2./ и ОП “Паркстрой” /Прил.№ 7.3./; 

             8.2.5. Приема обема на бюджета по кметства,  Приложение № 9; 

            9.1.Определя численост и месечен размер на средствата за възнаграждения 

на бюджетните звена съгласно приложение №12 

            9.2 Определя  178  щатни бройки численост на персонала в общинската 

администрация, в т.ч.: 
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                9.2.1. 140 щатни бройки със средства за заплати по § 01 в размер на 1 263 

000 лв. за сметка на трансфера по единния разходен стандарт, в т.ч. за кмет на 

община и  27 бр. в кметства / 19 кметове, 2 кметски наместници и 6 специалисти/ 

                9.2.2. 38 дофинансирани щатни бройки със средства за заплати по § 01 в 

размер на 239 160 лв. за сметка на общински приходи, в т.ч. за кметства – 14 бр. 

               10.Дава съгласие второстепенните разпоредители с кредити –Регионална 

библиотека и Исторически музей да преминат на делегирани бюджети, като им 

преотстъпват собствени приходи в размер на  14,5 х.лв., съответно 10 000 лв. на 

Исторически музей и 4 500 лв. на Регионална библиотека.   

                11. Приема разчета за някои целеви разходи:  

     11.1. За представителни разходи  – 10 х.лв.; 

     11.2. За отпускане на помощи за лечение – 15 х.лв. /Отпускането на 

средствата става със заповед на кмета  за всеки конкретен случай. Средствата за 

всяка помощ са  до 500 лв.  срещу представени медицински документи за  

неотложно лечение и мотивирана невъзможност за осигуряването му./ 

     11.3. За помощи за погребение на починали граждани  10 х.лв.,  както 

следва: 

     11.3.1.За служебно погребение на починали жители на общината – без 
близки и роднини, бездомни, безпризорни, настанени в заведения за социални 

услуги без доходи  се заплаща по 210лв. за всеки случай. 

     11.3.2. Еднократна помощ в размер на  150 лв. за семейства на починал 

жител на общината регистриран в службата за социално подпомагане и за ветерани 

от войните. 

           12. Приема следните лимити за разходи: 

     12.1. Социално-битовите разходи на заетия  персонал по трудови 

правоотношения в бюджетните звена – в размер на 3% от  начислените трудови 

възнаграждения; 

                12.2. Второстепенните ръководители на бюджетни звена, включително и 

тия на делегирани бюджети определят  със заповед размера на средствата за 

работно облекло в рамките на бюджета си. 

                12.3. Приема максимален размер на дълга ,който може да бъде поет през 
2010 г. в размер на  3 129 586 лв 

  

     12.4. Определя разходи за отличия и награди, както следва: 

                     12.4.1. Определя индивидуална парична награда в размер на една 

минимална работна заплата  при връчване на следните награди.: 

         - почетен гражданин на град Разград; 

         - почетен знак „За принос към местното самоуправление”; 

         - награда  “Никола Икономов”; 

         - награда “Акад.Анание Явашов”; 

- награда “Отличник на випуска”; 

- награда”Златен пегас” 

- награда за поетично творчество на името на “Станка Николица –

Спасо Еленина 

-Награда за “Европейски принос в развитието на младежките общности 

в Община Разград” 

                     12.4.2. Определя  колективна парична награда в размер на три 

мин.р.з.за наградите по т.12.4.1  

                     12.4.3 Наградите по т.12.4.1. и т. 12.4.2 се осигуряват за сметка на 

резервираният кредит по т.8.2.2. 
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 13.Утвърждава списък с длъжностите, които имат право на транспортни 

разходи /Приложение № 10/; 

     13.1. Упълномощава кмета да утвърди поименен списък на лицата по т.13. 

Размерът на средствата е в рамките на 85% от действителните  разходи за 

транспорт до работното място и в работното време, както и начина на отчитане и 

контрол на разхода;   

            14. Възлага на кмета на общината да разпредели и утвърди средствата по 

бюджета по пълна бюджетна класификация, по тримесечия, по месеци и по 

второстеп. разпоредители в рамките на приетия обем на бюджета по функции и 

дейности /по Прил.№ 3/;  

                 14.1. Бюджетът в дейност “Общообразователни училища” и „ЦДГ” се 

разпределя  по училища от комисия, назначена със заповед на кмета на общината и 

се утвърждава от кмета на общината. 

                 14.2. Приходите от услуги и управление на собственост по Наредби №№ 2 

и 14 на Общински съвет от учебните заведения и културните институти  по 

системата на делегираните бюджети се преотстъпват в приход по бюджетите им и 

се планират и отчитат като „дофинансиране”. 

                 14.3. Средствата по бюджета на общината за читалищна дейност се 

разпределят от комисия, определена със заповед на кмета на общината. 

            15. Дава съгласие възникналият временен недостиг на бюджетни средства за 

“местни” дейности да се покрива текущо с временни безлихвени заеми от 

набирателни и извънбюджетни сметки и фондове на общината. 

            16.Дава съгласие временният недостиг на средства  по извънбюджетни 

сметки за финансиране на проекти по оперативни програми да се покрива от 

временни безлихвени заеми от бюджетни ,извънбюджетни и набирателни сметки до 

възстановяването им от управляващия орган.. 

            17. Възлага на кмета на общината: 

       17.1. Да определи конкретните права и задължения на второстепенните и 

третостепенните разпоредители с бюджета; 

       17.2. Да ограничава или спира финансиране на дейности и бюджетни  

звена при нарушаване на бюджетната и финансова дисциплина , Системата за 

финансово управление и контрол и Системата по качество по  ISO 9001/2000; 

      17.3. Да променя общинският бюджет с размера на постъпилите и 

разходвани средства от дарения и спонсорства в съответствие с волята на 

дарителите и спонсорите; 

  18. При спазване на общия размер на бюджета и разделението му на 

“държавни” и “общински” дейности,  предоставя  следните правомощия на кмета 

на общината за бюджетната 2010 г.:  

       18.1. Да изменя размерът на бюджетните кредити  за различните видове 

разходи в обема на общите разходи  на една бюджетна дейност , без средствата за 

заплати и осигурителни вноски в частта за делегираните от държавата дейности; 

       18.2. Да прехвърля бюджетни кредити   за различни видове разходи в една 

дейност или от една дейност в друга в границите на една бюджетна група, без да 

изменя общия й размер в частта за местните дейности. 

       18.3. Да разпределя резервния бюджетен кредит определен за неотложни и 

непредвидими разходи по т.8.2.2;  

       18.4. Да кандидатства за средства от Европейските и национални фондове 

както и от определените със ЗДБРБ за 2010 г. източници за съфинансиране на 

общински програми и проекти; 
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            19. Разходването на бюджетните средства /без целевите средства/ се 

осъществява при съблюдаване на следните приоритети: 

      19.1.Разходите за “държавните” дейности се извършват до размера на 

предоставените трансфери и се използват по предназначение,  като разходите за 

трудови възнаграждения и стипендии са приоритетни. 

      19.2. Постъпилите собствени приходи се разходват при следната 

поредност: за трудови плащания; за покриване на просрочените задължения от 

минали години в размер на 201 840 лв., за разходи свързани с дейности, за които се 

събират такси; за хранителни продукти; неотложни сезонни разходи /горива, ел. 

енергия, отопление, вода и неотложни текущи ремонти/. 

             20. Текущото финансиране за делегираните държавни дейности се извършва 

в рамките на постъпилите  държавни трансфери, а за общинските дейности - до 

размера на постъпилите  средства за местни дейности. 

/Бюджет 2010 г. с всички Приложения е приложен към Протокола/. 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, да ни бъде честит новия бюджет за 2010 г. Да пожелаем 

неговото успешно реализиране през 2010г. Са се сбъднат пророчествата на 
Божинел Христов приходите в местната хазна да бъдат повече и повече 
улици да бъдат асфалтирани. Колеги имате думата за отрицателен вот. 
Заповядайте г-н Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

 Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

  Уважаеми колеги аз ще бъда този път наистина кратък. Няма нужда да 
включвате хронометрите. Аз не гласувах за бюджет, за който за 
фонтанчетата в Разград са отделени 19 000лв. Това са с 4 000лв. повече 
отколкото за пенсионерските клубове, всички. 15 000лв. за пенсионерите и  

20 900 за зоопаркове в Разград. Отделно за знамена, звания и сувенири 

26 000лв. При приемане на предишния бюджет г-н Кмете аз Ви подарих 

един колан, с който да затегнете не ефективните разходи на Общината. 
Явно не схванахте символиката и разпуснахте финансовата дисциплина. 
Сега всички берем горчивите плодове на тази политика. Дълго се чудих и се 
двоумих какъв подарък заслужава изпълнението на бюджета и едно малко 

смокиново листо, за да не се вижда колко е гол и опоскан ще свърши работа 
или на Вас да Ви подаря арфа, удобно седнал в кметския стол като 

„херострат” така да свирите, любувайки се на финансовия пожар. Обаче, 
както винаги най-простото решение е и най-правилното. Затова ще Ви 

подаря пожарогасител и ако не смеете да се справите с финансовия пожар 

трябва да дойде някой наистина пожарникар, който да управи Община 
Разград.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Заповядайте г-н Обрешков. 
 

Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 
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  В обяснение на своя вот искам да кажа, че бюджета в този вид изобщо 

не отговаря на моите очаквания, като финансова рамка, визия и насоки за 
развитие на Общината. Поради тази причина аз гласувах против. Към 

отправените обвинения към мен за това, че липсват конкретни предложения, 
бюджета е тотално разминаване с вижданията ми как трябва да изглежда 
той и поради това не намерих за нужно да отправя конкретни предложения 
по него. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Обрешков. 
 

Обявявам 15 минути почивка, колеги. 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

СТАТИЯ 8 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, продължаваме нашата работа. 
 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

Относно: Приемане от Общински съвет – Разград на Програма за 

международното партньорство и сътрудничество на Община Разград 

през 2010 г.  

 

Г-н Бояджиев, имате думата. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа, 
Всяка година в началото на годината приемаме такава програма за 

международното партньорство и сътрудничество на Община Разград. Това е 
една рамка тя не е закована нито с конкретни дати, защото в нея на практика 
са посочени потенциалните възможности, защото за осъществяване на 
контакти с побратимени градове, които са елемент на договаряне и 

конкретизация в хода на самата година. То е свързано или с побратимени 

празници на побратимените или с конкретни мероприятия, които се 
организират от тяхна страна, дали се организира, защото не винаги. От тази 

гледна точка това, което го предлагам на Вашето внимание то на практика 
фиксира дейностите, по които ние до този момент сме си партнирали, 

съответно партньорите с които сме работили от побратимените, останалото 

е въпрос на детайлизация през годината и Ви предлагам да я приемете. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество ще помоля нейния председател да ни 

запознае с решението на комисията 
 

Г-н Ивайло Ганев – Председател на ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми колеги Общински съветници, 

На 20 януари на редовно заседание на комисията по евроинтеграция и 

международно сътрудничество бе разгледана настоящата докладна записка 
като към точка втора по предложения на членове от комисията бе добавено 

в Решението да се включи след текста „Председател на Общински съвет 
Разград” се вмъква текста „Председателя на ПК по европейска 

интеграция и международно сътрудничество и Председателите на 

групи Общински съветници”, да участват в изпълнението на програмата. 
Докладната записка бе подкрепена от комисията с 4 гласа „ЗА”, без 
„против” и 3 - „въздържали се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, имате думата за въпроси към г-н Бояджиев, като вносител. Не 
виждам. Прекратявам процедурата по въпроси. Преминаваме към мнения, 
разисквания, предложения колеги. Заповядайте г-н Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „” 

Аз искам да изкоментирам има ли такава възможност при подготовка 
на групите за посещение в съответните градове да бъдат включени 

представители на бизнеса. Много отдавна, така както следя информацията 
не са включвани представители на бизнеса а това е един от методите за 
технико - икономическо сътрудничество. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Съвсем основателен и резонен е въпроса, който поставяш. Той е бил 

предмет на разговори и като сме ходили във всеки един от побратимените, 
или като са идвали тук в Разград. Обикновено когато има представители на 
бизнеса правени са такива възможни срещи  в по предходни години. То 

трябва да става и с участието на специализирани, както при нас е 
търговската палата. Със съответни такива реципрочни организации, които 

са от другата страна и обикновено това което се поставя в такива случаи 

бизнеса си поема разноските, защото не може да пътува на бюджета на 
издръжката. Последния път много сериозно го коментирахме във 
Витенберге, той Пейчо Георгиев беше в групата миналата година. Там за 
съжаление  е бедно градче. То няма там бизнес. Има един вагоноремонтен 
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локомотивен завод и три четири малки манифактурни предприятия. И се 
губи елемента. Коментирахме го в Шалон ан Шампан, там пък спецификата 
е изключително селскостопанска насоченост. Там е лицензирания  
винопроизводителен район за шампанското, Реймска област и Областта 
Шампания, където е Шалон ан Шампан. С руснаци сме говорили, оказва се, 
че няма в момента такива условия за развитие на бизнес между България и 

Русия от гледна точка на двойно обмитяване и пропада интереса. Но е 
възможно по няколко човека да бъдат включвани от бизнеса. Няма пречка. 
Стига да има интерес от самия бизнес. И той да проявява интерес за това 
нещо. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Аз мисля, че има предприятия, има заводи в Дружба, може да намери 

място. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ще говорим, ще ги поканим да видим какви са им интересите. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

В „Орел” мисля има завод за производство на тежки грейдери, така че 
може да се потърси. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Може да. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други колеги желаещи да вземат думата по тази 

докладна записка. Не виждам. Колеги прекратявам разискванията. 
Извинявайте г-н Димитров. Ще ми бъде вече закон първо в ляво, център и 

тогава. 
 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

 Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Г-н Кмете, Витенберге може да няма индустрия , но това е люлката на 
протестантството в целия свят. Мартин Лутър на катедралата във 
Витенберге заковавал въпросните тезиси на протестантството. В Разград 

има една много голяма протестантска общност и аз Ви моля при следващото 

посещение да поканим от тази общност хора, за които ще бъде и за тях 

полезно и за хората в Разград и за хората във Витенберге едно посещение, 
което да покаже, че Разград също е духовно място. Благодаря ви. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Благодаря Ви и аз. Колеги последно питам има ли. Няма. Прекратявам 

процедурата по предложения и мнения. Преминаваме към гласуване. Моля 
гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 
 

РЕШЕНИЕ 

 № 607 

 

Съгласно изискванията на чл.93 от Правилника за организация и 

дейността на Общински съвет – Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация е изготвена и 

представена Програма за международно партньорство и 

сътрудничество на Община Разград през 2010 г. – Приложение № 1. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.12 от 

ЗМСМА и чл.93 от Правилника за организация и дейността на 

Общински съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация, Общински съвет - Разград , с 26 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 5, 

 

РЕШИ: 

 

1/ Утвърждава Програмата за международно партньорство и 

сътрудничество на Община Разград през 2010 г. – Приложение № 1. 

 2/ Възлага на Кмета на Община Разград, Председателя на 

Общински съвет – Разград, председателя на ПК по евроинтеграция и 

международно сътрудничество и председателите на групи Общински 

съветници да определят групи по изпълнение на утвърдената Програма 

за международно партньорство и сътрудничество на Община Разград 

през 2010 г., както и техния състав.  

3/ Настоящото Решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок 

от приемането му.     

  
      Приложение № 1  

 

П Р О Г Р А М А1
 

за международно партньорство и сътрудничество на Община Разград през 2010 г.  

 

№ наименование период      Очаквани резултати  

1. Обмен на работни визити между 

екипите по трансгранично 

сътрудничество от градовете 
Разград (България) и Кълъраш 

(Румъния).   

постоянен  

� Идентифициране на потенциални възможности 

за съвместно кандидатстване с гр. Кълъраш по     

� Оперативна програма за трансгранично    

            сътрудничество „България-Румъния” 2007-2013 г.  

2. Посещение на официална делегация м. януари  � Поддържане на традиционни връзки и търсене на 
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от гр. Орел (Русия) по повод Деня 
на град Разград – 28-ми януари. 

нови възможности за развитието на 
икономическите взаимоотношения между 

градовете 
   

3. Панаир на киселото мляко. 

Фестивал на народните традиции и 

художествените занаяти: 

посещения на групи от чужбина, 
заявили участие; 
посещение на официални делегации 

от побратимените градове.   

м. юли  

� Насърчаване на културния обмен и 

разбирателството между хора от различни 

националности чрез средствата на културата и 

изкуството;  

� Популяризиране на традиционната българска 
култура; 

� Възстановяване на традиционните за района 
занаяти и провокиране интереса на младите хора 
към усвояването на майсторските умения, 
овладяването и съхраняването им.   

4. Посещение на официална делегация 
и състав от гр. Разград (България) в 
гр. Орел (Русия) и участие в 
тържествата по случай празника на 
града.  

м. август  

� Поддържане на традиционните връзки в сферата 
на културата.  

5. Посещение на официална делегация 
от гр. Разград (България) в гр. 

Витенберге( Германия ) 
м. август  

� Поддържане на традиционните 
взаимоотношения.   

6. Обмен на официални делегации с 
побратимените на Разград градове: 
гр. Армаа (Северна Ирландия); 
гр. Витенберге (Германия); 
гр. Авджълар (Турция); 
гр. Сомбатхей( Унгария) ; 
гр. Шалон ан Шампан ( Франция); 
гр. Кълъраш ( Румъния) 

предстои 

уточняване  

� Поддържане на установени партньорски 

взаимоотношения между градовете; 
� Разширяване на съществуващи контакти и 

търсене на нови области на сътрудничество.      

7. Поддържане на активни връзки с 
български посолства и културни 

институти в чужбина. 
постоянен 

� Промоциране на Община Разград.    

8. Установяване на нови контакти с 
международни партньори  . 

постоянен 
� Търсене на нови партньорства.      

 

——————————  
1
 Настоящата програма е отворен документ, който може да бъде променян и допълван в съответствие с възникнали възможности за 

разширяване сферите на действие на съществуващите връзки с побратимените на гр. Разград градове и установяване на нови 

партньорски контакти. 

 

 

СТАТИЯ 9 

 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

 Относно: Одобряване на структура на Общинската  

администрация в Община Разград, считано от 01.01. 2010 г. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев имате думата. 
 



 98

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми дами и господа, както знаете в рамките на този мандат три 

пъти се обсъжда структурата. Първото предложение беше за четирима 
заместник кмета, след това останаха три, след това останаха два. Няма да 
спирам на историята на тези решения. Трудно е Община от нашия ранг да 
работи само с два заместник кметски ресора. То е свързано и с 
оперативност, то е свързано и с организация в дирекциите, поради което 

предлагам на Вашето внимание и паралелно с гласуването на бюджета да се 
гласува и тази структура на Общинската администрация, която да бъде с 
три заместник кметски ресора. В тази структура за  разлика от това, което 

до сега действаше на практика не се правят някакви съществени изменения. 
Закрива се една от дирекциите, които бяха 9. Остават 8 дирекции 

разпределени пропорционално по ресорите и мисля, че при така наложилата 
се вече трайна практика от гледна точка на работата на звената и под 

звената това е един добър вариант за работа на кметската администрация. 
Трудно е с двама заместници, защото това означава, че винаги трябва да 
има на разположение подпис от страна на Кмет или зам. кмет и не дай Боже 
на някой ако му се наложи да се разболее, командировки има непрекъснато 

в страна и основно до административния център, националния в София, 
това просто създава напрежение. В тоя смисъл считам, че предложения 
вариант е удачен, това е в рамките на утвърдената численост, няма нови 

щатни бройки, който на практика да влизат в тази структура, което по 

никакъв начин не утежнява на практика издръжката на Общинската 
администрация, или казвам по - точно не разширява обхвата на хората, 
които са в Общинската администрация. В тоя смисъл моля за Вашето 

решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев. Тази докладна записка беше разгледана в  
ПК по бюджет, финанси и икономическа политика. Ще помоля г-жа 
Ангелова да ни запознае с решението на комисията 
  

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 Докладната беше разгледана на 18 януари, след дискусиите по 

докладната беше подкрепена както следва с 8 гласа „ЗА”, 2 - „против” и 1 -  

„въздържал се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 
Заповядайте г-н Обрешков. 
 

Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

 Уважаеми г-н Председател, 
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 Уважаеми г-н Кмете, 
 Един съвсем конкретен въпрос: Как ще изберете този заместник Кмет 
и ако вече сте го избрали кой е той? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Г-н Обрешков, извинявай как ще ти отговоря, но той е въпрос на 
Кмета и на кметския екип. Така че когато избера и го знача ще разбереш. Не 
се притеснявай ще му дойде времето. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други. Заповядайте г-жо Димитрова. 
 

 Г-жа Радиана Димитрова - ПП „ГЕРБ” 

 Въпроса ми е към Кмета Бояджиев: Как оценява работата на 
администрацията за 2009г., като отлична ли и ако е така, защо променя 
структурата. Значи с настоящата структура работа пак се върши. Това е 
единия ми въпрос. Може би, за да е по-леко на общинските служители, но 

знаете, че на всякъде не е леко. Вторият ми въпрос е: Каква е разликата в 
трудовото възнаграждение на Директор дирекция и зам.-кмет? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Първият въпрос каква е оценката за работата, значи тя оценката на 
служителите си върви по съответен ред. Има система за атестиране. И в тая 
система за атестиране до 30 ноември, мина тази атестация. Аз мисля, че 
хората, които работят в Общинската администрация се представят добре. 
Има такива, които са много по-натоварени има и такива, които са по-малко, 

но който си мисли ще общинската администрация се чуди как да си 

уплътнява времето просто не е наясно какво представлява общинска 
администрация. Там до Вас има колега ваш съветник, който много добре 
знае и може да Ви даде по-подробна информация. Каква е разликата във 
възнагражденията. Значи тя директор на дирекция, г-жо Петрова колко 

беше 750 лв., а 860, но то е свързано с квалификация, трудов стаж дали е 
сега новопостъпил, дали евентуално е преминал през периоди на атестация. 
По закона за държавния служител. Докато зам.- кметовете са в диапазона 
1000 – 1200лв, те са % от кметската заплата. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви.  Колеги други да зададат въпроси. Няма. Прекратяваме 
тази процедура и преминаваме към предложения и мнения. 
Г-н Христов заповядайте. 
 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 
 Благодаря г-н Председател, 
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 Искам най-сериозно да благодаря на г-н Бояджиев, че все пак ми даде 
право да предложа идея за промяна в структурата на Общинската 
администрация и това по-скоро е обосновано от това, че за мен екологията 
няма как да бъде стопанска дейност. Това си е чисто инвестиционна дейност 
и затова аз предлагам: Структурното звено „Околна среда” да премине 

към дирекция „Инвестиционни дейности”, а Дирекция 

„Инвестиционни дейности” с нейните структурни звена /Отдел 

”Инвестиционна политика и строителство”, околна среда/ да премине 

да премине под прякото ръководство на зам. кмета отговарящ за 

Дирекциите „Финансови дейности” и Дирекция „икономическо 

развитие” и  Дирекция „Стопански дейности” заедно с нейните 

структурни звена /обществен ред и охрана, транспорт, земеделие/ да 

премине към ресора на зам. кмета отговарящ за Дирекция „ТСУ и ОС”. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Христов, ако правите предложение ще Ви помоля 
писмено да го направите. Колеги имате думата. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Ако ми позволите. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да разбира се. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Кмета има по закон да предлага структурата на Общинската 
администрация. Аз не можах да разбера за какво ми благодари г-н Христов, 
но, дето съм го слушал доколкото разбрах нещо, но г-н Христов аз съм се 
съобразявал от гледна точка на вътрешни връзки, от гледна точка на 
специалисти, кадри, които работя, взаимовръзка, много са тънки нещата. Не 
е въпрос само на принцип как да бъде изградена структурата и аз ти 

гарантирам, че не само моя приумица а сме го оглеждали от всичките му 

страни с двамата колеги зам. кметове, секретаря на Общинската 
администрация и мисля, че от гледна точка на кадровия потенциал, които в 
момента това е по-доброто решение за работа. Иначе сигурно ако още 5 

човека вземат думата може още 5 варианта да се появят. Но нека доверете 
се все пак на Кмета, човека, който Ви предлага тоя вариант, защото това е 
работещ механизъм, с който аз всеки ден работя. При вече утвърдени 

взаимни връзки, на контакти, хора които работят като специалисти пак ще 
се повторя мисля, че този вариант, който Ви предлагам е възможно най-

добрия. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев. Колеги прекратяваме процедурата по 

предложения и мнения. Преминаваме към гласуване. Единственото 

предложение постъпило към момента, това е от колегата Божинел Христов. 
Те са три. Предлагам ги по реда на тяхното записване:  
 1. Структурното звено „Околна среда” да премине към дирекция 

„Инвестиционни дейности”. 

 

/Г-н Георги Атанасов предлага да се гласуват и трите предложения, 

понеже са взаимносвързани/ 

 

 2. Дирекция „Инвестиционни дейности” с нейните структурни 

звена /Отдел ”Инвестиционна политика и строителство”, околна среда/ 

да премине да премине под прякото ръководство на зам.кмета 

отговарящ за Дирекциите „Финансови дейности” и Дирекция 

„икономическо развитие” 

 3. Дирекция „Стопански дейности” заедно с нейните структурни 

звена /обществен ред и охрана, транспорт, земеделие/ да премине към 

ресора на зам. кмета отговарящ за Дирекция „ТСУ и ОС” 

 Моля гласувайте. 
 

С 5 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 21  не се приема 

предложението. 

 

 Подлагам на гласуване докладната записка по текста, който ни е 
предложен. Моля гласувайте.   
 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

 № 608 

 

С Решение № 120,  по Протокол № 8 от 25.03.2008 г. на Общински 

съвет Разград, изменено с Решение № 164 по Протокол № 9 от 

29.04.2008г. на Общински съвет Разград и с Решение № 236 по 

Протокол № 15 от 30.09.2008г. на Общински съвет Разград е одобрена 

структура на администрацията, състояща се от 2 зам.-кмета, секретар и 

9 дирекции, разпределени съгласно приложение №1 към решението. 

В съответствие с изискванията за численост в структурните звена 

на общинската администрация, съгласно Наредбата за прилагане на 

Единния класификатор на длъжностите в администрацията е 

постъпила Докладна записка от кмета на Община Разград за изменение 

на структурата на общинската администрация. 
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Направено е предложение структурата да включва 3 броя зам.-

кметове, секретар  и 8 броя дирекции. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.2 от 

ЗМСМА и чл. 6  т. 2 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация Мандат 2007 – 2011 г., във връзка с чл.4 от 

Закона за администрацията, чл. 11 и чл. 12 от Наредбата за прилагане 

на Единния класификатор на длъжностите в администрацията, 

Общинският съвет - Разград  с 23 гласа „ЗА”, „против”-6 ,”въздържали 

се”- 2, 
 

Р  Е  Ш  И: 

 

1.Отменя  Структурата на общинската администрация в Община 

Разград в сила от 01.10.2008 г., приета с Решение № 120,  по Протокол 

№ 8 от 25.03.2008 г. на Общински съвет Разград, изменено с Решение № 

164 по Протокол № 9 от 29.04.2008г. на Общински съвет Разград и с 

Решение № 236 по Протокол № 15 от 30.09.2008г. на Общински съвет 

Разград. 

2. Одобрява структура на Общинската администрация в Община 

Разград, считано от 01.01.2010г., състояща се от 3 броя зам. кметове, 

секретар и 8 броя дирекции, разпределени съгласно Приложение № 1. 

3. Възлага на  кмета на Общината да разработи и утвърди 

длъжностно разписание  на общинската администрация, в рамките на 

одобрената от Общински съвет Разград численост на персонала и 

структурата по т.2 от настоящето решение. 

 4. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Димитров 
 

  Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

 Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Уважаеми г-н Бояджиев, 
 Изказването ми е директно към Вас като обяснение на отрицателен 

вот. Винаги съм смятал, че трябва да се поставят големите цели и те да се 
преследват със средствата, които може човек да събере, същото се отнася и 

за Общинската администрация. Преди малко във Вашето изложение за 
съжаление аз разбрах, че Вие търсите на съществуващите хора, на 
съществуващия ресурс как да го направите работещ по-ефективно. Което не 
е най-смислената политика, която трябва да се води според мен. Според мен 

трябваше Вие да направите една добра структура а не тази, която следва 
наличния човешки материал, които в момента Ви е на разположение. 
Направете една структура, която наистина може да реши проблемите на 
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гражданите и на самата Общинска администрация и на Вас като Кмет и 

когато общинския съвет тука я приема. Назначете наистина подходящите 
хора, които могат да свършат работата, с която всички граждани очакват 
Вие да осигурите. Това, което в момента беше прието, както се изразява тук 

съветника Миле Милев „да търсим на хората работа”. Дайте да свършим 

наистина работа. Ако трябва сега ясно е приета е тая, ама внесете една 
смислена и наистина ефективна Общинска администрация, която да ме 
накара и аз да гласувам за Вашето предложение. Благодаря Ви. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Г-н Димитров ако само в твоята глава е безсмислена, това е отделен 

въпрос. И аз ти казах това е визия и модел, който го налага Кмета. След две 
години има Общински избори, кандидатирай се, аз предполагам, че след 

тази изключително сериозна дейност, която вършиш в Общинския съвет 
сигурно ще те подкрепят и прави всичко възможно, както ти го смяташ в 
твоята глава. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Обрешков заповядайте. 
 

 Г-Н Огнян Обрешков – ПП ”ГЕРБ” 

 Аз искам да обясня също моя отрицателен вот. За мен тази нова 
структура реално отразява новите реалности в Общинския съвет и 

предполагам ще видим бъдещата реализация след време.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Чудя се г-н Обрешков не мога да давам оценка за 
външния вид, но къде таите тази злоба към различно мислещите? Благодаря 
Ви. 

 

Г-жа Радиана Димитрова - ПП „ГЕРБ” 

 Г-н Председател, няколко пъти Вие правихте забележка за нелоялно 

отношение към някои от Общинските съветници, за изрази, които не би 

трябвало да употребяват. В момента правите същото. Как считате това 
правилно ли е или не. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря за забележката, продължаваме следваща докладна. Да. 
 

 Г-Н Огнян Обрешков – ПП ”ГЕРБ” 

 Съжалявам аз според мен никакъв обиден коментар към никой не съм 

извършил. 

 



 105

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Извинявам се, че и аз ще се намеся, но Вие ги правите такива 
коментари, които в края на краищата, може да си имате лично Ваше мнение, 
но по този въпрос, по тая проблематика в закона е казано; дали ще бъде 
управляващ, дали ще бъде не управляващо, опозиционно и всякакво 

общество, това е въпрос на визията на Кмета. Закона му го дава. Аз Ви 

благодаря за голямата загриженост,  с така живейте с тази проблематика, но 

правото в случая като институция е мое, не като физическо лице.  
 

СТАТИЯ 10 

 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

Относно: Приемане списък за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2010 година 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев имате думата 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа Общински съветници, 

 Всяка година както знаете съгласно ЗОС и Наредба № 17 се приема 
списъка за разпределението по предназначение на общинските жилища с 
тази докладна записка Ви се дава на практика, тоя списък, който е актуален 

към момента на внасяна на докладната записка и моля за Вашето решение 
относно приемането. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана на комисията по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, г-н Захариев запознайте ни с решението на 
комисията. 
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, 

 Комисията разгледа тази  докладната записка и с 12 „ЗА”,  без 
„против” и   „въздържали се ” подкрепя проекта за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не 
виждам. Прекратяваме тази процедура. Преминаваме към процедура 
обсъждане, предложения, мнения по тази докладна записка. Имате думата. 
Няма. Прекратяваме процедурата по обсъждане и преминаваме процедура 
гласуване. Моля гласувайте. 



 106

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов не участва   

3. Валентина Маркова Френкева не участва   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното                        
 

РЕШЕНИЕ 

 № 609 
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С Решение № 316 по Протокол № 19 от заседание на 27.01.2009 г. 

на Общински съвет Разград е приет Списък за предназначението, броя, 

вида и местонахождението на общинските жилища за 2009 година, 

който включва 200 общински жилища.  

През 2009 г. са прекратени 7 договора с неизрядни наематели. 

Извършени са 11 настанявания на картотекирани за годината 

граждани. Поради ограничения жилищен фонд са преустановени 

продажбите на общински жилища на техните наематели.  

За 2010 година наличният жилищен фонд включва 200 броя 

жилища, за които е изготвен Списък за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2010 година – 

Приложение 1. 

Според предназначението си, в списъка са конкретизирани 

жилищата, както следва: 

- жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни 

нужди; 

- ведомствени жилища; 

- резервни жилища. 

За правилното и целесъобразно използване на общинския 

жилищен фонд, на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА във връзка с 

чл.42, ал.2 от ЗОС и чл.4, ал.1 и ал.2 от Наредба 17 на Общински съвет 

Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 

граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища, 

Общинският съвет – Разград, след поименно гласуване с 27 гласа „ЗА”,  

„против” - няма ,”въздържали се”- няма,  

 

РЕШИ: 

 

1. Приема списък за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2010 година – Приложение 1. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 

приемането му. 
Приложение 1 

 

 С П И С Ъ К 

 

ЗА ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО,  БРОЯ,  ВИДА  И  МЕСТОНАХОЖДЕНИЕТО НА 

ОБЩИНСКИТЕ ЖИЛИЩА ЗА 2010 ГОДИНА 

 

 

 

І. ЖИЛИЩА ЗА НАСТАНЯВАНЕ ПОД НАЕМ НА ГРАЖДАНИ С УСТАНОВЕНИ 

ЖИЛИЩНИ НУЖДИ 

 



 108

местонахождение                                                                        вид                                       

гр. РАЗГРАД 

1.   ж.к.”Орел”, бл.1, вх.А, ап.12             двустаен разширен 

2.   ж.к ”Орел”, бл.1, вх.Б, ап.8                        едностаен   

3.   ж.к.”Орел”, бл.1, вх.Е, ап.20      двустаен    

4.   ж.к.”Орел”, бл.1, вх.Ж, ап.19     двустаен   

5.   ж.к.”Орел”, бл.2, вх.Г, ап.7                         двустаен разширен                    

6.   ж.к.”Орел”, бл.3, вх.В, ап.14     двустаен    

7.   ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Г, ап.24     тристаен                                   

8.   ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Д, ап.18     двустаен   

9.   ж.к.”Орел”, бл.4, вх.Д, ап.11     едностаен   

10. ж.к.”Орел”, бл.6, вх.А, ап.9     тристаен  

11. ж.к “Орел”, бл.6, вх.Б, ап.16     тристаен   

12. ж.к.”Орел”, бл.6, вх.В, ап.19               двустаен  

13. ж.к.”Орел”, бл.6, вх.Е, ап.21     тристаен   

14. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Г, ап.1     двустаен   

15. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.1      двустаен   

16. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.19     двустаен   

17. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.21     двустаен   

18. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Е, ап.21     двустаен   

19. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.Б, ап.2      едностаен    

20. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.Б, ап.14                     едностаен                                  

21. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.Б, ап.23               едностаен                                  

22. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.В, ап.18               двустаен разширен                 

23. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.Б, ап.12                      двустаен                                  

24. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.3                       едностаен     

25. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.12                    двустаен разширен 

26. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.19               едностаен   

27. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.30               едностаен     

28. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Б, ап.2                     едностаен    

29. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.В, ап.17                   едностаен                                  

30. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.2                едностаен    

31. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.10               едностаен    

32. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.22                едностаен  

33. ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, ап.2                едностаен 

34. ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, ап.8                едностаен    

35. ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, ап.17               едностаен 

36. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.А, ап.3                едностаен    

37. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.А, ап.18     едностаен    

38. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Б, ап.5                двустаен    

39. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.В, ап.15               двустаен    

40. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.В, ап.17     двустаен    

41. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Г, ап.3      двустаен    

42. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Г, ап.9      двустаен                                     

43. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Г, ап.18     двустаен    

44. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Д, ап.11     двустаен    

45. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Д, ап.21     тристаен     

46. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.1      тристаен    

47. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.2      едностаен    

48. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.14               едностаен      
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49. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.7     тристаен  

50. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.8     едностаен   

51. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.3      едностаен    

52. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.15     едностаен                                   

53. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.18     едностаен                              

54. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.20     двустаен разширен               

55. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.22    едностаен     

56. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.1                     тристаен                      

57. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.2                двустаен                                      

58. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.10     тристаен     

59. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.В, ап.3                двустаен разширен      

60. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.Д, ап.4                      двустаен    

61. ж.к.”Орел”, бл.15, вх.В, ап.3       двустаен    

62. ж.к.”Орел”, бл.16, вх.Г, ап.11                     едностаен                         

63. ж.к.”Орел”, бл.17, вх.А, ап.9       тристаен   

64. ж.к.”Орел”, бл.17, вх.Е, ап.4     тристаен 

65. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.А, ап.11    двустаен   

66. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.В, ап.13    двустаен    

67. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.Г, ап.2     двустаен   

68. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.Е, ап.16    двустаен  

69. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.В, ап.6     двустаен разширен  

70. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.В, ап.23    двустаен 

71. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.Д, ап.6     двустаен  

72. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.Е, ап.1     двустаен   

73. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.Е, ап.5     двустаен 

74. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.2     двустаен     

75. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.17    двустаен  

76. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.18    тристаен     

77. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.19    двустаен разширен  

78. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.В, ап.2     двустаен 

79. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.Г, ап.18     двустаен 

80. ж.к.”Орел”, бл.22, вх.Б, ап.23    двустаен   

81. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, ап.2     двустаен   

82. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, ап.13    тристаен   

83. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, ап.18    двустаен разширен  

84. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.В, ап.2     двустаен  

85. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Г, ап.20    двустаен  

86. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.8, ап.1     тристаен   

87. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.8, ап.6     двустаен   

88. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.8, ап.14    едностаен  

89. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.А, ап.1     двустаен разширен   

90. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.А, ап.10    едностаен   

91. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Б, ап.6     едностаен   

92. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, ап.1     двустаен    

93. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, ап.10    двустаен   

94. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, ап.14    едностаен   

95. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Д, ап.16    двустаен   

96. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Д, ап.24    двустаен   

97. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Ж, ап.20    двустаен   

98. ж.к.”Орел”, бл.27, вх.Б, ап.1     тристаен   
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99. ж.к.”Орел”, бл.27, вх.Б, ап.8     двустаен                

100.  ж.к.”Орел”, бл.27, вх.Б, ап.16    тристаен   

101.  ж.к.“Орел”, бл.27, вх.В, ап.2                   тристаен                                  

102.  ж.к.“Орел”, бл.27, вх.Г, ап.2                    тристаен                                  

103.  ж.к.”Орел”, бл.28, вх.А, ап.8    двустаен  

104.  ж.к.”Орел”, бл.28, вх.А, ап.16    тристаен                      

105.  ж.к.”Орел”, бл.28, вх.Б, ап.1    тристаен разширен   

106.  ж.к.”Орел”, бл.29, вх.А, ап.4    двустаен разширен  

107.  ж.к.”Орел”, бл.29, вх.В, ап.15    двустаен разширен  

108.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”,  вх.4, ап.6     двустаен  

109.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител” , вх.5, ап.1   двустаен разширен  

110.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”,  вх.5, ап.2   едностаен   

111.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”,  вх.6, ап.2   едностаен 

112.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”,  вх.8, ап.1   двустаен              

113.  бл.”Строител” № 9, ап.7                          едностаен 

114.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев” 46, вх.Г, ап.10                     едностаен    

115.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”, вх.10, ап.6  едностаен   

116.  ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител” № 14, ап.1    двустаен разширен  

117.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”, вх.14, ап.2  едностаен   

118.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”, вх.14, ап.3  едностаен  

119.  ж.к.”Орел”, ул.”Н.Пенев”, бл.”Строител”, вх.14, ап.6   едностаен 

120.  ул.”Св.Климент” 44, ап.49               едностаен  

121.  ул.”Св.Климент” 46, ап.34     едностаен   

122.  ул.”Св.Климент” 48, ап.9     едностаен    

123.  ул.”Св.Климент” 106, вх.А, ап.20     двустаен   

124.  ул.”Св.Климент” 106, вх.Б, ап.8    двустаен    

125.  ул.”Св. Климент” 106, вх.Д, ап.12    двустаен   

126.  ул.”Абритус” 13, вх.В, ап.48    двустаен   

127.  ул.”Абритус” 23, ап.3     едностаен   

128.  ул.”Абритус” 23, ап.26     едностаен   

129.  ул.”Абритус” 23, ап.27     едностаен   

130.  ул.“Абритус” 29, вх.А, ап.7                    едностаен                                  

131.  ул.”Абритус” 29, вх.А, ап.17    двустаен   

132.  бул.”Бели Лом” 58, вх.А, ап.22    едностаен   

133.  ул.”Тимок”, бл.”ОСО”, вх.А, ап.10   едностаен  

134.  ж.к.”Лудогорие”, бл.6, ап.55    тристаен 

135.  ж.к.”Лудогорие”, бл.6, ап.75    тристаен   

136.  ж.к.”Лудогорие”, бл.7, ап.14    едностаен  

137.  бул.”България” № 7, ап.6     едностаен               

138.  бл.”Млади семейства”, вх.Д, ап.119   едностаен   

139.  бл.”Млади семейства”, вх.Д, ап.123   едностаен 

140.  бул.”Априлско въстание” № 23, ап.14   двустаен   

141.  бул.”Априлско въстание” № 23, ап.17          двустаен  

142.  ул.”Дондуков” 3, вх.Б, ап.12    двустаен   

143.  ул.”Перистър” 10, ап.1               двустаен   

144.  ул.”Перистър” 10, ап.2     двустаен   

145.  ул.”Перистър” 10, ап.4     двустаен  

146.  ул.”Перистър” 12, ап.5     двустаен   

147.  ул.”Перистър” 12, ап.6     двустаен   

148.  ул.”Перистър” 14, ап.9     двустаен   
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149.  ул.”Перистър” 14, ап.11     двустаен   

150.  ул.”Перистър” 16, ап.13     двустаен   

151.  ул.”Перистър” 16, ап.14     двустаен   

152.  ул.”Сава Катрафилов”17, ап.1    двустаен разширен  

153.  ул.”Костур”22, бл.1, ап.5     едностаен   

154.  ул.”Костур” 22, бл.1, ап.21     двустаен   

155.  ул.”Костур” 22, бл.1, ап.31     двустаен   

156.  ул.”Костур” 22, бл.1, ап.47     двустаен   

157.  ул.”Костур” 22, бл.1, ап.52     двустаен   

158.  ул.“Костур” 22, бл.1, ап.53                    двустаен                                      

159.  ул.”Костур” 22, бл.1, ап.54               двустаен             

160.  ул.“Кирил и Методий”, ЖБ Б, вх.Б, ап.12   едностаен                     

161.  ул.”Д.Ненов” № 12                къща     

162.  ул.”Връх Св.Никола” № 10      къща     

163.  ул.”Бузлуджа” № 10                 къща     

164.  ул.”Сукнаров” № 4       къща     

165.  ул.”Св. Климент” № 86     къща     

166.  ул.”Св. Климент” № 86, ет.II     къща     

167.  ул.”Тутракан” № 4       къща     

168.  ул.”Марица” № 44       къща     

169.  бул.”Бели Лом” № 51      къща    

170.  ул.”Грънчарска” № 35       къща    

171.  ул.”Хъшове” № 18, ет.І                къща  

172.  ул.”Места” № 15        къща    

173.  ул.”Родопи” № 8        къща    

174.  ул.”Силистра” № 9        къща    

175.  ул.”Силистра” № 11        къща    

176.  ул.”Граф Игнатиев” № 7       къща    

177.  ул.”В.Левски” № 26а       къща    

178.  ул.”Гвардейска” № 8       къща   

179.  ул.”Гвардейска” № 12       къща    

180.  ул.”Гвардейска” № 12а      къща  

181.  ул.”Гвардейска” № 14      къща   

 

    ІІ. ВЕДОМСТВЕНИ ЖИЛИЩА 

 

1. ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Г, ап.15     тристаен 

2. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.В, ап.8     двустаен   

3. ул.”Н.Рилски”, ЕК 6, ап.13     едностаен   

4. ж.к.”Освобождение”, бл.7, ап.22    едностаен   

5. ул.”28-ми януари” № 29, ап.1     двустаен  

6. ул.“28-ми януари” № 29, ап.3                       едностаен                           

7.ул.”Ив.Вазов” № 14, ап.2     двустаен 

8. бул.”Бели Лом” 58, вх.А, ап.19    едностаен  . 

9. ул.”Абритус” 13, вх.В, ап.62     едностаен  

10. ул.”Абритус” 27, ап.27     едностаен 

11.бл.“Нарцис”, вх.Б, ап.25                         двустаен    

12. бл.“Нарцис”, вх.Б, ап.26                            двустаен                                                         

13. бл.”Млади семейства”, вх.Б, ап.57     едностаен 

14. бул.”Апр. въстание” № 23, ап.1                двустаен        
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15. бул.”Апр. въстание” № 23, ап.5    двустаен                          

16. бул.”Апр. въстание” № 23, ап.25    двустаен   

    

 ІII. РЕЗЕРВНИ ЖИЛИЩА 

 

1. ул.”Абритус” 29, вх.А, ап.20     двустаен разширен 

2. бл.”Строител” № 9, ап.3                          едностаен  

3. ул.”Перистър” 16, ап.15     двустаен 

  

СТАТИЯ 11 

 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

Относно: Договор за кредит с ФЛАГ-ЕАД по силата на който 

Община Разград  да поеме общински дълг за реализация                        на   

Проект  „Реконструкция  и  обновяване на  художествена галерия 

„Проф. Илия Петров” и къща –музей „Анание Явашов” в гр. Разград в 

подкрепа на интегрираното  и  устойчиво  градско  развитие”   

финансиран  по  ОП ”Регионално  развитие”. 

 

               

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев имате думата 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа, 
Първо се извинявам за една техническа грешка на 2 стр. в 

мотивационната част първия абзац: след анализиране на потребностите за 
финансова подкрепа, считаме , че е належащ кредитен ресурс в размер пише 
тука 2 мил. , да си го отбележите 2мил. и 500 000лв. Надолу нещата са 
изчистени. Докладната записка е с искане да се тегли такъв кредит във 
връзка с обслужването по Оперативните програми. По Оперативните 
програми, които тази година ще бъдат реализирани няколко от проектите и 

са необходими налични свободни парични средства. Всичкия свободен 

ресурс с Ваше решение, съгласие ние го използваме, но за съжаление 
управляващите органи по Оперативните програми бавят обработката на 
документи. Вместо нормално от 3 до 4 месеца, колкото е по закон 

обикновено тия процедури продължават по 6 понякога и по 7 месеца. Ето в 
момента един нарицателен пример за четвъртокласна пътна мрежа, пътя от 
Разград- Дянково-Побит камък имаме и чакаме плащания от месец юни, 

заявена документация от месец юни. И това създава напрежение, защото 

задължително трябва да направи предварително плащането възложителя в 
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случая  Общината, да мине през одобрението на одобряващият орган и след 

това да се получи трансфера от управляващия орган към Общината. 
С този конкретен паричен ресурс, той е целеви специално за обекта, 

който на практика касае картинната галерия. Описани са условията по които 

да се кандидатства, той е срочен в рамките на една година и дай боже да 
нямаме някакви допълнителни административни протакания от страна на 
оперативния орган. В тоя смисъл моля за Вашето решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги Тази докладна записка е разгледана в две комисии  

Комисията по бюджет, финанси и икономическа политика ще помоля г-жа 
Ангелова да ни запознае с решението. 

 

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

Тази докладна беше разгледана на заседанието на 18 януари след 

обсъждания на предложения вариант на проект за решение той беше 
подкрепен както следва с 10 „ЗА”, без „против”, 2- „въздържали се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Ганев ще ни запознаете ли с решението на ПК по 

европейска интеграция и международно сътрудничество. Няма го. Г-жо 

Раданова ще Ви помоля да погледнете. 
 

/Г-н Ганев влиза/  

 

 Г-н Ивайло Ганев – Председател на ПК 

На 20 януари беше разгледана докладната записка за отпускане на 
оборотен кредит от „ФЛАГ”, с 7 „ЗА”, без „против” и „въздържали се” 

комисията подкрепи докладната записка. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 
Заповядайте г-н Обрешков. 

 

Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми г-н Кмете, 
Един също конкретен въпрос какво наложи промяната в комисията от 

2мил.лв. на 2мил и половина лв. за стойността на дълга. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Обрешков. Заповядайте г-н Бояджиев. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Наложиха го допълнителните разчети, които бяхме направили и 

считаме, че по този начин 2, 5мил. лв. е реална сума, която. Аз мисля,че Ви 

отговорих на този въпрос и на комисията Вие и там го зададохте, там  

отговорих. Нищо ново няма да Ви кажа чухте го и на комисията. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси колеги. Заповядайте г-жо Димитрова. 
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 Аз искам да попитам за срока, тъй като гледам, че проекта трябва да 
бъде финализиран на 16.07.2010г. така ли е? И всъщност защо са 
необходими тези средства за по-голям период. Сега сме 29 януари, в общи 

линии би трябвало за….Благодаря Ви г-н Цонев. 
/Г-н Цонев – зам.-кмет на Община Разград отговаря без микрофон/ 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Г-н Цонев избърза да  отговори. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други колеги желаещи да зададат въпроси. Не виждам. 

Колеги преминаваме към процедура. Г-н Димитров заповядайте. 
 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

 Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Моя въпрос е свързан с това не трябва ли този заем да бъде по закона 
за Общинския дълг и да има процедура за избор от къде ще получим най-

добри услови и от там да го теглим. Защо трябва от ФЛАГ – ЕАД, от едно 

еднолично акционерно дружество да тегли Община Разград заем. Благодаря. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Бояджиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Фонд ФЛАГ е институция, която беше създадена за услуги, за 
обслужване на кредитите на Общините, специално по Оперативните 
програми и от гледна точка на процедури като време за, и технология на 
практика за документация и обслужване е много по-бързо отколкото ако 

трябва да тръгнем по дългата процедура, която е с решение, има там 

срочност. От тази гледна точка. Естествено, че е законно. Незаконно ли ще 
Ви предложим да гласувате. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Благодаря Ви. Други въпроси. Не виждам. Колеги преминаваме към 

процедура по мнения, предложения, разисквания по тази докладна записка, 
имате думата. Не виждам. Прекратявам тази процедура. Преминаваме към 

гласуване. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   
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Общинският съвет взе следното                        
 

РЕШЕНИЕ 

 № 610 

 

За изпълнение задълженията си по сключени договори за  

строително-монтажните дейности по проекти  финансирани по 

Оперативна програма „Регионално развитие” Община Разград не 

разполага с достатъчен финансов ресурс за извършване на  плащания 

до получаване на средствата от Управляващия орган. 

 Само по ОП ”Регионално развитие” проектите по които 

Общината работи и има сключени договори са 5 бр.  Един от най-

сериозните като изпълнение и  критичен за финансиране е   проект 

„Реконструкция и обновяване на художествена галерия „Проф .Илия 

Петров” и къща - музей „Анание Явашов” в гр. Разград в подкрепа  на 

интегрираното и устойчиво градско развитие”. 

 Необходимите средства, които трябва да бъдат обезпечени от 

Общината са в размер на 2,5 мил. лв. 

 Възможност за осигуряване на този финансов ресурс е 

кредитиране, чрез ФОНД ФЛАГ, като специфичен инструмент за 

подкрепа на  общините при изпълнение на проекти по Оперативните 

програми на Европейския ресурс. 

 Във връзка с изложеното на основание чл.21 ал.1 т.10 от ЗМСМА;  

чл.17  във връзка  с чл.19 „а” от  Закона за Общинския дълг Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване с 30 гласа „ЗА”, „против”- 

1, ”въздържали се”- няма, 

 

Р Е Ш И: 

 1. Община Разград да сключи договор за кредит с „Фонд за 

органите за местно самоуправление в България -  ФЛАГ” ЕАД по 

силата на който да поеме краткосрочен общински дълг  с цел  

реализацията на проект   „Реконструкция и обновяване на 

художествена галерия „Проф. Илия Петров” и къща - музей „Анание 

Явашов” в гр. Разград в подкрепа  на интегрираното и устойчиво 

градско развитие” финансиран от Оперативна програма ”Регионално 

развитие”  Приоритетна ОС І: „Устойчиво и интегрирано градско 

развитие” , Операция  1.1: „Социална инфраструктура”, Схема  BG 

161РО001/1.1.-01/2007  „Подкрепа за осигуряване на подходяща  и 

рентабилна образователна,  социална и културна инфраструктура,  

допринасяща за развитието на устойчиви градски ареали”  при 

следните основни параметри: 

 1.1. Максимален размер на дълга – 2,5 /два и половина / милиона 

лева. 
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 1.2. Валута на дълга – лева 

 1.3. Вид на дълга – краткосрочен дълг, поет с договор за общински  

заем 

          1.4. Условия за погасяване: 

 1.4.1. Срок за погасяване – до 12 месеца, считано от датата на 

подписване на договора за кредит, с възможност за предсрочно 

погасяване изцяло или на части, без такса за предсрочно погасяване. 

 1.4.2. Източници за погасяване на главницата -  чрез плащанията 

от Управляващия орган съгласно Договор за безвъзмездна финансова 

помощ №  BG 161Р0001/1.1-01/2007/014 

 1.5. Максимален лихвен процент, такси, комисионни и други – 

разходите за обслужване на дълга не могат да надвишават плаващ 

шестмесечен  EURIBOR  плюс  максимална надбавка 5,25%  /за 

инвестиционен проект/ , комисионна за ангажимент 0,5%  на годишна 

база върху неусвоената част от кредита и комисионна  за управление от 

0,01% от размера на кредита дължима еднократно. При забава в 

обслужване на главницата се дължи договорен лихвен процент, 

увеличен с 2 пункта. При забава на лихвата се дължи неустойка в 

размер на   2 % /два процента/  годишно върху просрочените лихви. 

 1.6. Начин на обезпечаване на кредита – учредяване на залог 

върху вземанията на Община Разград по договор за безвъзмездна 

помощ №  BG 161Р0001/1.1-01/2007/014. 

 2. Общинския съвет задължава Кмета да отправи искане към 

Министерството на регионалното развитие и благоустройството за 

възстановяване на част /изцяло разходите по дълга към ФЛАГ ЕАД  на 

основание на Постановление на МС № 189 от 24.07.2009 г.  

 3. Възлага и делегира права на кмета на Община Разград да 

подготви искането за кредит, да го подаде в клон на Управляващата 

банка – „Уникредит Булбанк” АД,  да подпише договора за кредит и 

договорите за залог,  както и да извърши всички останали, необходими  

правни и фактически действия за изпълнение на решението по т.1. 

 4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и в срока по 

АПК пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 12 

 

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на 
Община Разград 

 Относно: Обявяване на имот - публична общинска собственост 

за частна – общинска собственост. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря. Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа Общински съветници, 

 Община Разград е собственик на имот – публична общинска 
собственост, представляващ ЦДГ, които имот се състои от дворно място от 
11865 кв.м. и намиращата се в него  сграда със застроена площ 317 кв.м 

имота е в Раковски на ул.”Г. С. Раковски”, село Раковски. Тъй като детското 

заведение е преместено и осъществява дейността си в сградата на  ОУ „Г. С. 

Раковски” село Раковски, имота към момента е неизползваем и по тази 

причина той е престанал да има статут на имот – публична общинска 
собственост. Във връзка с изложеното предлагам на Вашето внимание 
проект за решение за обявяване на този имот от имот – публична общинска 
собственост в частна общинска собственост. Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка беше разгледана в две комисии Комисията по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, г-н Захариев заповядайте. 
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги с 9 гласа „ЗА”,  1 - „против” и без – „въздържали 

се”, комисията подкрепя проекта за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря. Г-н Димитров ще ни запознаете ли с решението на 
комисията по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзки с 
неправителствените организации. 

 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви г-н Председател. Комисията по законност при обсъждането на 
този въпрос стигна до следното становище подкрепят предложението с 4 

гласа „ЗА”,  1 - „против” и  2 – „въздържали се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги имате думата за въпроси. Не виждам. Преминаваме към 

мнения, предложения, разисквания по тази докладна записка. Няма. 
Прекратяваме и тази процедура, преминаваме към процедура по гласуване. 
Моля гласувайте. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов не участва   

3. Валентина Маркова Френкева   + 

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков   + 

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов   + 

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 
  

Общинският съвет взе следното                        
 

РЕШЕНИЕ 

 № 611 
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Община Разград е собственик на имот-публична общинска 

собственост по АОС №7/19.11.1997 година,  представляващ целодневна 

детска градина, състоящ се от дворно място от 11865 кв.м. и 

намиращата се в него  сграда със застроена площ 317 кв.м., находящ се 

в парцел I, пл.№507  кв.74 по плана на с.Раковски, ул.”Г.С.Раковски”, 

община Разград. Понастоящем  имотът е неизползваем  тъй като 

детското заведение е преместено и осъществява дейността си в сградата 

на  ОУ „Г.С.Раковски” с.Раковски. По този начин той  е престанал да 

има  статут  на имот-публична общинска собственост.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 от 

ЗМСМА, чл.6, ал.1 от Закона за общинската собственост, чл.3, ал.2 от 

Наредба №2 на ОбС Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, Общински съвет 

Разград  след поименно гласуване с 24 гласа „ЗА”, „против”-

1,  ”въздържали се”- 4, 

Р Е Ш И: 

 

1.Обявява имот-публична общинска собственост  по АОС 

№7/19.11.1997 година,  представляващ целодневна детска градина, 

състоящ се от дворно място от 11865 кв.м. и намиращата се в него  

сграда със застроена площ 317 кв.м., находящ се в парцел I, пл.№507  

кв.74 по плана на с.Раковски, ул.”Г.С.Раковски”, община Разград, за 

частна общинска собственост. 

2.Задължава началника на отдел „Общинска собственост” в 

Община Разград да отрази промяната в списъка на имотите-публична 

общинска собственост. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

СТАТИЯ 13 

 

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на 
Община Разград 

 Относно: Приемане на отчет за 2009год. и годишен план за 

приватизация през 2010 година на общински не жилищни имоти, 

невключени в имуществото на общински търговски дружества, които 

се използват за стопански цели. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев заповядайте. 
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 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря. Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа Общински съветници, 

С приетия и одобрен план за общински имоти по реда на Закона за 
приватизация и следприватизационен контрол в списъка бяха включении 

четири основни имота. И по четирите имота след това беше извършена 
приватизационна оценка, решение на Общински съвет, тръжни процедури 

за продажбата, за съжаление обаче кандидати на нито един от търговете на 
се явиха и на практика ние не успяхме да реализираме нито една сделка. 
Приходите за 2009г. във фонда възлизат на 34 330 лв. и са изключително 

сделки на разсрочено плащане и лихви по плащанията, това е от предходния 
приватизационни сделки. По отношение на плана за 2010г. на Вашето 

внимание са същите 4 броя имота, които предлагам отново да влязат, ако 

одобрите този план в програмата за 2010г., Като се опитаме отново да 
проведем тръжни процедури и евентуално да организираме една част от 
сделките. Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги тази докладна записка беше разгледана в Комисията по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, г-н Захариев заповядайте. 
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги с 9 гласа „ЗА”,  без - „против” и 2– „въздържали се”, 

комисията подкрепя проекта за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, колеги имате думата за въпроси към вносителя. Не 
виждам. Преминаваме към мнения, предложения, разисквания по тази 

докладна записка. Имате думата. Не виждам. Прекратяваме и тази 

процедура, преминаваме към гласуване. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

29. 01. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев не участва   
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5. Георги Маринов Атанасов не участва   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 
  

Общинският съвет взе следното                        
 

РЕШЕНИЕ 

 № 612 

 

 Съгласно разпоредбата на чл.6, ал.2 от Закона за приватизация и 

следприватизационен контрол, Общинските съвети изготвят и 

оповестяват публично годишни планове, които включват списък на 

обектите за приватизация за съответния период. 

 С решение №336 по протокол №21 от проведено на 24.02.2009 г. 

заседание на Общински съвет Разград, бе приет годишен план за 

приватизация през 2009год. на общински нежилищни имоти, 

невключени в имуществото на общински търговски дружества, които 

се използват за стопански цели. Представен е отчет за изпълнението на 

годишния приватизационен план за 2009 година – Приложение №1. 
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Предложен е годишен план за приватизация през 2010год. - 

Приложение №2. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.1, ал.2, т.3, чл.5, ал.2, чл.6, ал.2, чл.26, ал.1 и ал.2 от 

Закона за приватизация и следприватизационен контрол, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване с 27 гласа „ЗА”, „против”- 

няма,   ”въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 

 

 1.Приема отчета за изпълнението на годишния приватизационен 

план за 2009 година  по Приложение №1  за сведение.  

 2.Приема годишен план за приватизация през 2010 год., 

включващ общинските не жилищни имоти по Приложение №2. 

 3.Открива процедура за приватизация на общинските не 

жилищни имоти в раздел втори от Приложение №2. 

 4.Упълномощава  кмета на Община Разград, а при отсъствието му 

на негов заместник, да възложи дейностите по изготвянето на правните 

анализи и приватизационните оценки на общинските не жилищни 

имоти от Приложение №2, при условия, определени  от Министерски 

съвет. 

 5.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Приложение №1 

 

ОТЧЕТ 

за 
изпълнението на Годишния план за приватизация през 2009 г. 

 

 В годишния план за приватизация през 2009 г. бяха  включени с 
Решение №336/24.02.2009 год. на Общински съвет Разград, следните 
общински нежилищни имоти: 

№ 

по 

ред 

Наименование на 

общинския недвижим имот 

Местонахождение Приватиза
-ционна 

оценка в 

лв. 

1. Имот №61710.505.169 (УПИ 

ІХ, кв.310)  с площ от 11 

322,00кв.м  

гр.Разград,ул.Костур 

№22в /до бившето 

виетнамско 

общежитие 

403 620 

2. Имот №61710.501.46 (УПИ ІІІ-
186, кв.8) с площ от 5870,00 

гр.Разград /до 

бензиностанция на 
322 850 
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кв.м „Деспред” 

3. Имот  №61710.506.502,/УПИ 

ХVІ кв.9 Разград/ площ 3355 

кв.м  

Гарова пром.зона на 
гр.Разград/срещу база 
„Петрол”/ 

39 681 

4. Имот№70860.507.631 с  площ 

1540 кв.м  

с.Стражец, ул.Москва 
№2г/до газстанция на 
„Петрол”/ 

69 300 

 

През отчетния период беше извършено следното:  

1.Имот №61710.505.169 (УПИ ІХ, кв.310), Разград  с площ от 11322 

кв.м  

За продажба на имота бе прието Решение №437/28.07.2009 год. на 
Общински съвет Разград. Извършени бяха всички действия във връзка с 
неговото изпълнение, но поради липса на кандидати търг не се проведе. 

2. Имот №61710.501.46 (УПИ ІІІ-186, кв.8), Разград с площ от 5870 

кв.м 

За продажба на имота бе прието Решение №435/28.07.2009 год. на 
Общински съвет Разград. Извършени бяха всички действия във връзка с 
неговото изпълнение , но поради липса на кандидати търг не се проведе. 

3.Имот №61710.506.502 /УПИ ХVІ кв.9/, Разград с площ 3355 кв.м 

За продажба на имота бе прието Решение №530/27.10.2009 год. на 
Общински съвет Разград. Извършени бяха всички действия във връзка с 
неговото изпълнение, но поради липса на кандидати търг не се проведе. 

4. Имот№70860.507.631, с.Стражец, с  площ 1540 кв.м 

За продажба на имота бе прието Решение №436/28.07.2009 год. на 
Общински съвет Разград.Извършени бяха всички действия във връзка с 
неговото изпълнение , но поради липса на кандидати търг не се проведе.  
 Постъпилите в общинския фонд „Приватизация” приходи през 2009 

год. възлизат на 34 330,52лв. от сделки на разсрочено плащане и лихви по 

плащанията. 
Приложение №2 

 

ГОДИШЕН ПЛАН 

за 
приватизация през 2010 г. на общински нежилищни имоти, невключени в 
имуществото на общински търговски дружества, които се използват за 

стопански цели 

 

І.Общински нежилищни имоти, невключени в имуществото на 
общински търговски дружества, които се използват за стопански цели с 
открита процедура за приватизация 

 

№ Наименование на общинския нежилищен имот 
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по 

ред 

1 Имот №61710.505.169 гр.Разград, с площ от 11 322,00кв.м /до 

бившето виетнамско общежитие/ 
2 Имот №61710.501.46 гр.Разград, с площ от 5870,00 кв.м /до 

бензиностанция на „Деспред”/ 

3. Имот №61710.506.502 Гарова пром.зона, с площ 3355 кв.м 

/срещу база „Петрол”/ 

4. Имот№70860.507.631 с.Стражец с  площ 1540 кв.м 

 

Забележка: 
 1.Годишният план за приватизация е отворен и може да бъде 
променян и допълван с решение на Общинския съвет Разград. 

 2.Очакваните приходи през 2010 година са 399 433лева в това число: 

 -334 181  лева от продажба на общински нежилищни имоти през 2010 

година;   
 -65 253  лева от дължими вноски по сключени приватизационни  

договори на разсрочено плащане. 
3.Съгласно разпоредбата на чл.10, ал.1 от Закона за приватизация и 

следприватизационен контрол, паричните постъпления от приватизация на 
общинска собственост се разпределят, както следва: 

-9% за попълване на общинския фонд за покриване на разходите за 
приватизация и следприватизационен контрол;  

-91%  за попълване на специален  фонд, който се изразходва с 
Решение на Общинския съвет за инвестиционни цели, включително и за 
придобиване на ДМА със социално предназначение и за погасяване на 
кредити за незавършени обекти на строителството. 

  

СТАТИЯ  14 

 

 Докладна записка от инж. Любомир Цонев - заместник кмет в Община 
Разград 

Относно: Одобряване на структура и численост на Общинско 

предприятие „Разградлес” гр. Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 
 

Г-н Любомир Цонев - заместник кмет в Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 С дейността на Общинското предприятие „Разградлес” гр. Разград се 
натрупа опит в управлението на земите и горите от горския фонд, което е 
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факт, но в следствие на натрупания опит, анализите които са направени 

насочени към  подобряване ефективността на работа на Общинското 

предприятие ни дават основание да направим предложение за промяна на 
структурата на Общинското предприятие, която е на вашето внимание. 
Промените не са съществени и същевременно намаляваме числеността на 
персонала, която през 2009 година е била 37 бройки на 34 бройки за 2010 

година. Понеже ми беше зададен въпрос на една от постоянните комисии: 

Управленския състав спрямо миналогодишната структура като численост се 
запазва, премахната е длъжността заместник директор, която съществуваше 
по старата структура.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, тази докладна записка е разгледана в 3 постоянни комисии: 

В ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол – Г-н Захариев моля да ни запознаете с 
решението на комисията.  
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Комисията с 9 гласа „ЗА”, без „против” и с 2 гласа „въздържали се” 

приема проекта за решение.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Докладната записка е разгледана в ПК по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство. Г-н Хамиев, моля да ни запознаете с решението 

на комисията. 
 

 Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 

 Комисията единодушно с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без 
„въздържали се” подкрепя докладната записка.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Докладната записка е разгледана също така в ПК по бюджет, финанси 

и икономическа политика. Госпожо Ангелова, моля да ни запознаете с 
решението на комисията. 
 

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 Проекта за решение по тази докладна записка е подкрепен с 120 гласа 
„ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не виждам. 

Преминаваме към процедура мнения, предложения. Заповядайте г-н 

Димитров.  
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Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Това, което каза г-н Цонев е полуистината защото е премахната още 
една много ключова длъжност, това е счетоводител, който досега беше в 
структурата, а остават Касиер счетоводител и Личен състав. Това според 

мен се прави, с премахването от тази структура за да се занижи финансовия 
контрол и да се създадат условия за прикриване на нарушенията в работата 
на външните фирми. В другите Общински предприятия счетоводствата са с 
Главен счетоводител, ТРЗ, счетоводител и касиер. „Паркстрой” който е с 3 

човека и обема е  578 хиляди и двадесет лева; „Ученическо и столово 

хранене” са с 4 човека – 292 823 лв., а „Разградлес” който е 4 пъти по – 

голям от „Паркстрой” обем и 7 пъти от „Ученическо столово хранене” с 
1 960 000 лв. остава при тази структура без счетоводител. Още повече, че 
през 2010 година влиза в сила нов Закон за горите, който е в сила за 
общинските гори и затова аз правя предложение: В структурата да се 

запази Главния счетоводител, Касиера, Личния състав и 1 

Счетоводител.  

 Това е моето предложение, което ще го направя в писмен вид 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други колеги? Няма желаещи. Прекратявам процедурата по мнения, 
предложения и преминаваме към гласуване.  
 Колеги, имаме едно постъпило предложение от общински съветник 
Иво Димитров: В структурата да се включи длъжността Счетоводител.  

Моля гласувайте. 
 С 8 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 17 не се приема 

предложението на г-н Димитров. 

 

 Подлагам на гласуване докладната записка във вида в който е внесена 
от вносителя. Моля гласувайте. 
 

 /Общински съветник  Муззафер Хамид не участва в гласуването/ 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 613 

 

В резултат на натрупания опит от дейността на ОП ”Разградлес” 

гр. Разград, направените анализи и очакваните промени в 

нормативната уредба за горите, се налага необходимостта от 
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оптимизиране на организацията на работа и структурата, както и 

предприемане на по-решителни мерки за опазване и подобряване на 

управлението на общинския горски фонд. 

Предвид  гореизложеното, както и на основание чл.52 , ал.4 от 

ЗОС и чл. 42 от Наредба №3 на Общински съвет – Разград за 

осъществяване на стопанска дейност на Община Разград, чрез 
търговски дружества с общинско  участие и чрез общински 

предприятия, Общински съвет – Разград, с 21 гласа „ЗА”, „против” – 4, 

„въздържали се” – 3,   

Р Е Ш И  : 

 

1. Изменя структурата на ОП ”Разградлес” гр. Разград, 

съгласно приложение № 1. Структурата представлява неразделна част 

от Правилника за дейността на ОП ”Разградлес” гр. Разград.  

2. Утвърждава численост на персонала на ОП ”Разградлес” гр. 

Разград от 34 броя. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител в 7 – дневен срок от приемането му. 
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                                                           Приложение 1     

СТРУКТУРА НА ПЕРСОНАЛА 

на 

ОП „ РАЗГРАДЛЕС ” гр. Разград 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                    

                    

                    

                    

                    

                    
           

 

 

 

 

 

 

 

 

 Обща  численост на персонала 34 бр. 

Директор 

Началник 
Дърводобивв и 

ЛКМ 

Началник 

„АСЧ” 

Главен 

счетоводител 

Началник 

I ГСУ 

Началник 

II ГСУ 

лесничей 

 
Помощник 
лесничей 

Помощник 
лесничей 

Ръководител 

механизация и 

снабдяване 

Началник 
складова база 

Кранисти – 3 

бр. 

Шофьори – 6 

бр.  

Касиер 

счетоводител 

Личен състав 

Горски 

Стражари – 7 

броя 

Ръководител 

охрана 

ТРО 

2 броя 
ТРО 

2 броя  
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СТАТИЯ  15 

 

Докладна записка от инж.Любомир Трифонов Цонев – Зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Одобряване  на  план - сметки за разходите по                   

третиране на битовите отпадъци и поддържане чистотата на 

териториите за обществено ползване в населените места  на Община 

Разград за 2010г.. 

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата.  
 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Моля в проекта за решения където пише РЕШИ на трета страница да 
внесете едно допълнение към точка три: на третия ред където са посочени 

2008 и 2009 година да се добави 2006, 2007 година. И тогава текста става: 
2006 г, 2007 г., 2008 г. и 2009 г. 

Докладната записка касае план – сметки които трябва да бъдат 
одобрени от Общинския съвет и по които се разходват средствата като се 
обслужват всички дейности по отношение на чистотата, регламентирани в 
Чл. 66, ал.1 от Закона за местните данъци и такси. Тези дейности ние на 
вашето внимание сме ги предложили в 6 план – сметки. Първата е 
обобщената план – сметка, касае сборни суми от дейностите така както са 
регламентирани в Закона за местните данъци и такси от останалите 5 план – 

сметки, това са приложения 2, 3, 4, 5 и 6. Като 2,3 и 4 касаят план – 

сметките по които ние се разплащаме по договор с фирмата, която 

осъществява сметосъбиране, сметоизвозване и почистване на улиците. А 

план – сметките 5 и 6 касаят основно дейностите, които се възлагат от 
Общината за изпълнение на други изпълнители в това число и на местни 

Общински предприятия. В план – сметка №6 са включени и разходите, 
които бяха предвидени в план – сметките за 2009 година, но поради това, че 
процедурите се проточиха не можаха да бъдат осъществени процедурите, 
свързани с капиталови разходи по доставка на техника и на съдове за 
събиране на строителните отпадъци. И понеже когато се обсъждаше 
бюджета се спомена една цифра искам да направя пояснение, че не 3 000 лв. 
е единия контейнер, че в тези 165 000 лв. на практика са включени 50 броя 7 

кубикови контейнера и 10 броя 3 кубикови и доставката на техника, с която 

те да бъдат извозвани, която е предвидена някъде за около 30 хиляди лева. 
На практика по направените предложения тъй като процедурата мина в 
началото на тази година ние сигурно ще икономисаме, ако не се обжалва 
процедурата, около 30 – 40 000 лв. от тази сума тъй като много паднаха 
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цените на контейнерите, предложени в офертите. Спомням си само, че 
всичките контейнери 50 броя 7 кубикови и 10 броя 3 кубикови имаше най – 

ниската оферта цена 100 000 лв. Така, че виждате, че цената на 1 контейнер 

не е тази за която стана коментар по време на обсъждането на бюджета.  
  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, тази докладна записка е разгледана в 3 постоянни комисии: В 

ПК по бюджет, финанси и икономическа политика. Госпожо Ангелова, моля 
да ни запознаете с решението на комисията. 
 

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 Тази докладна записка беше подкрепена както следва: С 11 гласа „ЗА, 

„против” – 1 и „въздържали се” – 1. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Докладната записка е разгледана в ПК по устройство и развитие на 
територията, транспорт на Общината. Г-н Илиев, моля да ни запознаете с 
решението на комисията. 
 

 Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 

 В нашата комисия тази докладна записка беше подкрепена с 8 гласа 
„ЗА” и 1 – „въздържал се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Докладната записка беше разгледана и в ПК по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. Г-н Димитров, моля 
да ни запознаете с решението на комисията. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност по точка втора от своя дневен ред от 19.01. 

2010 г. обсъди този въпрос и подкрепя проекта за решение с 5 гласа „ЗА”, 

„против” – 1 и „въздържал се” – 1.  

 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте. Г-н 

Димитров, имате думата. 
 

Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Уважаеми г-н Цонев,  
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 С изненада отново в план – сметката за обобщени разходи за 
дейността по третиране на битови отпадъци, Приложение №1, аз виждам 

Разходи за осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци– 

контейнери кофи и други – 190 000 лв. Въпросът ми е: 
 Общината ли ще ги купува или пак за сметка на инвестициите на 
„Шеле”?  

 И другият ми въпрос, който е свързан със зимното поддържане на 
уличната мрежа, искам да попитам: Отвратителното състояние на уличните 
платна, тротоари в централната градска част, пешеходните зони, площадни 

пространства извън парковите територии които в момента всеки един от 
гражданите на Разград вижда – Дали е санкционирано от Общинска 
администрация и в какъв размер е глобена фирмата, която с договор за 
обществена поръчка в Чл.1, т. Г би трябвало да поддържа?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 По първия Ви въпрос: Ако погледнем внимателно план – сметка № 5 и 

план – сметка № 6 много добре се вижда от тях на първия ред, че тези 

съдове не са за фирма „Шеле”. В план – сметка №6 когато правих 

изложението си, специално поясних, че става въпрос за доставка на 
контейнери 7 кубикови и 3 кубикови, а г-н Кмета когато подобен въпрос 
беше зададен по време на обсъждане на бюджета също поясни, че тук не 
става въпрос за контейнери за битова смет, а става въпрос за контейнери за 
едрогабаритни отпадъци, проблеми които имаме във всички населени места. 
Това сме го обсъждали много с кметовете по населени места. След като 

закрихме сметищата по селата хорицата съборили един дувар или решили 

да направят ремонт на къщичката, а няма къде да изхвърлят строителните 
отпадъци и от немай къде ги хвърлят или на старите сметища, които са 
закрити, което не е редно или на други места което ни въвлича в разходи и 

ние да минаваме после и да ги почистваме. Затова решихме да сложим по 2 

– 3, 4 съобразно големината на населеното място такива  контейнери на 
определени места за да може хората да изхвърлят там тези отпадъци, а не да 
замърсяват околната среда и ние да ги извозваме разбира се на нашето 

Регионално депо за отпадъци. Така, че това е наш ангажимент, това не е 
ангажимент на фирмата за която Вие говорите.  
 По отношение на санкционирането – Днес трябва да Ви кажа, съм 

разпоредил само, че нямам информация понеже влязох на сесия на 
Общинския съвет, нашите специалисти да минат и да направят протоколи 

със снимки на всички непочистени улици и ще последват санкции.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Г-н Христов, заповядайте. 
 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
 Имам един въпрос: В предложението за решение, което ни предлага г-
н Цонев се казва, че план - сметките които са представени са свързани с: 
1.2.Разходи за събиране и извозване на битовите отпадъци; 1.3. Разходи за 
събиране и извозване на битовите отпадъци; 1.4. Разходи за събиране и 

извозване на битовите отпадъци; 1.5 Разходи за изграждане и експлоатация 
на Регионално депо; 1.6. Разходи за управление и осъществяване на 
дейности по третиране на битовите отпадъци.  

 Та въпросът ми е: Какво общо има доставката на специализирана 
техника: Бобкат и прикачен инвентар към него с тия неща?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Ако погледнем т.1.5. г-н Христов, която прочетохте само в първата си 

част, ако вземем да четем малко по – надолу, както е изписано пише: „и 

поддържане на чистотата на площадите,  алеите, парковите и други 

територии предназначени за обществено ползване”. Затова е тази машина, 
за да може с нея да се извършват автоматизирани дейности. Живеем в един 

съвременен свят и не можем да караме хората да ходят с големите метли, да 
косят с ръчните коси и еди какво си и еди какво си. Това е за дейностите за 
парковото поддържане на тези територии, които се осъществяват от ОП 

„Паркстрой”.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Христов. 
 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
 Не съм доволен от отговора, по простата причина, че исках да разбера, 
какво общо имат тия с тоя Бобкат с поддържането на чистотата на 
площадите и с разходите за дейностите по събиране и извозване ? Това 
исках да ми обясните.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, имате ли нещо да допълните или това е? 

  

/ Общински съветник Божинел Христов говори нещо без микрофон/. 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 
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То е озеленяване обаче озеленяване свързано с поддържане на 
чистотата на териториите за обществено ползване. И самия Закон ако го 

отворите, в самия Закон има този израз. Аз не съм го измислил. В Закона за 
местните данъци и такси го пише. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, други желаещи да зададат въпроси към вносителя? Не виждам. 

Прекратявам тази процедура и преминаваме към предложения, мнения по 

докладната записка. Имате думата. Заповядайте г-н Христов.  
 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Аз считам, че в Приложение №5 доставката на специализираната 
техника: Бобкат и прикачен инвентар към него изобщо не му е тука мястото 

тъй като план – сметката която ние ще одобрим касае разходи по третиране 
на битовите отпадъци и поддържане чистотата на териториите за 
обществено ползване. В същия момент никъде в бюджета не са заделени 

средства за интензивното или да кажем може и екстензивно да бъде, това 
вече е въпрос на виждане за поддържането на специфичните паркове 
съгласно Закона за устройство на територията, това са гробищните паркове 
във всички населени места. Във всички населени места общата територия на 
специфичните паркове е над 400 декара. И затова аз правя предложение: В 

Приложение № 5 – Средствата заделени за доставка на специализирана 

техника : Бобкат и прикачен инвентар към него – 180 000 лв. да 

отпаднат и текста да придобие следния вид: За интензивно поддържане 

на специфичните обществени паркове във всички населени места на 

Община Разград включително почистване, събиране и извозване до 

депо ТБО – 180 000 лв.  

 Трябва да ви кажа, че само след някой друг месец може би ще бъде 
избран и изпълнител на обществена поръчка за стопанисване или Оператор 

на депото за отпадъци, на който Оператор ще трябва да се заплаща, а не сега 
както примерно да мине метър някой населено място и да не плати. Освен 

това в другото Приложение № 5, което касае обхвата на дейността на ОП 

„Паркстрой”, което също считам, че не му е тука мястото виждам , че е 
записано като Екстензивно поддържане – „ Нерегламентирани като зелени 

площи терени от двете страни на р. Бели Лом”. Аз и миналата година 
зададох този въпрос мислех, че тази година г-н Цонев това поне ще го 

промени, защото не може да има нерегламентирани зелени площи. Значи, в 
Устройствения план, ако е записано „нерегламентирана зелена площ” о кей 

съгласен съм обаче то там е „зелена площ”. И аз това нещо съм го гледал. 

Така, че предлагам текста в т.3 да бъде: Зелени площи от двете страни на 

р. Бели Лом, във вътрешността на кварталите, празни общински 
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терени. И поддържането и ремонта на детските площадки, градски и 

паркови пейки и обзавеждане – извинявайте, ама въобще не му е мястото в 
план – сметката за разходите по третиране на битовите отпадъци.  

 Затова аз ако трябва още един път да зачета предложенията, които 

правя: 
 В Приложение № 5 - Разходи за почистване на улични платна, 
площадите, алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване, в частта си  Доставка на 
специализирана техника: Бобкат и прикачен инвентар към него – 180 000 

лв. да придобие следния текст: За интензивно поддържане на 

специфичните обществени паркове във всички населени места на 

Община Разград включително почистване, събиране и извозване до 

депо ТБО – 180 000 лв.  

 В забележката долу: Разпределение на дейностите да се добави нова 
т.5 със текст:  

За интензивно поддържане на специфичните обществени паркове 

във всички населени места на Община Разград включително 

почистване, събиране и извозване до депо ТБО. 

Към Приложение № 5 касаещ обхвата на дейността на ОП 

„Паркстрой”, т.3 последния абзац да добие следния вид: Зелени площи от 

двете страни на р. Бели Лом, във вътрешността на кварталите, празни 

общински терени. 

 Точки 7 и 9 да отпаднат. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

 Аз поясних, че тези дейности за парковете и градините са записани в 
Закона за местните данъци и такси като допустими така, че не съм съгласен 

с вътрешните усещания на г-н Христов. По отношение на доставката на 
машината „Бобкат”  искам още веднъж да напомня това, което казах в моето 

кратко изложение: Г-н Христов не ме слуша, но миналата година 
Общинският съвет взе Решение, ние направихме процедура, даже „Бобката” 

вече е налице и част от оборудването е налице. Ние трябва да доплатим 

изпълнението на тази поръчка за която имаме сключен договор. Доставките 
са до края на този месец. Какво правим? Вие казвате – махаме ги. Как и по 

какъв начин. Това е на база на предходно Решение на Общинския съвет. 
Има сключен договор. Значи, това предложение просто не може да бъде 
изпълнено.  

 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
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 Може ли за реплика. Значи, аз много добре знам, че процедурата е 
проведена, аз просто казвам, че не му е тука мястото.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, други желаещи да вземат отношение по тази докладна 
записка?  

 Не виждам. Преминаваме към процедура гласуване. Подлагам нса 
гласуване направените предложения от общински съветник Божинел 

Христов: 
1. В Приложение № 5 - Разходи за почистване на улични платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, предназначени 

за обществено ползване, в частта си  Доставка на специализирана техника: 
Бобкат и прикачен инвентар към него – 180 000 лв. да придобие следния 
текст:  
Разходи за почистване на улични платна, площадите, алеите, парковите и 

другите територии от населените места, предназначени за обществено 

ползване 
- За интензивно поддържане на специфичните обществени паркове във 

всички населени места на Община Разград включително почистване, 

събиране и извозване до депо ТБО – 180 000 лв.  

 

 Моля гласувайте. 
 

 С 5 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 21. 

Предложението не се приема. 

 

 Подлагам следващото предложение направено от общински съветник 

Божинел Христов:  Към Приложение № 5 касаещ обхвата на дейността на 
ОП „Паркстрой”, т.3 последния абзац да добие следния вид: Зелени площи 

от двете страни на р. Бели Лом, във вътрешността на кварталите, 

празни общински терени.  

Моля гласувайте. 
 

С 10 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 18. 

Предложението не се приема. 

 

Подлагам на гласуване следващото предложение от общински 

съветник Божинел Христов: 
Към Приложение № 5 -  Точки 7 и 9 да отпаднат. 

Моля гласувайте. 
 

Със 7 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 19. 

Предложението не се приема. 



 137 

Подлагам на гласуване докладната записка във вида в който беше 
предложена от вносителя. Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 614 

 

Изготвени са план - сметки за финансовите разходи за Дейност 

„Чистота” за 2010 г., включващи изпълнение на дейностите по 

управление на битовите отпадъци и поддържане чистотата на 

териториите за обществено ползване. 

 План - сметките са разработени съгласно изискванията на чл.66, 

ал.1  от ЗМДТ и отразяват необходимите разходи за: 

 1. Осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци- 

контейнери, кофи и други. 

 2. Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до 

депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

 3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битови 

отпадъци. 

 4. Почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите 

и другите територии от населените места, предназначени за обществено 

ползване. 

Извършена е оценка на депозираните разчети и предложения от  

съответните специалисти в общинската администрация, в резултат 

която са направени и предложенията по план – сметки Приложение № 

1, № 2, № 3,  № 4, № 5 и № 6. 

 Предвид изложеното на основание чл.22, ал.1, във вр. с чл.21, ал.1,  

т.23 от ЗМСМА, чл.66, ал.1 от ЗМДТ и чл.16 от Наредба № 14 за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Разград,  Общински съвет Разград, с 21 гласа 

„ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 8, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1.  Одобрява план - сметки на разходите по третиране на битовите 

отпадъци и поддържане чистотата на територията на населените места 

в Община Разград за 2010 г., както следва: 

 1.1. На обобщените разходи за дейностите по третиране на 

битовите отпадъци и поддържане на чистотата на територията на 
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населените места в Община Разград за 2010г. /Приложение № 1/ в 

размер на 3 062 427 лв. 

 1.2. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 

битовите отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на 

гр.Разград и селата  Гецово, Стражец и Пороище за 2010г.,  по действащ 

договор /приложение № 2/ в размер на 1 167 520 лв. 

 1.3. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 

битовите отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на 

населените места Балкански, Благоево, Дряновец,  Дянково,  Киченица, 

Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит камък, Просторно, 

Радинград, Раковски, Топчии, Ушинци, Черковна и Ясеновец  за 2010 г., 

по действащ договор /приложение № 3/  в размер на  373 568 лв. 

 1.4. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 

битовите отпадъци и поддържане на чистотата на територията на село 

Островче за 2010 г. , по действащ договор /приложение № 4/  в размер 

на 13 339 лв. 

 1.5. На разходите за изграждане и експлоатация на  Регионално 

депо за ТБО – Разград и извършване на дейностите по третиране на 

битовите отпадъци и поддържане на чистотата на площадите,  алеите, 

парковите и други територии предназначени за обществено ползване в 

гр. Разград за 2010 г. /приложение № 5/  в размер на  1 038 000 лв. 

 1.6. На разходите за управление и осъществяване на дейности по 

третиране на битовите отпадъци и поддържане на  чистотата  по 

програми за осигуряване на заетост и общоградски инициативи за 

почистване на населените места на територията на  Община Разград за 

2010г.  /приложение № 6/ в размер на 470 000 лв.       

  2.При изготвянето на Общинския бюджет за 2010 г. в разходната 

част, в дейност “Чистота”,  да се предвидят средства за покриване на 

разходите по т.1. 

 3.Освобождават се от такса за битови отпадъци за 2010 г. 

нежилищните имоти в промишленото производство на юридическите 

лица и едноличните търговци за размера на вложените инвестиции, 

отчетени през 2006 г., 2007 г., 2008 г. и 2009 г. Същите се приспадат от 

отчетната стойност на активите преди облагането им с такса битови 

отпадъци. 

За удостоверяване на тези инвестиции юридическите лица подават 

декларации до Община Разград в срок до 31.03.2010г. 

  4.Задължава общинската администрация да организира и 

контролира дейностите по сметосъбирането и сметоизвозването на 

битовите отпадъци, обезвреждането им на депо и поддържане чистотата 

на населените места при условия, гарантиращи качествено обслужване 

на гражданите, предприятията и организациите.  
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             5. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 
Приложение №1 

 

ПЛАН – СМЕТКА 

 
на обобщените разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на териториите на населените места в Община Разград за 

2010 година по Приложения №№ 2, 3, 4, 5 и 6 

 

 

Дейност 

Стойност с 

включен 

ДДС 

Разходи за осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци– 

контейнери кофи и други. 
190 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до 

депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
1 227 441 лв. 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битови 

отпадъци.  

640 000 лв. 

Разходи за почистване на улични платна, площадите, алеите, парковите 
и другите територии от населените места, предназначени за обществено 

ползване. 
1 004 986 лв. 

ВСИЧКО: 

 

3 062 427 лв. 

 

Приложение №2 

 

ПЛАН – СМЕТКА 

 

на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на териториите на гр. Разград и селата Гецово, Стражец и 

Пороище за 2010 година по действащ договор сключен с А.С.А. България ЕООД. 

 

Дейност 

Стойност с 

включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до 

депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

 

721 050 лв. 
 

Разходи за почистване на улични платна, площадите и тротоарите /в 446 470 лв.  
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това число и спирките за обществен транспорт/: 
- машинно метене; 

- ръчно метене; 

- миене; 

- почистване на р.Бели Лом; 

- зимно поддържане. 

 
150 360 лв. 

212 580 лв. 

34 890 лв. 

4 440 лв. 

44 200 лв. 

ВСИЧКО: 
 

1 167 520 лв. 

 
Забележка: Средствата по настоящата план-сметка са предвидени за финансиране през 2010 г. на 
дейностите  по сключения с А.С.А. България ЕООД  договор за изпълнение на обществена 
поръчка от 20.08.2001г. за събиране и извозване на битовите отпадъци и поддържане на 
чистотата на територията на гр.Разград и селата Гецово, Стражец и Пороище и са в размер на 
одобрените годишни средства за 2009г., тъй като през настоящата година не се предвижда 
промяна на цената на услугата. 
 

1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депото в гр.Разград 

за обезвреждане се осъществява, по следната организация. По договор е предвидено събирането 

на битовите отпадъци да се извърши с 700 броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 и с честота на 
извозване ежедневно за гр.Разград и веднъж седмично за селата Гецово Стражец и Пороище. 
Поради възникнала необходимост и постъпили искания от граждани и фирми в рамките на 
одобрените средства дружеството достави и продължава да разполага допълнителни контейнери. 

Поради големите количества на сформираните отпадъци в селата Гецово и Стражец  също в 
рамките на одобрените годишни средства за дейността, дружеството  увеличи честотата на 
обслужване на съдовете в тези населени места. Към днешна дата дейността се извършва със 972 

броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 и 320 броя пластмасови кофи от 0,240м3 , от които в 
гр.Разград - 727 броя контейнери тип Бобър от 1,1 м3 с ежедневна честота на обслужване, в 
с.Гецово 161 броя контейнери тип Бобър от 1,1 м3, които се обслужват през ден, в с.Стражец 72 

броя контейнери тип Бобър от 1,1 м3, които също се обслужват през ден и в с.Пороище броя 
контейнери тип 12 броя Бобър от 1,1 м3 и 320 броя пластмасови кофи от 0,240м3 , които се 
обслужват веднъж седмично. За цялата тази дейност през 2010 г. са предвидени средства в 
размер на 721 050 лв. с включен ДДС. 

2. Дейностите за почистване на улични платна, площадите и тротоарите /в това число и спирките 
за обществен транспорт/, включва:  в гр.Разград извършване на машинно и ръчно метене на 
улични платна, тротоарите и площадите /Момина чешма, Независимост и Възраждане/, основно 

миене през пролетта и ежедневно оросяване през горещите летни дни, почистване коритото на 
река Бели Лом по протежението на цялото бетоново корито и зимно поддържане на улични 

платна, тротоарите и площадите /Момина чешма, Независимост и Възраждане/.  В селата Гецово, 

Стражец и Пороище по тази дейност е предвидено да се подържат уличните платна през зимния 
период. За цялата тази дейност през 2010г. са предвидени средства в размер на 446 470 лв. с 
включен ДДС. 

Приложение №3 

 

ПЛАН – СМЕТКА 
 

на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на териториите на неселените места Балкански, Благоево, 

Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит 

камък, Просторно, Радинград, Раковски, Топчии Ушинци,Черковна и Ясеновец за 

2010 година по действащ договор сключен с А.С.А. България ЕООД. 

 

Дейност 
Стойност с 

включен 
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ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до 

депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
353 760 лв. 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 19 808 лв. 

ВСИЧКО: 373 568 лв. 

 

Забележка: Средствата по настоящата план-сметка са предвидени за финансиране през 
2010г. на дейностите  по сключения с А.С.А. България ЕООД  договор за изпълнение на 
обществена поръчка от №56 от 10.03.2005г. за събиране и извозване на битовите 
отпадъци  и почистване на улични платна през зимния период на територията на селата 
Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, 

Осенец, Побит камък, Просторно, Радинград, Раковски, Топчии Ушинци,Черковна и 

Ясеновец. и са в размер на одобрените годишни средства за 2009г., тъй като през 
настоящата година не се предвижда промяна на цената на услугата. 
 

1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депото в 
гр.Разград за обезвреждане се осъществява, по следната организация. По договор е 
предвидено събирането на битовите отпадъци да се извърши с 700 броя контейнери тип 

Бобър от 1,1м3 и с честота на извозване три пъти месечно. През годините в резултат на 
допълнително възникнала необходимост в рамките на одобрените средства дружеството 

достави  допълнителни контейнери. Към днешна дата дейността се извършва със 732 

броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 . Периодично в населените места се изпращат 
самосвали и челен товарач за почистване на допълнително натрупаните отпадъци. За 
цялата тази дейност през 2010 г. са предвидени средства в размер на 353 760 лв. с 
включен ДДС. 

 

2.Дейностите за почистване на улични платна през зимния период се извършват на 
териториите населените места Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, 
Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит камък, Просторно, Радинград, Раковски, 

Топчии Ушинци,Черковна и Ясеновец. За цялата тази дейност през 2010г. са предвидени 

средства в размер на 19 808 лв. с включен ДДС. 

Приложение №4 

 

ПЛАН – СМЕТКА 
 

на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на село Островче  за 2010 година по 

действащ договор сключен с А.С.А. България ЕООД. 

 

 

Дейност 

Стойност с 

включен 

ДДС 
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Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до 

депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
12 631 лв. 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 708 лв. 

ВСИЧКО: 13 339 лв. 

 

Забележка: Средствата по настоящата план-сметка са предвидени за финансиране през 
2010 г. на дейностите  по сключения с А.С.А. България ЕООД  договор за изпълнение на 
обществена поръчка от №27 от 02.02.2006г. за събиране и извозване на битовите 
отпадъци  и почистване на улични платна през зимния период на територията на село 

Островче и са в размер на одобрените годишни средства за 2009г., тъй като през 
настоящата година не се предвижда промяна на цената на услугата. 
 

1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депото в 
гр.Разград за обезвреждане се осъществява, по следната организация. По договор е 
предвидено събирането на битовите отпадъци да се извърши с 25 броя контейнери тип 

Бобър от 1,1м3 и с честота на извозване три пъти месечно.  Към днешна дата дейността 
се извършва със 26 броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 .  За цялата тази дейност през 
2010 г. са предвидени средства в размер на 12 631 лв. с включен ДДС. 

 

2.Дейностите за почистване на улични платна през зимния период се извършват на 
територията на село Островче. За цялата тази дейност през 2010г. са предвидени 

средства в размер на 708 лв. с включен ДДС. 

Приложение №5 

ПЛАН – СМЕТКА 
 

на разходите за експлоатация на Регионално депо за ТБО – Разград  за изграждане и 

извършване на дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на чистотата 

на площадите, алеите, парковите и други територии предназначени за обществено 

ползване в гр.Разград за 2010 година. 
 

Дейност 

Стойност с 

включен 

ДДС 

Разходи за осигуряване на кошчета за отпадъци за нуждите на площадите, алеите, 
парковите и други територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград. 

10 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите отпадъци от територията на алеите, парковите и 

други територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград и 

транспортирането им до депото в гр.Разград за обезвреждането им. 

100 000 лв. 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци. /За отреждане на терен за 

предварителна преработка на битовите отпадъци преди депонирането им.  За 

депониране на битовите отпадъци в Регионалното депо за ТБО – Разград. 

Управление и контрол на дейностите свързани с депонирането на битовите 

отпадъци на Регионално депо за ТБО – Разград./. 
       - Депониране на битови отпадъци в Регионално депо за ТБО – Разград. 

       - Дозграждане на  ревизионна шахна на дренажната система и монтаж на 

600 000 лв. 
 

 

 

 

 

 

550 000 лв. 

50 000 лв. 



 143 

съоръжение за изгаряне на биогаз на Регионално депо за ТБО – Разград. 

Разходи за почистване на улични платна, площадите, алеите, парковите и другите 
територии от населените места, предназначени за обществено ползване. 

- Доставка на специализирана техника: Бобкат и прикачен инвентар към него. 

       - Поддържане чистотата  на алеите, парковите и другите територии за 

обществено ползване. 

328 000 лв. 
 

180 000 лв. 

148 000 лв. 

ВСИЧКО: 
 

1 038 000лв. 

 

Забележка: Разпределението на дейностите е: 
1. Осигуряване на кошчета за отпадъци за нуждите на площадите, алеите, парковите и 

други територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград - за дейността 
изпълнявана от ОП Паркстрой гр.Разград. За цялата тази дейност  са предвидени 

средства в размер на 10 000 лв. с ДДС 

2. Събиране на битовите отпадъци от територията на алеите, парковите и други 

територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград и транспортирането им до 

депото в гр.Разград за обезвреждането им - за дейността изпълнявана от ОП Паркстрой 

гр.Разград. За цялата тази дейност  са предвидени средства в размер на 100 000 лв. с ДДС. 

3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване и 

мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за 
обезвреждане на битови отпадъци, разпределени по поддейности, както следва: 
3.1.Депониране на битови отпадъци в Регионално депо за ТБО – Разград - плащане на 
извършени разходи на оператора на Регионалното депо за ТБО - Разград за депониране 
на отпадъци и поддържане на депо. 

3.3.Доизграждане на  ревизионна шахта на дренажната система и монтаж на съоръжение 
за изгаряне на биогаз на Регионално депо за ТБО – Разград - финансиране на капиталов 
разход на изпълнител определен по реда на НВМОП. 

За цялата тази дейност  по т.3 са предвидени средства в размер на 600 000 лв. с ДДС. 

4. Почистване на  алеите, парковите и други територии предназначени за обществено 

ползване в гр.Разград и доставка на специализирана техника - за дейността изпълнявана 
от ОП Паркстрой гр.Разград. За цялата тази дейност  са предвидени средства в размер на 
328 000 лв. с ДДС. 

Към Приложение № 5 

 

Обхват на дейността на ОП „Паркстрой” в гр.Разград 

 

1.   Представително поддържане -   83 дка 

- Градската градина до часовника и пред ТДУ. 

- Зелени площи и клоцове около Общински културен център, ХГ "Илия Петров" 

и НЗОК. 

-Зелени площи и клоцове на пл. "Момина чешма", от двете страни на стълбите от 
х-л Разград до пл."Момина чешма", пред и около Средношколско общежитие. 
- Зелени площи от двете страни на бул. "България" от  джамията до ул. 

"Странджа". 

- Градината пред х-л "Централ" и градината западно от "БИЛЛА". 

- Зелени   площи   по   ул.   "Дунав"   от   ул.   "Паркова"   до   ул."Странджа". 

- Градината пред Държавен архив. 
- Зелени площи и клоцове на пл. "Възраждане". 

-Зелени площи и клоцове по бул. "Бели Лом" от РБ "Б.Пенев" до х-л Централ". 
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- Зелени площи по бул. "Бели Лом" от Пазара до ул."Цар Асен", клоца до 

Окръжен съд и площите до Паспортна служба. 
- Градина и зелени площи на пл. "Независимост". 

- Зелени площи и клоцове от двете страни на ул. "В.Левски" от ул. "Дунав" до 

ул."Княз Борис". 

- Зелени площи и клоцове по ул. "Паркова” от пл. „Възраждане" до входа на 
Северен градски парк". 

- Зелени площи пред Дом на техниката и ДМШ "Илия Бърнев". 

- Зелени площи около спортна зала "Лудогорец". 

 

2. Интензивно поддържане - 317 дка 

-Зелени площи по ул. "Свети Климент" от кв. "Абритус" до Храм "Св.Николай". 

-Площи и междублокови пространства от Автогарата до пл."Независимост". 

- Зелени площи от двете страни и в средата на бул. "Априлско въстание" от 
Авгогарата до Селскостопанския техникум. 

- Зелени площи по ул. "Княз Борис" от Исперихски път до ул. "В. Левски". 

- Зелени площи, междублокови пространства между бул. "Априлско   въстание",   

ул.   "Перистър",   ул.   "Добруджа",   ул. "Мраморно море" и ул. "В.Левски". 

- Зелени площи около Младежки дом и междублокови  пространства в ЖК 

"В.Левски". 

- Северен градски парк - терена между главния вход,  Пантеона, Спортен к-с 
"Д.Стефанов" и МБАЛ. 

- Зелени площи по ул. "П.Берон". 

 

3. Екстензивно поддържане -   над 333 дка 

- Северен градски парк над Пантеона и МБАЛ. 

- Храсти от двете страни на входната магистрала от Главния път за Варна до 

Автогарата. 
- Квартал  "Абритус"  -  междублокови   пространства,  улици  и прилежащи 

терени до Източен градски парк. 

- Път за ЖП Гара от Опасен завой до надлеза на околовръстния път. 
- Терени в Промишлена зона. 
- Скат над Автогара Разград и околовръстния път до кв. Орел". 

- Нерегламентирани като зелени площи терени от двете страни на р. Бели Лом, 

във вътрешността на кварталите, празни общински терени. 

 

4. Лятно и есенно зацветяване на 2 300 м2 в зелените площи. 

5. Изграждане и поддържане на висяща цветна украса и архитектурни 

елементи с цветна украса. 

6. Зона за отдих "Пчелина" - почистване 1 път седмично, окосяване веднъж 

месечно през периода април - август. 

7. Поддържане и ремонт на детските площадки, градски и паркови пейки и 

обзавеждане. 

8. Осигуряване на украса за общоградски празници, фестивали и панаири. 

9. Други възникнали инцидентно задачи, възложени от Община Разград по 

предмета на дейност на предприятието. 

10. Поддържане на зелените площи покрай велоалея  гр.Разград – м.Пчелина с 

дължина на участъка 6км. 

Приложение №6 

ПЛАН – СМЕТКА 
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на разходите за управление и осъществяване на дейности по третиране на битовите 

отпадъци и поддържане на чистотата по програми за осигуряване на заетост и 

общоградски инициативи за почистване на населените места на територията на 

Община Разград за 2010 година. 

 

Дейност 

Стойност с 

включен 

ДДС 

Разходи за доставка на контейнери с обем над 5м3 за събиране на 
едрогабаритни отпадъци и за изграждане на уширения на пътните 
платна за поставяне на съдове за смет. 
   - Доставка на контейнери с обем над 5м3 за събиране на 

едрогабаритни отпадъц и автомобил за обслужване. 

   - Изграждане на уширения на пътните платна за поставяне на 

съдове за смет. 

180 000 лв. 
 

 

165 000 лв. 

 

15 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите и отпадъци и транспортирането им до 

депата при общоградски инициативи за почистване на населените места 
и при почистване на територии, които са извън районите с организирана 
дейност по събиране и извозване на битовите отпадъци, както събиране 
и транспортиране на едрогабаритни отпадъци от контейнери с обем над 

5м3. 

   - Събиране и транспортиране на отпадъци при общоградски 

инициативи. 

   - Събиране и транспортиране на едрогабаритни отпадъци от 

контейнери с обем над 5м3. 

40 000 лв. 
 

 

 

 

 

20 000 лв. 

20 000 лв. 

Разходи за разриване на отпадъци в торищата населените места и 

почистване на стари замърсявания в 21 броя села.  
 

40 000 лв. 
 

 

Разходи за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в 21 броя села, както за дейности по 

поддържане на чистотата в населените места изпълнявани по програми 

за осигуряване на заетост. 
   - Управление, контрол и осъществяване на дейности по поддържане 

чистотата на уличните платна, площадите, алеите, парковите и 

другите територии в 21 броя села. 

   - Поддържане на чистотата в населените места изпълнявани по 

програми за осигуряване на заетост. 

210 000 лв. 
 

 

 

180 000 лв. 

 

 

30 000 лв. 

ВСИЧКО: 

 

470 000 лв. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Този път на основание Чл. 62, ал.1 искам да направя едно изказване, с 
което да помоля всички колеги общински съветници, да помоля и всички 
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граждани, които в момента ни слушат и ни наблюдават да направят едно 

малко усилие, със собствени сили всеки един от нас да види кои улици на 
Разград са поддържани и кои не са и да подпомогнем работата на 
Общинската администрация, като в рамките примерно на седмица или на 
седмица и половина им дадем достатъчно снимков материал, с което да 
докажем, че днес Разград е в едно отвратително състояние и всички улици 

на града са непочистени, всички тротоари са непочистени, единствено там 

където наистина хората на „Паркстрой” минаха с моторните чистачки, само 

там е чистено по тротоарите, на никое друго място, да не говорим за 
малките улички. Искам само да вметна това което преди няколко докладни 

записки се говореше за този „Бобкат” на „Паркстрой” с който само едно 

изчистване на коритото на р. Бели Лом щяло да бъде от полза.  
 Г-н Милев, 

Почистването на коритото на река Бели Лом е с договор към „Шеле” и 

те са длъжни да го правят, няма смисъл да натоварваме Общинското 

предприятие. Друг е въпроса, че всички знаем в какво състояние е и от 
мостовете на Разград се вижда, че то примерно тази година не беше 
почиствано. 

СТАТИЯ  16 

 

Докладна записка от Кина Дякова  – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Изменение на Наредба № 2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост.  

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, имате думата.  
 

 Г-жа Кина Дякова - зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

На заседанието на Общинският съвет на 28.12.2009 г. беше взето 

Решение, с което се възложи на Кмета на Общината  да внесе в Общински 

съвет на сесията през месец януари предложение за изменение на Наредба 
№2, осигуряващо равни финансови условия при ползване на общински 

имоти за лекарски кабинети. Проблем неколкократно обсъждан на 
заседания на Общинския съвет и касаещ лекарските кабинети в селата на 
Общината. В тази връзка внасям на вашето внимание докладна записка, с 
която предлагам промяна в Наредба №2 на Общински съвет – Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост, като предложението е в Приложение № 1 към същата наредба 
в „Забележки” се създава нова т. 15, както следва:  
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„15. За общопрактикуващите лекари и лекарите по дентална медицина, 
сключили договори с РЗОК гр. Разград, при ползване на общински имоти за 
лекарски кабинети в селата на общината и жк „Орел”, бл. 20, вх. А, ап. 1,2, и 

3, наемната цена на кв. м. е 10 % от месечните базисни цени определени в 
колона № 3 „Помещения за лекарски кабинети и кантори”.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в две от постоянните 
комисии: 

В ПК  по управление на общинска собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Г-н Захариев, моля да ни запознаете с 
решението. 
 

 Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

 Комисията разгледа тази докладна записка и с 10 гласа ”ЗА” без 
„против” и „въздържали се”, подкрепя проекта за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, моля да ни запознаете с решението на ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 
 

 Г-н Стоян Димитров- Председател на ПК 

 По тази докладна записка, комисията постигна пълно единодушие и 

всички участвали в гласуването 6 члена на комисията я подкрепиха. Няма 
„против” и „въздържали се”. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя.  Не виждам. 

Преминаваме към процедура мнения, предложения по тази докладна 
записка.  Да, г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми колеги, 

Тъй като в диспозитива на Решението ние засягаме две категории 

въпроси и уреждаме както общи отношения, свързани с Наредба № 2 така и 

в т.15 посочваме конкретни недвижими имоти общинска собственост и 

Общинския съвет се произнася досежно режима и начина за тяхното 

управление и ползване. Това може да породи дискусия и различно 

тълкуване дали в случая не сме изправени пред хипотезата на Чл.21, т.8 от 
ЗМСМА и дали това не е от категорията актове на Общинския съвет, които 

касаят управлението и разпореждането в по – широк план с имоти общинска 
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собственост. И затова за да няма никакви колебания и да няма никакви 

рискове от различно тълкуване и евентуално оспорване на това Решение, аз 
внасям предложение за допълване на проекта за Решение като накрая на 
обстоятелствената част посочваме нормативното основание, след думите 
Указ 883 за прилагане на Закона за нормативните актове да добавим: и Чл. 

21, ал.1 т.8 от ЗМСМА, свързано с правомощията на Общинския съвет за 
управление на общинското имущество. По този начин ще обезпечим 

абсолютно законосъобразно приемане на нашето Решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други колеги. Няма.  
Прекратявам процедурата по предложения. Първо подлагам на 

гласуване предложението направено от г-н Стоян Димитров. Моля, 
гласувайте. 

 

С 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

Предложението се приема. 

 

Подлагам на гласуване проекта за решение с направеното допълнение 
в него. Този проект за решение изисква и нашето поименно гласуване. Моля 
гласувайте. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов Не участва   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   
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18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев отсъства   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 615 

 

На основание Решение № 70 по Протокол № 7 от проведено на 

21.02.2000 г. заседание на Общински съвет Разград с 

общопрактикуващите лекари и лекарите по дентална медицина, 

сключили договори с РЗОК гр. Разград и ползващи части от имоти – 

общинска собственост за лекарски кабинети, са сключвани договори за 

наем по реда и условията на Наредба № 2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, по цени определени в Приложение № 1 на 

същата наредба. 

След изтичане на максимално допустимите срокове на договорите 

им за наем, са провеждани публично оповестени конкурси за отдаване 

под наем на части от имоти – общинска собственост в селата и в жк 

„Орел” гр. Разград по реда и условията на Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, в резултат на което са сключват 

договори за наем за части от имоти – общинска собственост с 

общопрактикуващите лекари и лекарите по дентална медицина, 

сключили договори с РЗОК гр. Разград, по цени определени в колона № 

3 „Помещения за лекарски кабинети и кантори” от Приложение № 1 

„Таблица за месечните наемни базисни цени на имоти и части от имоти 

– общинска собственост в лв./кв.м.” към цитираната по-горе Наредба. 

В част от селата и в жк „Орел” здравното обслужване е 

затруднено, поради липса на сключени договори с 
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общопрактикуващите лекари и лекарите по дентална медицина. 

Затрудненията са обосновани от малкия брой на  здравноосигурени 

пациенти от населеното място и наемните цени.  

В т. 5 от Решение № 594 по Протокол № 32 от 28.12.2009 г. 

Общински съвет Разград е възложил на кмета на Община Разград да 

внесе в Общински съвет на сесията през месец януари 2010 г. 

предложение за изменение на Наредба № 2 на Общински съвет- Разград, 

осигуряващо равни финансови условия при ползване на общински 

имоти за лекарски кабинети. 

 Всичко това налага Общинският съвет да извърши корекции на 

Наредба № 2 на Общински съвет- Разград за придобиване, управление 

и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост и да приведе 

същата в съответствие с постановеното решение. 

 Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 

2 от Закона за нормативните актове бе публикуван на 13 януари 2010 г. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административно процесуалния кодекс /АПК/,  чл.37, ал.3 от Закона за 

нормативните актове /ЗНА/, Указ № 883 за прилагане на ЗНА, Чл.21, 

ал.1, т.8 от ЗМСМА, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, 

с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема изменение на Наредба № 2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, като в Приложение № 1 към същата наредба в 

„Забележки” се създава нова т. 15, както следва:  

„15. За общопрактикуващите лекари и лекарите по дентална 

медицина, сключили договори с РЗОК гр. Разград, при ползване на 

общински имоти за лекарски кабинети в селата на общината и жк 

„Орел”, бл. 20, вх. А, ап. 1,2, и 3, наемната цена на кв. м. е 10 % от 

месечните базисни цени определени в колона № 3 „Помещения за 

лекарски кабинети и кантори”.  

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

3. Настоящето решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 
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Отчет за дейността на Общински съвет - Разград и Постоянните 

комисии за периода  м. януари 2009 – м. декември 2009 г. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, вие имате пред вас отчета. 
Съгласно Закона за местното самоуправление и местната 

администрация  – чл.2,7 ал.6 предлагам на вашето внимание отчет за 2009 г. 
 

І. СЪСТАВ НА ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД.  

 

В състава на Общински съвет – Разград са избрани 33 общински 

съветници. Те представляват 7 политически сили и 2-ма независими 

общински съветници.  

1. група “ДПС” – с председател Музаффер Мустан 

2. група  „БСП” – с председател Добринка Монева 
3. група „ГЕРБ” – с председател Тодор Димитров 
4 група „ Социалдемократи за Разград” – с председател на 
ротационен принцип Георги Атанасов 

5 група “Атака” – с председател Георги Димитров 
6 група „Обединени демократи” – съпредседатели  Иво Димитров и 

Пейчо Георгиев 
7 група „Зелена България” – с председател Радостин Киров 
8 независим общински съветник –Божинел Христов 
9 независим общински съветник -. Румен Адрианов 
Настъпили промени през периода:  

Изградени - Комисия за предотвратяване и разкриване конфликт 

на интереси и Наблюдателната комисия към ОбС Разград, която бе 

изградена на основание на Закона за изпълнение на наказанията и 

задържането под стража. В тази Наблюдателна комисия бяха включени 

съответно  представители на структури от Пробация; от МВР, Бюрото по 

труда; Социални грижи и нейната основна дейност това е, подпомагане 
ресоциализацията на лишените от свобода. 

Комисията в момента функционира с Председател Георги Димитров и 

провежда съответно заседания. 
Другите настъпили промени това са: 
Обявени Решения на Общинска избирателна комисия за 

новоизбрани общински съветници:  

1. Джемиле Мехмедова Махмудова на 26.05. 2009 г. на местото на 

д-р Румен Цанков от ПП „ДПС”; 

2. Огнян Досев Обрешков на 28.07. 2009 г. на местото на Тодор 

Димитров от ПП „ГЕРБ”; 

3. Наско Стоилов Анастасов на 29.09. 2009 г. на местото на 

Валентин Василев от ПП „ГЕРБ” 
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4. Пламен Иванов Братованов на 20.10. 2009 г. на местото на д-р 

Георги Кулишев от ПП „ГЕРБ. 

С решение от 03.11. 2009 г. на групата общински съветници на ПП 

„ГЕРБ” при Общински съвет – Разград за председател на групата е 

избран Стоян Костадинов Стоянов. 

 

ІІ. ЗАСЕДАНИЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - РАЗГРАД. 

ЗАСЕДАНИЯ НА ПОСТОЯННИТЕ КОМИСИИ И ПРИЕТИ 

РЕШЕНИЯ 

01.01. 2009 г. – 31.12. 2009 г. 

 

  1.ЗАСЕДАНИЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

От 01 януари 2009 година до 31 декември 2009 година са проведени 

14 заседания на Общинския съвет. 
Приети са 295  решения. 
Създадени са 11 постоянни комисии. Заседанията на постоянните 

комисии са общо 98.  

По комисии както следва: 
1. Комисия по бюджет, финанси и икономическа политика – 14 

(четиринадесет); 
2. Комисия по управление на общинската собственост, приватизация 

и следприватизационен контрол – 14 (четиринадесет); 
3. Комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, 

контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с НПО – 

14 (четиринадесет); 
 4. Комисия по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината – 10 (десет); 
 5. Комисия по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство 

– 8 (осем); 
 6. Комисия по социална политика, трудова заетост и здравеопазване – 

9 (девет); 

 7. Комисия по образование и наука – 8 (осем); 

 8. Комисия по култура, културно-историческо наследство и духовни 

ценности – 9 (девет); 

9. Комисия по европейска интеграция и международно 

сътрудничество – 4(четири); 

10. Комисия за младежта, спорта и туризма – 8 (осем). 
11. Комисия за предотвратяване и разкриване  конфликт на интереси 

 

2.ВНЕСЕНИ ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 
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1. Председател на Общински съвет – Стоян Стоянов -  8  

С Решение № 514 по Протокол № 29 от 20.10. 2009 г. са прекратени 

правомощията като Председател на ОбС 

2. Добрин Станчев Добрев – Председател на Общински съвет – Разград – 

7 

С Решение № 517 по Протокол № 29 от 20.10. 2009 г. е избран за 

Председател на ОбС 

2. Кмет на Община Разград – Денчо Бояджиев – 34 

3. Зам. Кмет на Община Разград – Любомир Цонев - 114 

4. Зам. Кмет на Община Разград – Кина Дякова – 40 

 

От Председатели на Постоянни комисии, от Постоянни комисии и от 

общински съветници 

 

1. Иво Димитров – 4 

2. Тодор Димитров – 2 

3. Селиме Карагьозова – 8 + 1 от Комисията за предотвратяване и  

разкриване конфликт на интереси  

4. Иво Илиев – 13 

5. Божинел Христов –  6 

6. Добрин Добрев – 2 

7. Симеон Захариев - 1 

8. Ахмед Исмаилов Ахмедов, Георги Маринов Атанасов, Джемиле 
Мехмедова Махмудова, Добрин Станчев Добрев, Добринка Иванова 
Монева, Иво Бориславов Илиев, Камен Димитров Воденичаров, Калоян 

Руменов Монев, Миле Димитров Милев, Музаффер Мустан Хамид, Неждет 
Мехмедов Хасанов, Рабиха Рахми Хаджийонуз, Стоян Димитров Ненчев, 
Симеон Асенов Захариев, Станка Владова Ангелова, Хами Ибрахимов 
Хамиев, Янка Трифонова Георгиева – 7 

9. Стоян Стоянов – 1 

10.Пейчо Георгиев - 2 

 

Актуализирани са Наредби №№ 2, 14 и 15, 18 приети с решения на 
Общинския съвет, съгласно промените в законодателната уредба.  

 

ІIІ. АНАЛИЗ НА СЪДЕБНИТЕ ДЕЛА, ПО КОИТО ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТ РАЗГРАД Е СТРАНА ПРЕЗ 2009г. 

 

  1.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 87/09г. по описа на 
 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по жалба на д-р 

Кръстьо Кръстев против Решение №400 Протокол № 25/26.05/09г. на 
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Общински съвет Разград за определяне на управител на „ДКЦ 1 – Разград” 

ЕООД. 

 С Определение № 47/24.06/09г. жалбата е оставена без разглеждане 
като недопустима, а производството – прекратено. 

 Определението на Административен съд Разград е обжалвано с частна 
жалба пред ВАС, по която е образувано АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 

12194/09г. по описа на Върховен административен съд. Втората инициация 
възприема изцяло и възпроизвежда в мотивите на своя съдебен акт 
първоинстанционните мотиви, като добавя и още един аргумент- 
търговският закон не предвижда възможност за оспорване на решенията на 
едноличния собственик на капитала на дружеството от трети лица, каквито 

се явяват участниците в конкурса за определяне на управител на лечебното 

заведение. 
Предвид изложеното ВАС приема Определение № 10799/18.09/09г., с което 

оставя в сила първоинстанционния съдебен акт. 
Определението е окончателно, не подлежи на обжалване и първоначално 

поставеното Определение № 47/24.06/09 г. на Административен съд 

Разград влиза в сила от 18.09/09 г. 

 По делото и в двете инстанции няма произнасяне за разноски. 

 

 2.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 104/09г., по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по жалба на кмета на 
Община Разград в т.IV от Решение № 427 по Протокол № 27/28.07/09г. на 
Общински съвет Разград относно промяна на Правилника за организацията 
и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му 

с общинската администрация и на Наредба № 3 в частта им за определяне 
на състава на комисия за провеждане на конкурси за назначаване на 
директори на общински предприятия. 
С Решение № 62/23.10/09.г. жалбата е уважена , оспорваният текст е 
отменен и са присъдени разноски в полза на жалбоподателя в размер на 
150лв. 
Първоинстанционното съдебно решение е влязло в сила на 10.11/09.г.като 

необжалвано. 

 

 3.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 69/09 г., по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по жалба на Димитър 

Павлов Димитров против  Решение № 376/09.г. на Общински съвет Разград  

по Протокол № 23/28.04/09г. за продажба на имот частна общинска 
собственост на собственика на законно построена в него сграда по реда на 
чл.35 ал.3 ЗОС. 

С Определение № 43/08.06/09г. първоинстанционния съд оставя без 
разглеждане жалбата като недопустима поради липса на правен интерес у 

жалбоподателя и прекратява производството. 
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Определението е обжалвано с частна жалба пред ВАС, по която е 
образувано АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 11552/09.г., което е висящо, 

обявено за решаване. 
Общински съд Разград е депозирал писмено становище, с което заявява 
позиция в подкрепа на първоинстанционното решение поради неговата 
правилност и законосъобразност и моли втората инстанция да го остави в 
сила, а жалбата – без уважение. 
По делото няма присъдени разноски. 

 

4.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 72/09 г., по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по жалба на Димитър 

Павлов Димитров против  Решение № 377/09.г. на Общински съвет Разград  

по Протокол № 23/28.04/09г. за продажба на имот частна общинска 
собственост на собственика на законно построена в него сграда. 
С Определение № 49/25.06/09г. първоинстанционния съд оставя без 
движение жалбата поради липса  на правен интерес у жалбоподателя и 

прекратява производството. 

Определението е обжалвано с частна жалба пред ВАС, по която е 
образувано АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 9632/09 г., което е висящо, 

обявено за решаване. 
Общински съд Разград е депозирал писмено становище по жалбата, с което 

заявява подкрепа на първоинстанционния съдебен акт и моли ВАС  да го 

остави в сила, като правилно и законосъобразно. 

По делото няма присъдени разноски. 

 

5.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 73/09г., по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по жалба на Димитър 

Павлов Димитров против  Решение № 378/09.г. на Общински съвет Разград  

по Протокол № 23/28.04/09 г. за продажба на имот частна общинска 
собственост на собственика на законно построена в него сграда. 
С Определение № 44/09.06/09 г. първоинстанционния съд оставя без 
движение жалбата, като подадена от лице без правен интерес и прекратява 
производството. 

Жалбоподателя оспорва първоинстанционния съдебен акт с частна жалба 
пред ВАС, по която е образувано АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 

9587/09 г., по което първата инстанция като съобразено с процесуалния и 

материалния закон. 

Делото е висящо, обявено за решаване. 
По делото няма присъдени разноски. 

 

6.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 58/09г., по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по доклад на 
Постоянната комисия за предотвратяване и установяване конфликт на 
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интереси към Общински съвет Разград против кмета на Община Разград 

Денчо Стоянов Бояджиев за наличие на конфликт на интереси по смисъла 
на ЗПРКИ. 

С Решение № 30/20.05/09г. първоинстанционния съд приема, че не са 
налице данни за конфликт на интереси, по смисъла на закона. 
Решението е обжалвано пред ВАС от Постоянната комисия и по жалбата е 
образувано АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 8797/09 г., по което има 
произнасяне с Решение № 13351/10.11/09 г. С него се оставя в сила 
първоинстанционния съдебен акт и се присъждат разноски в размер на 
300лв., които в първа инстанция са в размер на 400лв. 
Решението е влязло в сила на 10.11/09 г. 

 

7.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 60/09 г., по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по доклад на 
Постоянната комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на 
интереси при Общински съвет Разград против Янка Тр. Георгиева, 
общински съветник, за наличие на конфликт на интереси по смисъла на 
ЗПРКИ. 

Административен съд Разград е счел, че в конкретния случай няма данни за 
наличие на конфликт на интереси съобразно изискванията на закона, в 
който смисъл се произнася с Решение № 32/09.06/09 г. 

Недоволна от съдебния акт Постоянната комисия го обжалва пред ВАС, 

където е образувано АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО №9615/09 г. 

Касационната инстанция приема, че първоинстанционния съдебен акт е 
правилен и законосъобразен и го оставя в сила, като становището си 

материализира в Решение № 13352/10.11/09г. 
Решението е окончателно и е влязло в сила на 10.11/09 г. 

По делото няма произнасяне за разноски за втора инстанция, а за първа са в 
размер на 300 лв. 
 

8.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 70/09 г., по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по доклад на 
Постоянната комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на 
интереси при Общински съвет Разград против Георги Димитров Георгиев, 
общински съветник, за наличие на конфликт на интереси по смисъла на 
ЗПРКИ. 

Първоинстанционният съд е счел, с оглед представените по делото 

доказателства, че няма данни за наличие на конфликт на интереси  по 

смисъла на закона и формулира становището си в Решение № 24/06/09г. 
То е обжалвано пред ВАС  от Постоянната комисия, като по жалбата е 
образувано АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО №10716/09г. 
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Касационната инстанция приема, че първоинстанционното решение е 
правилно и законосъобразно и като такова го оставя в сила с Решение № 

13353/09г. 
Решението е окончателно и  влиза в сила на 10.11/09.г. 

По делото няма произнасяне за разноски, а за първа са в размер на 200лв. 
 

 

 9.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 59/09г., по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД, образувано по доклад на 
Постоянната комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на 
интереси при Общински съвет Разград против Добрин Станчев Добрев, 
общински съветник, за наличие на конфликт на интереси по смисъла на 
ЗПРКИ. 

Първата инстанция е приела, че няма данни за наличие на конфликт на 
интереси  и се е произнесла в този смисъл със своя съдебен акт. 
Решението е обжалвано от Постоянната комисия пред ВАС, като по жалбата 
е образувано АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО №9617/09г. 

Касационната инстанция приема, че решението на Административен съд 

Разград е правилно и законосъобразно, съобразено със събраните по делото 

доказателства и като такова го оставя в сила. 
Решението е окончателно и е влязло в сила. 

По първоинстанционното дело има присъдени разноски  в размер на 300 лв. 
 

10.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 177/09г. по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД , образувано по жалба на „Алкатур” 

ООД Разград против Решение № 568 по Протокол №31 от 24.11/09.г. на 
Общински съвет Разград за определяне критериите за превозвачи на 
общински и републикански линии. 

Делото е прекратено с Определение № 3/11.01/10.г. на Административен 

съд Разград, поради присъединяването му към Адм.д.176/09.г. по описа на 
същия съд. 

 

11.АДМИНИСТРАТИВНО ДЕЛО № 176/09г. по описа на 
АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД РАЗГРАД  ЕТ „Веселин Илиев – И-Вес” 

Разград, ЕТ ”Чолак- Сф-Сюлбие Ахмед” с.Дянково, ЕТ „Неделчо Иванчев 
Иванов” с. Гецово, към което по силата на Определение №3/11.01.10.г. на 
Административен съд Разград е присъединена жалбата по адм.д. 177/09.г. 
на „Алкатур” ООД Разград. 

Делото е висящо, първото заседание е насрочено за 25.02/09.г.  
 

ИЗВОДИ: 

 От изложените факти е безспорно, че само една незначителна част от 
актовете на Общински съвет Разград са били подложени на съдебен контрол 
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от правоимащите затова лица. Изложеното обстоятелство би могло да се 
определи като показател за принципна законосъобразност на приеманите от 
Общинския съвет актове. 
 Положените преди отчетния период усилия на Общинския съвет към 

прозрачност, открито управление, широка гласност, продължиха да са част 
от дейността на Общинският съвет- Разград и през 2009г. 
 Запази се директното излъчване на сесията на ОбС по телевизия 
„Кис” 13 и Радио – Разград и това намира все по - голямо одобрение сред 

гражданите на нашата Община. 
 Всеки може да се информира за Решенията на Общинския съвет – 

Разград от интернет сайта на Общината, както от Информационното табло в 
Партера на Общината, също така и от местната преса. 
 Участието на гражданите в работата на Постоянните комисии към 

ОбС е гарантирано чрез откритите заседания на тези Комисии. 

 Силата на местното самоуправление се състои в близостта и в 
неразривната връзка с жителите на Общината. Повишаване на качеството на 
живота на нашите съграждани е смисълът на цялостната ни дейност като 

Общински съвет и утвърждаването му като местен законодателен орган. 

 Искам да ви заявя, че преди написването на този отчет аз съответно 

уведомих и г-н Стоян Стоянов,  който е бил Председател на Общинския 
съвет през по – голямата част на 2009 година.  
 

 Общинският съвет приема за сведение Отчета за дейността на 

Общински съвет - Разград и Постоянните комисии за периода  м. 

януари 2009 – м. декември 2009 г. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

О Т Ч Е Т 

на Кмета на Община Разград 

за изпълнение Програмата за управление през 2009 г.  
 мандат 2007 – 2011 г. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Давам думата на г-н Бояджиев. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа, 
 Както знаете в Закона за местното самоуправление и местната 
администрация има изричен текст, който задължава Кмета в началото на 
мандата да представи управленска Програма и след това текущо всяка 
календарна година да представи Отчет по изпълнението на тази Програма.  
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 Отчета, който съм ви го подготвил са сведение е публикуван и на 
сайта на Общината, публикуван беше и във вестник „Гледища” и аз мисля, 
че повечето от хората, които се интересуваха сигурно са получили тази 

информация. Представям на вашето внимание реализираните мероприятия 
и дейности през изтеклата 2009 година: 
 

ПОДКРЕПА И СЪДЕЙСТВИЕ НА БИЗНЕСА 

 

• Приключи първият етап на проекта за изграждане на бизнес-
зона „Перистър” гр. Разград с общ обем на инвестициите 2 300 000 евро. 

• Изготвен бе нов Подробен устройствен план за цялата територия на 
бизнес-зона „Перистър”, с което на практика стартира вторият етап. 

• Чрез създаденото „Гише на предприемача” бяха информационно 

обслужени и консултирани 234 местни предприемачи. 

• Отдадени бяха 27 354 дка мери и пасища общинска собственост в 
подкрепа на животновъдството. 

• Новоразкрити са 53 броя търговски обекта с 307 заети лица. 
• Капацитетът на местата за подслон и настаняване се увеличи с 57 стаи 

и 133 легла. Така общият капацитет на легловата база в общината 
стана 362 стаи и 640 легла. 

• Одобрени бяха 245 броя инвестиционни проекти и издадени 245 броя 
разрешения за строеж. 

• Въведени са в експлоатация 72 обекта, в т.ч.: 

- Пететажна жилищна сграда с магазини и подземни гаражи – ул. 

„Каймакчалан № 2 „а” с възложител „СЕС КОМЕРС”ООД на 
стойност 3 164 500 лв.; 

- Триетажна жилищна сграда с три гаража, магазин и заведение 
за хранене, гр. Разград, ул. „Дъбрава” № 5 с възложител 

„СТРЕЙТ-ХВЪРЧИЛКОВИ” ООД, на стойност 712 500 лв.;  
- Двусекционна  пететажна жилищна сграда с мансарден етаж, гр. 

Разград, ул. „В.Търново”, с възложител „СТРОИТЕЛ” ЕАД, на 
стойност 2 876 250 лв.; 

- Смесена сграда ІІ етап, гр. Разград, ул. „Цар Асен” №10, с 
възложител Васил Луков Кирилов, на стойност 487 500 лв.; 

- Бистро, офис и  обществена тоалетна, гр. Разград в източната 
част на градски парк с възложител Община Разград и 

„ХРАНКОМЕРС” ЦБА -  ООД, на стойност 129 000 лв.; 
- Търговски комплекс, гр. Разград, ул. „Марица” №15, с 
възложител „ВИВА ИНЖЕНЕРИНГ” ООД на стойност 555 000 

лв.; 
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- Двуетажна сграда със заведение за хранене, гр. Разград, ул. 

„Г.С.Раковски” № 9, с възложител „ФИЕСТА-КЛУБ”ООД, на 
стойност 302 250 лв.; 

- Кланично-производствен комплекс: битови помещения,  
колбасарски цех, с.Киченица, м.”Толумбата”, с възложител 

„КОЛЕВИ” ООД, на стойност 1 316 000 лв.; 
- Развлекателен център-бистро с кухня, гр.Разград, местност 

„Курнаците”, с възложител „ПЪТ КОНСУЛТ” ООД, на 
стойност 750 000 лв.; 

- СПА ЦЕНТЪР с. Островче, Община Разград, с възложител 

„МЕБЕЛ СТИЛ”ООД, на стойност 2 200 000 лв.; 
• В Разград влязоха:  

- хранителната верига „КАУФЛАНД” с инвестиция за над 10 млн. 

лв.; 
- хранителната верига „ПЕНИ МАРКЕТ”. 

 

ТЕХНИЧЕСКА ИНФРАСТРУКТУРА И БЛАГОУСТРОЯВАНЕ 

 

Чрез общинския бюджет през годината бяха реализирани капиталови 

разходи и основни ремонти за 1 566 000 лв. 
• Изпълнени бяха два проекта по „Красива България” за 355 000 лв. – 

Ремонт и обновяване на сградата на ЦДГ „Зорница” и  Ремонт покрив 
и топлоизолация на ДВД – Разград;  

• Завърши реконструкцията на бул.”Априлско въстание” до изхода за 
гр. Търговище. 

• Изпълнена бе рехабилитация на общинска пътна мрежа – от гарова 
промишлена зона до „Амилум”  и  пътна отсечка в с. Тръстика; 

• Реализиран бе трети етап на ново улично осветление в ж.к.”Орел”; 

• Обособиха се нови 100 бр. паркоместа от южната страна на бул.”Бели 

Лом” в участъка от Музикалния дом до Автогара Разград; 

• По ОП „Регионално развитие” завърши рехабилитацията на 
общинския път Разград – Дянково – Побит Камък на стойност над 2 

млн. лв.;  
• По програмата за публично-частно партньорство се реализираха 
малки благоустройствени проекти за 56 000 лв.; 

• Извършени бяха ремонти на сгради общинска собственост в 
кметствата за 86 000 лв.; 

• Спечелен бе проект по ОП”Регионално развитие” за подобряване на 
физическата среда на 7 жилищни квартала извън центъра на Разград, 

на стойност 8 018 708 лв.;  
• За периода бе положена напречна хоризонтална маркировка - 3800 

кв.м. и надлъжна -над - 3400 кв.м. 



 161 

 

ОПАЗВАНЕ НА ОКОЛНАТА СРЕДА  

 

• Със средства от фонд „Стихийни бедствия” са ремонтирани две 
детски градини, дерето в с.Дряновец и е възстановена сградата на 
църковния храм в с. Осенец за 181 000 лв.; 

• Стартираха успешно два проекта по ОП „Околна среда” – за 
Пречиствателна станция и за регионално управление на отпадъците, 
на обща стойност над 2 млн. лв.;  

• Извършено бе хоризонтално и вертикално зацветяване, което променя 
облика на града ни; 

• Проведена бе кампания за пролетно хигиенизиране на населените 
места в общината;  

• Извършени бяха дейности по почистване и разриване на отпадъци от 
торищата на всички села; 

• Реализирана бе програма за екологично възпитание на учащите се 
„Еколято 2009”;  

• Изработен бе Подробен устройствен план върху 8000 дка в 
местността „Пчелина” – предстои разглеждане и одобряване през 
2010 г. 

ОБРАЗОВАНИЕ И МЛАДЕЖКА ПОЛИТИКА 

 

• През годината продължи реформата и модернизирането на 
материалната база в образователната система;  

• Реализиран бе проект по програма ФАР „Реконструкция и ремонт на 
сградата на ОУ „Св.Св. Кирил и Методий” с. Ясеновец за 386 338 лв.; 

• Инвестираха се средства по Програма „Съфинансиране от 
Министерството на образованието и науката на общински 

инвестиционни проекти, насочени към подобряване на материалната 
база в училищата”: 

- по модул „Съфинансиране на проекти за енергийно-ефективно 

саниране на училищни сгради” бе реализиран проект за подмяна 
на дървената с PVC дограма на ОУ „Н. Й. Вапцаров”, гр.Разград 

и ОУ „Отец Паисий”, с. Дянково на стойност 118 903 лв.; 
- по модул „Съфинансиране на проекти за ремонт на спортни 

площадки и съоръжения” бе реализиран проект за открита 
спортна площадка с изкуствена настилка за ОУ „В. Левски”, гр. 

Разград и ПМГ „Акад. Н. Обрешков”, гр. Разград на стойност 
154 710 лв. 

• По Програма „Оптимизация на училищната мрежа” бе реализиран 

проект за строително ремонтни работи и подмяна на дървената с PVC 

дограма на стойност 250 000 лв.;  
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• Продължи обновяването на оборудването в училищните заведения 
(маси, столове, бюра за преподавателите, бели класни дъски, 

преносими и настолни компютри, мултимедийна техника, 
ремонтирани отоплителни инсталации и др.). 

• Проведоха се две общински научнопрактически конференции за 
поддържаща и надграждаща квалификация на педагогическите кадри: 

- научнопрактическа конференция „Училището – желана 
територия на ученика”; 

- научнопрактическа конференция „Съвременната педагогическа 
реалност – резултати и очаквани постижения”. 

• За коректното и успешно прилагане на системата за делегираните 
бюджети в общинското образование Общината получи 145 623 лв.; 

• В 38 постоянни кръжочни форми и в 3 клуба по интереси са 
ангажирани 956 деца от общинските училища в Центъра за 
ученическо техническо и научно творчество и Центъра за работа с 
деца; 

• В УСШ „Р. Бухтев” са включени в спортни занимания 498 ученика в 
37 групи в  спортовете: баскетбол, бадминтон, лека атлетика, футбол, 

тенис, ориентиране и шахмат. 
 

СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА И ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ  

 

• През годината активно се работи по участието на Общината в 
програми и проекти за насърчаване на заетостта.  

• Реализиран бе проект, финансиран от Социално- инвестиционния 
фонд за 315 000 лв.: „Реконструкция кухненски блок на Домашен 

социален патронаж – Разград”; 

• Започна изпълнението на проект за осигуряване на заетост на хора в 
неравностойно положение чрез изграждане на социално предприятие, 
на стойност 167 211 лв.;  

• Национална програма „От социални помощи към осигуряване на 
заетост” обхвана 123 работника през годината. Всички те активно 

участваха в мероприятията на Общината; в пролетното почистване на 
града, окосяването и поддържането на тревните площи и др.; 

• По национална програма „Помощ за пенсиониране” работиха 10 

работника; 
• По програма „Заетост и професионално обучение на хора с трайни 

увреждания” работиха 2 работника; 
• По програма „Социални услуги в семейна среда” бяха назначени 31 

домашни помощника, обслужващи 105 лица в гр. Разград и селата от 
общината; 

• По програма „Старт на кариерата” работи едно лице; 
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• В момента работят 88 бройки аварийни групи за гр. Разград и селата 
от общината; 

• По спечелен проект през годината бе предоставена услугата „домашен 

помощник и социален асистент” на 40 потребители; 

• Приключва изграждането на Център за настаняване от семеен тип /в 
гр. Разград, ЖК „Орел”/ за предоставяне на социални услуги на деца, 
обособен в 2 къщички с капацитет от 20 места на стойност 1 176 600 

лв.; 
• Започна реализацията на проект за ремонт, обновяване и оборудване 
на социално заведение за деца и младежи с увреждания в с. 
Просторно, Община Разград на стойност 1 400 000 лв.; 

• През годината са разгледани 153 заявления и са отпуснати помощи на 
103 лица за лечение в размер на 24 750 лв.; 

• Разгледани са 88 заявления и са отпуснати помощи на 75 семейства за 
подпомагане на разходи по погребения в размер на 12 900 лв.; 

• В Детска ясла „Звездици”, гр. Разград бе реализиран проект по 

публично - частно партньорство за 10 000 лв. за оформяне на подходи 

и нова ограда.; 
• В Детска ясла „Слънчево детство”, гр. Разград бе реализиран проект 

„Професионално обучение и заетост в сферата на строителството”, 

като обучените лица извършиха саниране на фасадата; 
• През 2009 г. с дърва за огрев за населението бяха осигурени 26 919 м3

 

дървесина, а по Решение на Общински съвет – Разград за общински 

структури (училища, детски градини, народни читалища, ветераните 
от войните и други социални групи) – 1 835 м3

.   

 

КУЛТУРА, СПОРТ И ТУРИЗЪМ 

 

• Проведоха се традиционните и очаквани от жителите на Разград 

културни прояви: 

- Панаир на киселото мляко и Фестивал на народните традиции и 

художествените занаяти; 

- Национален конкурс за млади пианисти „Димитър Ненов” – за 
ученици от музикални школи и училища; 

- Десети национален конкурс за сюжетни и тематични танци 

„Децата на България танцуват” 2009 г.; 
- Национален детски конкурс за забавна песен и танц „Звезден 

път”; 

- Международен пленер по живопис „Мистика и реалност” 2009 

г.; 
- Фестивал на поетите с китара „Есенни бардове” – второ 

издание; 
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• Културни инициативи и проекти: 

- Майски празници на културата; 
- „Бели нощи на разградските музеи” 2009 г.; 
- „Разград – град на цветята” – трети етап; 

- 105 г. Хорово движение в Разград и хор „Железни струни”; 

- С представителна изложба в изложбените салони в централата 
на СБХ, гр. София бе отбелязана 40 годишнината на СБХ-

Разград; 

• Нови културни проекти: 

- Първи младежки скулптурен симпозиум „Среща в Разград, 

2009”; 

- Арт синтез на изкуство и вино – „Любов и вино, вино и любов”; 

- Кампания „Книгите, които ни обединяват”; 

- Кампания „Уроци по родолюбие”; 

- Възстановка на исторически събития в Разград – 

Освобождаването на града от турско робство по повод Деня на 
Разград; 

• Започна реализацията на проект „Реконструкция на ХГ „Проф. Илия 
Петров” и къща-музей „Анание Явашов” в подкрепа на интегрирано и 

устойчиво градско развитие” на стойност 3 527 267 лв., финансиран 

по ОП „Регионално развитие”. Изцяло завърши реконструкцията на 
къща-музей „Анание Явашов”; 

• Анимираните за нуждите на туризма на базата на местния автентичен 

фолклор и кулинария туристически обекти в града и в общината бяха 
посетени от много наши и чуждестранни туристи; 

• За поддръжка на спортната материална база, рехабилитация, основни 

и текущи ремонти- Общината инвестира над 60 000 лв.; 
• Завършен е цялостният ремонт на съблекални, съдийска стая и 

санитарни помещения в спортен клуб „Дянко Стефанов”. Същите се 
газифицираха и отоплиха; 

• Спортен клуб „Дянко Стефанов” разполага с един от най-добрите в 
България зелени спортни терени, на който се провеждат футболните 
мачове на футболен клуб „Разград – 2000”; 

• За подпомагане спорната дейност на спортните клубове в 
международни, държавни и местни състезания по спорния календар 

на федерации и съюзи са усвоени 84 000 лв.; 
• Разходвани са 29 000 лв. за подпомагане на домакинства на 
национални купи и турнири, организирани и проведени от спортни 

клубове в Разград; 

• Община Разград разходва 7 000 лв. за спорт на учащи се, младежи и 

граждани; за спортни инициативи и прояви, утвърдили се като 

традиционни за нашия град. 



 165 

АДМИНИСТРАТИВНИ УСЛУГИ НА НАСЕЛЕНИЕТО 

 

• Спечелен бе проект по ОП ”Административен капацитет” за 
подобряване обслужването на гражданите в община Разград, на 
стойност 706 290 лв.;  

• Регистрирани са 117 бр. технически паспорта; 
• Издадени са 68 бр.  разрешителни за поставяне на преместваеми 

обекти по чл. 57 от ЗУТ и 57 бр. разрешителни за поставяне на 
рекламно - информационни елементи; 

• Изработени са 925 бр. скици; 

• Издадени са 146 бр. удостоверения за идентичност на имоти; 

• Извършени са 44 бр. проверки по устни жалби и сигнали; и 49 бр. – по 

писмени; 

• от служители на „Обществен ред и охрана” са съставени 17 бр. 

предписания; 12 бр. констативни протоколи; 68 бр. актове за 
административни нарушения по наредби на Общински съвет – 

Разград; 1974 бр. глоби по квитанция; 
• Заведени са 254 административно-наказателни преписки и са 
издадени 210 наказателни постановления; 

• От глоби по квитанция, наказателни постановления и продажба на 
талони в приход на общинския бюджет са постъпили 90 790 лв.; 

• Усъвършенства се работата на административните услуги, 

предоставяни чрез Фронт офиса на Община Разград. По различни 

канали и чрез сайта на Общината редовно се осведомява населението 

за актуалната информация относно попълването и издаването на 
документи, срокове, цени, такси и други публични услуги. 

 

Изминалата 2009 г. беше изключително тежка бюджетна година за 
Община Разград. Икономическата криза реално засегна всички сфери на 
обществения и стопански живот. Тя даде своето отражение и в 
изпълнението на бюджетната програма на Общината.  Не бяха реализирани 

дейности, касаещи инфраструктурен ремонт на общинската собственост и 

част от предвидените мероприятия.  
Въпреки трудностите, при наложените ограничителни мерки и 

антикризисна програма, основните задачи, залегнали в Програмата за 2009 

г., бяха осъществени.  

И през изтеклата година гр. Разград зае престижното 11 място в 
националната класация на Дарик Радио и в-к „24 часа - „Най-добрият град 

за живеене в България”. 

Разбира се това, което го реализирахме можеше да бъде и по – добре. 
Проблема дискутирахме и в предходните докладни записки, знаете колко 

беше ограничен паричния ресурс, ограниченията които бяха наложени и във 
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връзка с тежката икономическа ситуация, паричния поток, който просто не 
можа да дойде тъй като то е взаимно обвързано от гледна точка на приходи, 

от гледна точка на реализация, но независимо от всичко, аз мисля, че 
липсата на такъв свеж паричен ресурс, който трябваше да дойде по 

бюджетен път беше компенсиран по Оперативните програми. За това аз ви 

благодаря, че подкрепихте докладната записка във връзка с този 

краткосрочен кредит, който трябва да бъде теглен за да може през тази и 

следващата година когато излизат почти всички оперативни програми като 

реализация, като даденост да имаме свободни, свежи парични средства, 
защото което ще се направи то остава за хората, за нашите съграждани и до 

голяма степен ще обнови и визията на града ни, в частност кварталите, 
които са също горе в „Орел”. Мисля, че тука взаимно и Общински съвет и 

Общинска администрация сме призвани да работим за хората на Разград и е 
хубаво, че в двата отчета, които се приемат за сведение за работата на 
Общинския съвет и за работата на Кмета през тези 2 години от мандата има 
така една стиковка, един баланс и едно добро взаимодействие. В този 

смисъл, в заключение аз искам да ви благодаря за това, че днес беше приет 
Бюджета на Община Разград, имаме бюджетната рамка по която ще 
работим защото до голяма степен това което е заложено, реализацията му 

зависеше изключително от самия Бюджет, който приемаме. Бъдете сигурни, 

че както и досега в продължение на 2 години, аз приемам съвсем 

реалистично изказванията на всеки един от вас по време днес на дебата, 
разбира се казах си и моето мнение където смятам, че нещата не са съвсем 

точно, но мисля, че Общинската администрация се стараем да бъдем на 
нивото на това, което вие залагате като инструмент да го реализираме. 
Защото рамката я приемате, а ние сме органа, който реално работи за 
реализацията през тези 365 дни от годината. И да се надяваме, че и през тази 

бюджетна година ние ще бъдем отново на нивото на изискванията на 
нашите съграждани. В този смисъл ви благодаря и ви уверявам, че ще бъдем 

изключително акуратни и точни в разходването на бюджетните средства и 

няма да допуснем някакви преразходи или такива ситуации както се получи 

в някои сходни като нас Общини това да обременява Бюджетите им за 
следващите години.  

 

 Общинският съвет приема за сведение О Т Ч Е Т А 

на Кмета на Община Разград за изпълнение Програмата за управление 

през 2009 г. мандат 2007 – 2011 г. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги,  
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 Вие имате материала, който ни бе предоставен от г-н Бояджиев, 
относно: Отчет за напредъка по изпълняван проекти от Община 

Разград, финансирани по оперативни програми към 31 декември 2009 г. 

Той е за сведение на всички общински съветници.  

 В Звеното в Общинския съвет бе получено писмо от г-жа Силвия 
Георгиева, Управител на „НСОРБ – Актив”. Искам да ви го зачета, то има 
отношение и към днешната ни дейност: 
 Уважаеми г-н Добрев, 
 Искам да изкажа своята искрена благодарност за активното и 

ползотворно участие на г-жа Станка Ангелова, Председател на Постоянната 
комисия по бюджет, финанси и икономическа политика към Общински 

съвет Разград и Председател на ПКФИДТ към НСОРБ, в обучението 

„Подготовка на общинските бюджети 2010 г.” , което се проведе от 7 до 9 

януари 2010 г. в гр. София. 
 Високо оценяваме проявените от г-жа Ангелова професионализъм и 

компетентност, в качеството й на един от членовете на авторския колектив, 
подготвил едно от най – важните издания на НСОРБ – Консултативна 
разработка за подготовка на общинските бюджети, както и участието й като 

основен лектор на един от ключовите форуми на обучението – „Общински 

съвет – преосмисляне на общинските политики. Ангажименти в 
бюджетната процедура”.  

 Аз ще се радвам, ако и по – голяма част от общинските съветници 

наистина да имат възможността и да са лектори на инициативите, които 

приема НСОРБ 

Колеги, с това приключваме днес нашето заседание. 
На основание Чл. 54, ал.1 от нашия Правилник всички материали 

постъпили в Общинския съвет са разпределени по компетентност в 
комисиите. 

Още веднъж да си честитим приемането на Бюджет 2010 г. и ви 

пожелавам приятна вечер. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам днешното заседание в 
16.50 часа.  
  

 

 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 

/Д. Добрев/ 

      СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 

  / Х. Хамиев / 


